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Mahkeme Başkanı Hasan Hüseyin Özese ile Üye Hakimler Sedat Sami Haşıloğlu ve Ercan Fırat’dan oluşan mahkeme heyeti tarafından 06.12.2011 günü saat 09:45’de Silivri Cezaevi bitişiğindeki küçük duruşma salonunda oturum açıldı.
Tutuklu sanıklardan Mehmet Zekeriya Öztürk, Mehmet Fikri Karadağ, Ergün Poyraz ve Hayrettin Ertekin dışındaki tutuklu sanıkların cezaevinden getirildikleri görüldü. 

Bağsız olarak huzurdaki yerlerine alındı.

Tutuksuz sanıklardan gelen yok. 

Bir kısım sanıklar müdafilerinden Sanıklar Doğu Perinçek ve Hikmet Çiçek müdafii Av. Osman Aydın Şahin, Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük geldikleri görüldü. 

Huzurdaki yerlerine alındı.
Açık yargılamaya devam olundu.
Sanık Boğaç Kaan Murathan daha tespit edilen kimliği tahtında huzura alındı.
Doğrudan soru sorma işlemine devam olundu.
Mahkeme Başkanı: "Sanıklardan sorusu olan. Sedat Bey sizin var mı, sorunuz var mı?”

Sanık Sedat Peker: “Hayır yok.”

Mahkeme Başkanı: "Yok, yok diyorsunuz peki. Avukat arkadaşlardan sorusu olan yok. Hakim Bey buyurun.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Benimde birkaç sorum var size.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Peki efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Okuyacağım telefon numaralarının size ait olup olmadığını söylemenizi istiyorum. 02425119164.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Dosyada da var efendim sanırsam İlker Gökalp diye ortağımın ev numarası olabilir bir tanesi.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet. 90 işyeri numarası mı oluyor?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet zannedersem öyle.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “90’lı numara, 5119064 işyeri.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bir tanesi Alanya’da ikamet ettiğim dosyadaki numaralardan bir tanesi kendi evime ait.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bir tanesi ortağıma ait, bir tanesi de işyerine ait efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “0537 4090637?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bu 2002, 2003, 2004’lerde.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Savcı Beyin okumuş olduğu.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hı, hı.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Telefon zannedersem.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Muzaffer Tekin’in rehberinde Boğaç diye geçiyor. Birkaç rehberde de yine Boğaç var. Size ait herhalde değil mi bu?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Şöyle söyleyeyim efendim numarayı hatırlamıyorum çok uzun zaman geçtiğinden dolayı ama görüşmelerim varsa bana aittir.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “0538, 0538 3858549?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bana ait değil efendim zannedersem.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yani 85’ten hatırlayabilirsiniz o yüzden soruyorum. 3858549.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani zihnimde kalmış, öyle bir kullanmış olduğum bir numara yok efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “0533 7368673, 0533 7368673?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “O da bana ait değil zannedersem. Çünkü o dönemde 33’lü numara kullanmadım hiç.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet. Cezaevinden tahliye olduğunuz tarih 4.3.2008 değil mi?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “23.10.2007’de Kocaeli’ye nakledildiniz. 23.10.2007’den, 4.3.2008’e kadar Kocaeli Kandıra cezaevinde bulundunuz.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “2 buçuk aylık bir süre zannedersem efendim, evet.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “5, 4, 4 ay falan. 23.10.2007’de nakledildiniz, 4.3.2008’de de tahliye oldunuz.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Temmuzun 15’inde zannedersem nakil oluyorum Fethiye cezaevinden.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yo Fethiye’yi demiyorum. Bayrampaşa’dan Kandıra’ya 23.10.2007’de nakledildiniz.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim 10. ay.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Kandıra’da 4.3.2008’e kadar kaldınız, tahliye oldunuz.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet, evet, evet efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Dör…”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “O Kandıra’da kaldığım süre ben şeyde Bayrampaşa cezaevinde 2 buçuk ay kaldım.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet 2 buçuk ay 19.7.2007’de girmişsiniz oraya.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “4.3.2008’den, 29.3.2008’e yani Cumhuriyet Gazetesine molotofkokteyli atılma olayına kadar hangi telefon numarasını kullandınız?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben o süre zarfında cezaevindeydim efendim. Yani sadece.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “4.3.2008’den.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet. Sadece 3’ünde çıkıyorum o Mart’ın 3’ünde herhalde tahliye oluyorum. Tahliye olduktan molotofkokteylinin atılma sürecinde kullandığım numarayı soruyorsunuz zannedersem.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “O süre içerisinde eşimin numarasını kullanıyorum. Çünkü yeni çıkmış olduğum için cezaevinden.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hangisidir eşinizin telefonu?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Dosyada var efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Söyleyin bir daha.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Şey olarak bilmiyorum.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Zihnimde yok yani.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ona göre ben size var birkaç telefonu da ona göre soru yönelteceğim.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Şimdi ne desem yalan olur çünkü.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Burada mı eşiniz?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Gelmedi ama biraz sonra gelecekler.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani avukatımda daha gelmedi herhalde trafikteler. Yetişe, yetişecekler herhalde.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Siz Alanya’da ikamet ediyorsunuz değil mi?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim. Cezaevi.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “İşyeriniz Alanya’da.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim Konaklı Beldesinde.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Fethiye cezaevinde kaldınız bir müddet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bayrampaşa’ya sevk edilmenizin nedeni nedir?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Benim yargılanmış olduğum dava Kelebek operasyonu dahilinde olduğu için.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hı, hı İstanbul’a geldiniz.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “İstanbul’da yargılandığımdan dolayı mahkeme beni buraya Bayrampaşa cezaevine istedi. 2, 2 buçuk aylık bir süreçte kaldım. Ondan sonrada Savcı Beyin savcılar cezaevi savcısının F tipine gitmemi öngördüler. Kandıra 1, 1 nolu F tipine geçtim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet. Yani mahkemenin talebi üzerine nakliniz gerçekleşti.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet, evet efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Sizin kendi talebiniz yoktu değil mi?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hayır şey olarak orada yakalandım yani Fethiye’nin.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Göcek ilçesinde yakalandığımdan dolayı ilk kapalı cezaevine beni koydular. Orada 1 haftalık yani işlemlerim herhalde veya nakil süresi için 1 hafta kaldım zannedersem. Oradan nakil edilerek Bayrampaşa cezaevine geldim efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Siz Kelebek operasyonu kapsamında Sedat Peker’in liderliğini yaptığı örgüt kapsamında yargılanıyorsunuz halen değil mi?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim yargılanıyorum.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Şuanda yargılanmakta olduğunuz davada 12. Ağır Ceza Mahkemesinde açılan davanın bizimle birleştirilmesi, bizim mahkememizdeki davayla birleştirilmesi sonucu açılan bir dava.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Şimdi sizin üzerinde durduğunuz birkaç husus var. Onların nedenini soracağım size.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Tabi efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ben Ergenekon’la alakalı herhangi bir suç işlediğim bilgisine sahip değildim diyorsunuz. Bunu neye dayanarak söylüyorsunuz?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Efendim şöy…”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yani sizin hakkınızda böyle bir isnadın olmadığını söylüyorsunuz.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet. Şimdi efendim biz ilk alındığımız zaman bizim hani polislere sor… bizim polislere sorup neden dolayı tutuklandığımızı sorduğumuzda bize molotofkokteyli attırmak suç isnadı hatta molotof attırmak, getirmek, naklettirmek gibi şeyler söylediler. Ama biz Metris cezaevine geldiğimiz zaman polislerden hani öğrenmiş olduğumuz bu bilgiden sonra bizi Ergenekon hücrelerine hani oraya gelenler birkaç gün kalıyormuş, oradan Silivri cezaevine gittiği için tek teklerde yatırıyorlar. Bizde arife günü gittiğimiz için baya uzun bir süre kaldık bayram tatili olduğundan dolayı. Bize orada o muamele yapılınca biz hani Ergenekon’dan tutuklu değiliz ama Ergenekon hani memur arkadaşların söylediği de bizi koydukları yer Ergenekoncuları koydukları yer olduğunu söylediklerinden dolayı.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hani onun şaşkınlığı ve o yaşadığımız olayın heyecanından dolayı hani biz Ergenekon tutuklusu olmadığımız halde bu görüşü söylüyorum efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “İddianamenizin sevk maddelerinden önceki 3. paragrafında size şöyle bir isnatta bulunuluyor iddia makamı tarafından. İşlediğiniz iddia olunan eylemler ile ülkede kaos ve kargaşa ortamı yaratarak, devlet otoritesini zaafa uğratıp, devleti ülkesi ve milletiyle bölünmez bütünlüğünü bozmaya yönelik faaliyetler olduğu ve eylemlerin ülkenin kamu düzeni ve güvenliğini bozduğu anlaşılmış olup bu eylemin Ergenekon terör örgütünün amaç ve hedefleri doğrultusunda ve örgüt ile irtibatlı kişiler tarafından gerçekleştirildiği kanaatine varılmakla şüpheliler hakkında iddianame düzenlenmiştir.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Şöyle açıklayayım.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bundan bilgi sahibisiniz değil mi?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Şöyle açıklayayım ama efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Şimdi ben Metris cezaevine konulduktan sonra avukatım benim tutuklama sebeplerime itiraz etti. Bu itirazlarda işte aynı koğuşta yatmadığım, tanımadığım, Sarı Serdar diye birinin olmadığı, cezaevi kayıtlarının istenilmesine diye ondan zannedersem 1 veya 2 hafta sonra emniyet mensupları Edirne cezaevine gidip Bedirhan Şinal’ın imzası olmayan, hani kendinin beyan ettiği imzası olmayan işte paraf olan ifadeyi aldılar. Bu ifadeyi aldıktan sonra o madde oraya konuldu. Çünkü o maddenin içerisinde Ergenekon yani o ifadede Ergenekon’la alakalı kişiler geçiyor yani Bedirhan Şinal’ın savcıya vermiş olduğu yani Cumhuriyet Savcısı Kadir Altınışık’a vermiş olduğu ifadede Emre isimli Boğaç lakaplı kişi Sedat Beyle İlhan Beyin arasındaki husumetten dolayı yapıldığını duyduğunu söylediği bir ifade vardı. Yani biz ilk alındığımızda bize sorulan sualler bunlardı.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ama Bedirhan Şinal’a bizim yapmış olduğumuz itirazdan sonra emniyet yetkililerinin gidip imzasız almış oldukları ifadede bu maddeyi dolduracak geçerli sebepler koyuldu o yüzden dolayı efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tamam iddianamede bu isnattan haberdarsınız ama değil mi?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hayır iddianame biz.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tanzim edildikten sonra okudunuz onu soruyorum.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Tabi ondan sonra okudum.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Okudunuz, vakıfsınız iddiaya.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet ama bana hiçbir soru sorulmadı Bedirhan Şinal’dan alınmış yani imzasız ifadesinde.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tamam. Yine sizin birkaç kez gündeme getirdiğiniz bir konu var. Doğrudan size yönelik suçlamayla ilgili değil. Bu Olgun Peker’in, Adil Serdar Saçan tarafından yapılan işkencelerden dolayı çocuk yapma yetisini kaybettiği bunu neye dayanarak söylüyorsunuz?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Şu, şuna dayanarak söylüyorum. Biz Kelebek operasyonu kapsamında hep beraber yargılandık ve Kelebek operasyonunda yargılanmış olduğumuz bir kişi Olgun Peker ve hastane raporları var ve bu hastane raporlarından yani hepimize operasyon yapılmış olduğu tarihte bu yetiyi kaybediyor.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani bizlerde işkence gördük ama bizim hani böyle bir raporumuz ve bu şekilde olan bir olay olmadığından dolayı Kelebek operasyonu dosyasında olduğu için yani oradaki polislerin, Olgun Peker’e işkence yapılan polislerle aynı polisler olduğundan dolayı bu dosyada da diğer dosyalarda olduğu gibi Serdar Akça tanzim ettiğinden dolayı.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tamam (1 kelime anlaşılamadı) oradan biliyorsunuz.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu insanın kendi beyanına göre 2 yaşında çocuğu var Olgun Peker’in yani.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Benim söylemeye.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “2 yaşında çocuğundan yani 2 yıldır çocuk sahibi.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet, evet.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “3 yıldır da çocuk sahibi olabileceğinin farkında.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet benim bildiğim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Sizin bunu devamlı söylemenizin nedeni nedir?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet ama söyleyeyim. Ben söylemiş olduğum zaman 2003, 2004 yılı.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “İşte yeni söylediniz ya siz çocuk yapma yeteneğini.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet ama 2004 yılından bana sual sorulduğu için bende 2004 yılındaki dosyadan cevap veriyorum. Ama ondan sonra bildiğim kadarıyla Olgun Peker tedavi görüyor. Tedavi gördükten sonra çocuk yetisine tekrar sahip oluyor.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yine Bedirhan Şinal’in ilk kez dün burada ifade ettiği bir konu vardı işte sizin hakkınızda dava açılmış ama sizi azmettiren kişi hakkında herhangi bir tutuklama dahi yok Sedat Peker’i kastederek.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet Bedirhan Şinal öyle bir şey söyledi.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Sedat Peker’in işte kendisinin bilgisine göre kendisine gösterilen belgelere göre milyarlarla, dolarla ifade edilen bir servetinden bahsetti. Siz böyle bir bilginiz var mı?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Duyduğunu söyledi.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yani Sedat, Sedat Peker’in milyarlarla dolarla ifade edilen bir serveti var mıdır?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani milyarla… milyarlarca dolar denilen para çok ciddi bir para.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “İşte farkındayız onu size soruyorum yani.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hayır ben yor… hani kendim açıklamak, size söylemek için değil.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hı, hı.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Şimdi çok ciddi bir para. Bunu bankaya koysanız tüm bankalarda bunu gizleyebilme şansına sahip olunan bir paran değil yani bir para değil. Bunu bir yere koysanız güvenliğiyle oyuyla buyuyla dikkat edilmesi ve bunu çok ciddi bir şekilde korunması gereken bir para. Yani bunu Sedat Beyin 3 milyar dolar parası olup da bunu gizleyebileceğini düşünmüyorum. Ama tabi ki ne kadar parası var, ne kadar parası yok bilmiyorum.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Bedirhan Şinal söz almadan konuştu anlaşılamadı.

Mahkeme Başkanı: "Söyleyeceklerinizi not alın en son sorarsınız. İtiraz mı ediyorsunuz? 

Sanık Bedirhan Şinal söz istedi verildi: “Evet efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Buyurun.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Başkanım itiraz olmaz soruya yani hakimin sorusuna itiraz olur mu?”
Mahkeme Başkanı: "Bir dakika.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Saygıyla selamlıyorum Sayın Başkanım sizi. İtirazım şu yönde ben bana gös… gördüğüm belgelerde Sedat Peker’in milyarlarca dolar para yani milyar demeyeyim de 2, 3 milyar dolar parası olduğunu, bu paranın yanındaki adamı diye hitap edilen kişilere şirketler kurmak, kurarak o şirketler adı altında bu parayı borsaya, borsa işte kulüpler işte yani bu paraları aklayarak Türk ticari hay… Türkiye ticaretine soktuğunu belgeleriyle görmüştüm. Yani bu paralar Sedat Peker kendisi yani aklıyla dalga geçilecek bir insan değil. Kendisi çok akıllı bir insandır yani 3 milyar doları olup da gidip bu parayı, bu parayı bankaya koymaz herhalde yani. Ben şunu biliyorum. Orada bana polislerden aktarılan ve gördüğüm belgelerden dolayı hani Sedat Peker adamlarına şirketler kurup işte adamlarını kulüplerin başına geçirip işte örnek vermek gerekirse Sivasspor gibi kulüplerin başına geçirip bu paraları öyle akladığını oradan gördüğüm belgelerle ve bana anlatılanla, anlatılan şeylerle biliyorum. Yani buna bu yönde eklemek istedim Sayın Başkanım teşekkür ederim.”

Sanık Sedat Peker söz almadan konuştu: “Başkanım itiraz ediyorum.”

Mahkeme Başkanı: "Not alın efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Şimdi Bedirhan Şinal sizden, sizin avukatınızdan veya Sedat Peker’den veya Sedat Peker’in çevresinden herhangi bir şekilde kendisine maddi menfaat temin edilmesi yönünde bir talepte bulunmuş mudur?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bedirhan Şinal’ın benden böyle bu şekilde bir talebi yok veya benim avukatıma söyleyip de benim avukatım tarafından bana getirilmiş böyle bir talep yok.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Çünkü neden böyle bir şey olmadığını anlatmak istiyorum. Efendim şimdi ben tanımadığım, bilmediğim ismini bile organize şubede öğrendiğim bir insanın iddiaları ile alakalı tutuklandım. Bu tutuk…”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Çok uzatmayalım. Yani kısaca hemen.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Kısa keseyim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Var mı böyle bir bilginiz?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hayır benimle hayır yok efendim, benim bilgim yok.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yani Peker olsun, siz olsun.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Uzak durmaya çalıştım zaten ben.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yok tamam.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Avukatımda, bende uzak durmaya çalıştık efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ömer Salih Şahin bu kişiyi tanıdığınızı söylediniz.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet söyledim efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Değil mi nedir samimiyetiniz bu kişiyle?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Şöyle söyleyeyim efendim biz Anadolu yakasında oturuyoruz. Ben İnönü Caddesi, İnönü Caddesinde Sinko sitesinde L3 blokta oturduğum zaman Ömre Şahin’de hemen orada bir tane okul vardı Cemal Diker İlköğretim Okulu onun karşısındaki ara sokakta oturan yani İbrahim Şahin orada oturuyor onun oğlu da haliyle orada oturduğundan dolayı aynı semtte, aynı mahalleden tanıştığım bir insan.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yaşlarınız yakın.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yakın.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet. Liseyi nerede okudu Ömer Salih Şahin?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yunus Emre Kolejinde olması lazım veya eski ismini bilmiyorum. Ama Bostancı’da bir yerde okuduğunu biliyorum.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yunus Emre Koleji, Sedat Peker’in eğitim faaliyetleri kapsamında işlettiği bir işletme değil mi?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet geçmişte öyle bir şey vardı zannediyorum.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ol…”
Sanık Alparslan Arslan söz almadan konuştu anlaşılamadı.

Mahkeme Başkanı: "Alparslan Bey devam ederseniz çıkartmak zorunda kalırım. Bir daha ikaz etmeyeceğim.”

Sanık Alparslan Arslan söz almadan konuştu anlaşılamadı.

Mahkeme Başkanı: "Çıkarın.”

Sanık Alparslan Arslan: “Ananızı….”

Mahkeme Başkanı: "Devam ediyor.”

Alparslan Arslan’ın taşkın hareketleri nedeniyle dışarı çıkarılmasına karar verildi.

Mahkeme Başkanı: "Yavaş, yavaş sakin.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Efendim eşimde gelmiş istiyorsanız sorabilirim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tamam onu. Hasan cezaevinden çıktıktan sonraki telefonu.”

Mahkeme Başkanı: "Doktora haber verin.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Cezaevinden çıktıktan sonra telefonu kullanmış eşinden al telefonu.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bak, orada.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu bi… bu bilgiyi yani Ömer Salih Şahin’in Sedat Peker’in sahibi olduğu Yunus Emre Kolejinde okuduğu bilgisini bizzat Sedat Peker çapraz sorgusunda mahkemeye arz etmişti. İbrahim Şahin ile Sedat Peker arasındaki tanışıklık, diyalog, samimiyet konusunda sizin bilginiz nedir?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Efendim bunu biraz uzun anlatmam gerekiyor yalnız.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Şimdi ben lise 2’de Suadiye lisesine başladım. Bu da 16, 17 yaşlarında oluyor. Spora başlama, İstanbul’a alışmam yirmili yaşlara kadar geliyor. Yani ben yirmili yaşlarda tanıdım Sedat Beyi.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ondan önceki yaşantı, yaşantımda Sedat Beyin arkadaşları kimlerdir, dostları kimlerdir, kimlerle görüşür bilmiyorum. Ama o senelerde Kozyatağı’nda yani İnönü Caddesinde otururken İbrahim Şahin’in oğlu ile aynı semtte olduğumuzdan dolayı tanışıyorum. Okula nereye gittiğini biliyorum yani o kadar bir sohbetim var. Ama hangi samimiyetten nasıl gittiğini.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Şimdi siz hani Sedat Peker ile bir dönem yoğun bir samimiyet içerisindesiniz.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet, evet efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu süreç içerisinde İbrahim Şahin ile Sedat Peker arasında bir tanışıklık, ilişki, diyalog bu konuda bildiklerinizi soruyorum.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Tanıştıklarını düşünüyorum. Ama birebir bir sohbetlerinde, bir muhabbetlerinde bulunmadım. Ne samimiyetle tanışık olduklarını bilmiyorum. Yani, yani içlerindeki o diyalogu bilmiyorum.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Nerden tanıştıklarını düşünüyorsunuz?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ya şimdi İbrahim Şahin böyle emekli ben emekli olduktan sonrasını biliyorum yani geldiğim seneler görev öncesi yapmış olduğu zamanda olmadığı için bilmiyorum ama yaşımda zaten yani o kadar bilinçli olmama hani genç yaşlarda olduğum için.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “İbrahim Şahin Anadolu yakasında gezen bir insan. Yani atıyorum Fenerbahçe’ye gittiniz efendim orada da görebilirsiniz. Atıyorum Bostancı’da bir yere gittiniz orada da görebilirsiniz. E bir de tanınan, bilinen bir insan. Yani geçmişte devlet tarafından görev yapmış hani özel harekât neticede bunu, onu tanımayan birine bile sorsanız ne görev yaptığını çünkü neticede devletin hani böyle şey bir görevinde bulunmuş bir insan.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “O vesileyle tanınmış olabileceğini düşünüyorsunuz tanışmış olabileceğini.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “E çünkü bir de şey bir adam yani böyle gezen, dolaşan.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “İnsanları tanı, tanıyan tanı hani böyle hani ne derler hani yaşadığı yere hakim bir adam İbrahim Şahin.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet. Sedat Peker ile Levent Temiz arasında bir diyalog, ilişki tanışıklık olup olmadığını biliyor musunuz?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Efendim ben Levent Temiz’i tanımıyorum. Ama MHP’den hani yaşadığımız semtlerde mesela ben Erenköy Kozyatağı Erenköy olduğu için.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Mesela ben hani Erenköy ocakta kim başkanlık yapar duyarım yani semtten, mahalleden çünkü biliyorsunuz ocaklar olmuş olduğu yerlerde böyle hani konuşulan hani gençler tarafından orda o var bu var.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Denilen hani yapılar. Ama benim bu yapılarla zaten şey olarak olmuş olduğum içerisinde olmuş olduğum yapılar değil ama ben Levent Temiz’i ilk defa bu dosya kapsamında duydum.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Levent Temiz’i ilk defa dosya kapsamında duydunuz.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hı hı.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yani Sedat Peker ile bir tanışıklığı konusunda bilgi sahibi değilsiniz.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ne gördüm, ne duydum.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Böyle yanıtı kısa kısa da verebilirsiniz.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Kısa kısa kusura bakmayın efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet. Sedat Peker ile Doğu Perinçek ve çevresindeki insanların herhangi bir diyalog, tanışıklık ilişkisine şahitliğiniz var mıdır?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Şimdi efendim Sedat Peker milliyetçi muhafazakar bir insan. E Doğu Perinçek İşçi Partisi Başkanı yani ben hiç şahit olmadım. Ama görüştüklerini duysam da kendi içimde şüphe duyarım yani. Ama ben hiç şahit olmadım yani Sedat Peker’in Doğu Perinçek ile ne görüştüğüne ne yanındaki insanlarla görüştüğüne hani bende de bir şey olur dışarıda milliyetçiyim muhafazakâr bir insan. Bir yerde İşçi Partisinin ben ne duydum ne gördüm efendim böyle bir konuyu.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ahmet İhtiyaroğlu isimli bir polis memuru var.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Onun bir ifadesi geldi mahkememize. Ben diyor Peker’e sordum. Veli Küçük ile Doğu Perinçek birlikteler, birlikte hareket ediyorlar. Peker’in yanıtı böyle bir şey olduğunu bilsem kafama sıkarım gibi bir yanıtı oldu diyor Ahmet İhtiyaroğlu.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Nedir Peker’in, Perinçek ve çevresine yakınlığı uzaklığı o konuda bilginiz nedir?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bunu Adil Serdar Saçan’dan biraz genişleterek anlatabilir miyim kısa mı cevap vereyim. Hani çünkü o yaşadığımız yılları anlatmam gerektiğini düşünüyorum.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet, evet yani.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Şimdi efendim biz o 2000’li yıllarda senede 2 kere kesinlikle Sedat Peker ve çevresine yani tanısın, tanımasın kim olursa olduğunun bir önemi yok bir operasyon görüyorduk. Zaten bu operasyonlara benim katılma amacım hani bizim sohbet dahilinde görüşmüş olduğumuz, spor yapmış olduğumuz yani sosyal çevrede yaşamış olduğumuz Sedat Beyle biz o şekillerde alındık. Ahmet İhtiyaroğlu ve Serdar Akça bana Adil Serdar Saçan’ın emri ile işkence yapan kişiler ve sırf Sedat Beyin yakını olduğumdan dolayı, hani beni tanıdığından dolayı. Anlatılmadı, anlatılamadı herhalde ben söyleyeyim. Şöyle söyleyeyim. Hakim bey diyor ki ben Kandıra cezaevinden çıktığımda eşimin telefonunu kullandığımı söylüyorum. Eşimin telefonu yani Kandıra cezaevinden çıktıktan sonra eşimin kullanmış olduğu telefonun numarasını istiyoruz.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani Sedat Beyden dolayı ben çok işkence gördüm ve sevmediklerini biliyorum. Sevseler öyle bir operasyon bana yapacaklarına veya o şekilde eziyet yapacaklarını düşünmüyorum. Şimdi bu şekilde Ahmet İhtiyaroğlu’nun söylemiş olduğu şeyde benim düşünmüş olduğum şey aynı doğrultuda. Yani hani söylemiş olduğu şey yani Doğu Beyle görüşmeyeceğini düşünüyorum. Aralarında bir bağ olmayacağını düşünüyorum. Çünkü bu konularda katı hatlara sahip bir insan olduğunu düşünüyorum. Hani milliyetçi muhafazakâr çizgisini geçen celsede konuşmasında yine vurguladı çünkü o yüzden dolayı da bunu gayet rahatlıkla söyleyebiliyorum. Ama daha gerisini bilmiyorum hani o kendi iç dünyalarında ondan sonrası efendim. Hani ben olmayacağını düşünüyorum.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Size iddia makamı tarafından Bodrum Yalıkavak’taki olayla ilgili bir kısım sorular yöneltildi.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Sizin Bodrum Yalıkavak’a ulaşım şekliniz neydi, kimle birlikte gelmiştiniz Bodrum Yalıkavak’a?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Efendim ben Bodrum Yalıkavak’a o tarihte tatil amaçlı gittim. Zannedersem Yaşar diye bir arkadaşım vardı yanımda ilk gittiğimde. Ama o bir 15 gün kadar tatil yaptıktan sonra döndü. Ondan sonra gelen hani İstanbul’dan gelen arkadaşlarım beraber vakit geçirdiğim, zaman geçirebileceğim insanlar geldiler.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hakan Tankut ile birlikte mi geldiniz?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hayır efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bodrum Yalıkavak’a.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hayır efendim. Hakan Tankut benim buradan İstanbul’dan Bursa’cıdır tekstilcidir kendisi.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bursa’da yaşar. İstanbul’a geldiği zaman benim kişisel dostumdur.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben Bodrum’daydım, Hakan Tankut’lar Tuba diye bir manken ve birkaç kişi ile beraber özel uçakla bu deniz uçakları var efendim onunla geldiler. O Gülsen Ahıskalı denilen gazeteci onların şeyinden dolayı kameraya çekiyordu efendim bu paparazzi programları var. Onun yanında koruması diye bulunan arkadaşlar o bayana el kaldırmışlar. El kaldırınca bu kadında gidiyor şikâyet ediyor Hakan Tankut’ları hani bana darp yaptılar diye ve o hani benim bardayken askeriye tarafından alındım dediğim gün barda herkesin kimliklerine bakılıyor. Bunlarında arandıkları belli olduğundan dolayı alınıp jandarma karakoluna getiriliyoruz efendim. Benimde jandarma karakoluna alınma sebebim şu.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Sizin ulaşım şekliniz Hakan Tankut’tan bağımsızdı değil mi?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bağımsız arabamla gittim kendi arabamla gittim efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bağımsız olarak gittiniz, kendi arabanızla gittiniz.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet, evet.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Orada gözaltına alınan kişiler Sinan.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Sinan’ı tanıyorum efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Siz.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Şimdi Sinan, Hakan Tankut, Tuba Altıntop.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Siz, evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Rafet El Roman’ın eski karısıyla beraber.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tamam.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Benim hatırladığım bu üçü var.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Serhat İnce yok muydu orada?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “İşte orayı hatırlamıyorum yani Serhat denilen insanı hatırlamıyorum. Çünkü ben Hakan arkadaşım, Sinan koruması.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ama Sinan’ın arkadaşı varsa onu bilmiyorum.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Çünkü arkadaşım olan benim Hakan. Yani Sinan hem şoförü hem koruması.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hı, hı.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “O tarihte. Ama onun yanında biri varsa onu bilemiyorum efendim çünkü bu arkadaş hani böyle medyalarda çok göze battığından dolayı durumu da iyi olduğundan dolayı koruma ve şoför kullanan bir arkadaş. E sizde takdir edersiniz ki arkadaşınız Hakan Tankut e koruması, şoförüyle tanışıyorum ama bir samimiyetim yok.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Mahkeme Başkanı: "Sinan’ın soyadı nedir?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Aydoğan mı?”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Gündoğdu.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Gündoğdu pardon. Şey bir de şey var efendim biz şeye alındığımızda ben istiyorsanız niye karakola alındığımı da söyleyeyim. Hani beni niye aldıklarını da söyleyebilirim. Bu Bodrum’un içerisinde bir tane restoranda bir olay oluyor efendim. Bu olay sonucunda benim orda olup olmadığım bilinmiyor. Olduğum söyleniyor. Benim tanık olarak hani alınıp oradaki hani olayın sorulmak ve ben o olaya karışmışım mı diye beni alıyorlar. Ama yapılan tahkikat sonucunda benim olayla alakam olmadığı yani o olayda mağdur olan kişilerin beninle tanışmadıkları ve o gün orada olmadığım belli olduktan sonrada beni şeyden jandarmadan bırakıyorlar ve o olaydan dolayı ben zaten Bodrum emniyetinde alınmıştım. Yani ben jandarmaya gittiğimde dedim ki, siz beni bu olaydan alıyorsunuz ama ben Bodrum emniyetinde bu konuya ifade verdim deyince beni nezaretten çıkardılar. Çünkü aynı olay ifade vermişim savcı benim tutuklanmamı is… yani tutuklanmamı istememiş, yanına çağırmamış askeriyede düşüm olmadığı için o tarihlerde tekrar beni alıyorlar hani ifadesine başvurulabilir diye. Bende diyorum ki ben burada ifade verdim, ifadelerimi getirttiriyorlar hani orada da çünkü teşhis var. Bodrum emniyetinde de teşhis var onlara bakıyorlar. Beni bırakacaklar ama organize şubeye yazı yazmışlar, organize şubede demiş ki, biz şuan bakıyoruz, siz tutun biz size faks çekene kadar bırakmayın belki ifadesine başvurmak için İstanbul’a getirtebiliriz deyince beni orada tuttular. Telefon vermeleri telefonumu veya telefon görüşmelerini yapabilmemde bu husustan sonra gerçekleşti efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Sizin cezaevinden tahliye olduktan sonra yani 4.3.2008’den, 29.3.2008’e kadar kullandığınız telefonunuzu söyle… sordum. Bizim elimizdeki kayıtlarda vardı yalnız teyit olsun diye istedim gelmedi henüz. Bize ne yaptığınızı anlatabilir misiniz?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Anlatayım efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “O günden itibaren yani.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Anlatayım efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “4.3.2008’den mesela 7.3.2008’e kadar neredeydiniz?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Son yani bu molotof olan.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tabi tahliyeden molotofa kadarki geçirdiğiniz süreç.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Anlatayım efendim. Şimdi ben dedim ya efendim ben şeye gitmeden, yurtdışına çıkmadan önce sözlüydüm.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Cezaevinde eşimle evlendim hani senelerden beri beklemiş olması işte ailesinin hani cezaevinde evlendim. Cezaevinde evlendikten sonra hani evlendim çıktık cezaevinden dedesi kendi yani öz dedesi felçli olduğundan dolayı bizde evlenmiş olduğumuzdan dolayı düğün yapamadığımızdan dolayı dedesine de bu durumu nasıl anlatmamız gerektiğini anneannesi dedi ki hani bir kına gecesi yapalım hani bir fotoğraflar falan olsun zaten rahmetli oldu. Yani o süreçten çok kısa bir zaman sonra. Hani bir şekilde anlatabileceğimiz elimizde hani şey olsun hani şimdi çok mutlu olduğunda da şeker hastası felç geçirmiş zaten tekrar kötüye gidebiliyor. Çok üzüntülü olduğunda da kötü olabildiğinden dolayı biz bunun hazırlıklarını yapmaya başladık. Yani çıkmışım hani bir ev kurmam lazım. İş hani işim kardeşlerim işimi devam ettiriyor.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tamam.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Alanya’da ev almışım ama evimi döşemem yani o alı… alınan.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Beykoz’da mı oturuyor eşinizin ailesi?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hayır Sarıyer’de oturuyor.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Sarıyer’de oturuyor.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet Sarıyer’de oturuyor.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Dedesi de Sarıyer’de.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Siz Kandıra’dan çıktınız.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “4 ile 7’si arasında bu işleri mi yaptınız yani ziyarette bulundunuz.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Efendim ziya…”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “İstanbul’a geldiniz.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ziyaret, İstanbul’dayım Kandıra’dayım zaten.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tamam Kandıra’dan İstanbul’a geldiniz evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hani Kandıra’dan çıktım ailesine gittim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hı, hı.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Annemlerde bir iki gün kadar kaldım. Hani senelerden beri görmüyorum annemlerde kaldım.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hı, hı.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ondan sonra Alanya’ya arabayla Alanya’ya gittim. Alanya’da tutmuş olduğumuz hani almış olduğum Alsallardaki evin döşemesiydi, perdesiydi, halısıydı işte televizyonuydu, mutfağıydı bunlarla uğraştım.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Aynı zamanda kardeşlerim ben olmadığımdan dolayı şirketin başında oldukları için onlardan ne yapıldığını hani çalışmaların ne gibi olduğunu, bana nasıl bir ihtiyaç olduğunu. Hani benim şirketteki görevimde hani benden nasıl bir şey beklendiğini bunları hani aile içerisinde konuştuk çünkü abimde.”
Mahkeme Başkanı: "Ne, ne zaman gittiniz Alanya’ya?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani 5, 6 gün sürmemiştir.”
Mahkeme Başkanı: "Yani tahliye olduktan 5, 6 gün sonra gittiniz.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Sürmemiştir annemlere geldim. Eşimin ailesine ziyarette bulundum. Kına gecesi yapacağımızın şeyini yaptık, ayarlamalarını yaptık.”
Mahkeme Başkanı: "Tamam, tamam Alanya’da ne kadar kaldınız?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Efendim Alanya’da işte evi döşemem, şirketle alakalı görüşmeler yapmam ve hemen akabinde geri dönüp kına gecesiyle alakalı zaten kına gecesinin fotoğraflarını vermiş olmamız lazım efendim sizde olması lazım. Kına gecesini yapmak için ayarlamalarda bulunduk. Bunu yaparken de Şafak Sezer benim aile dostum yani eşi de yani hanımı da benim çocukluk arkadaşım, kendisi de çok samimi dostum. Onu da getirdim ki hani sevilen bir kişi ya televizyonlarda böyle hani komedyen hani dede felçli ama televizyon seyredebiliyor. Hani onla hani bu konuları daha rahat aşarız diye bütün bu süreç içerisinde de ondan yardım aldım.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Alanya’da kaç gün kaldınız? Bir hafta kadar İstanbul’daydınız.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Buradan ilk arabayla gittim efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Alanya’ya gittiniz. Kaç gün kaldınız Alanya’da?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “1 hafta 10 gün çünkü ondan sonra döndüm.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ondan sonra İstanbul’a döndünüz.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Döndüm.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Kına gecesinin hazırlığı Şafak Sezer’de kaldım hatta bir ara ama o, o tarihte kaldım zannedersem. Çünkü dedim ya ailevi dostumuz olduğundan dolayı. Bu süreci ayarladık işte biliyorsunuz efendim işte kına gecesinde yapılması gereken şeyler var hani kız tarafının istediği şeyler var, kına gecesinde örf adet geleneklere göre olan şeyler var. Onların ayarlamalarını yaptık. Eşime hani gelinlik hani kına gecesinde gelinlik falan alınması İstanbul’da belli bir alışveriş yaptık, döndük. Zaten olaydan 1 buçuk gün önce veya 2 gün önce zannedersem uçakla ben tekrar hemen Alanya’ya dönüyorum. Çünkü evim orda.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “20.3.2008 ile 27.3.2008 arasında İstanbul’dasınız. 27.3.2008’de Alanya’ya mı geçtiniz?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Efendim o kadar karmaşık ki o dönem yani.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Şimdi ben öyle size yardımcı olayım. Yani siz teyit edin. Cezaevinden 4.3.2008’de çıktınız.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “1 hafta kadar İstanbul civarındaydınız, İstanbul’daydınız, kına gecesi işleriyle uğraşıyordunuz. Sonra Alanya’ya gittiniz.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yine 1 hafta kadarda oradaydınız.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Sonra tekrar İstanbul’a döndünüz.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “27.3.2008’e kadar İstanbul’daydınız yani olaydan 2 gün öncesine kadar İstanbul’daydınız. 27.3.2008’de uçağa bindiniz Alanya’ya geçtiniz. Böyle midir?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani evet.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yani bizdeki kayıtlara göre böyle gözüküyor.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Zaman çok geçti efendim bir de.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hı, hı.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Cezaevinden çıkmışım, psikolojim bozuk. Her şey üstümde hani.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Kına gecesi şeyi söyleyeceğiz işe gideceğim, evi ayarlayacağım. O telaş içerisinde yani kaç gün orada kaldım tam olarak ne söylesem yalan olur.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ama hepsine yetişmeye çalıştım yani bir ordayım, bir buradayım, bir işteyim Allah’a şükürde hallettim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yani 27.3 olaydan 2 gün önce siz tekrar Alanya’ya geçmişsiniz.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet. Uçakla geçtim efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Geçme nedeniniz nedir, Alanya’ya geçme nedeniniz?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “İşim orada efendim. Evim orada. Burada kalacak annemlerde kalmak zorundayım burada kaldığım zaman veya bir otelde kalmak zorundayım veya bir ar… Geldi mi efendim?”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yok göndermiyor eşiniz.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Neden. Yazıyormuş efendim. Geldi mi? Yani bu süreç içerisinde bunlar gerçekleşti. Bende hemen.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yani eşinizi Alanya’ya mı bıraktınız siz?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hayır, hayır biz beraber eşimle beraber.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hep beraber gidip geliyorsunuz.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “İkimiz evet.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Eşim hep yanımda yani bu olaylar olduğunda eşim hep yanımda.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tamam.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yeni yani daha cezaevinden yeni çıkmışım, cezaevinde evlenmişim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tamam 27.3. yani olaydan 2 gün önce Antalya’ya, Alanya’ya tekrar geçtiniz.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Değil mi?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bir, bir ara İzmir’e gittik.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani bir İzmir’e gittiğimiz yani 1 gün mü, 2 gün mü İzmir’e gittik. Onun haricinde bu yani bu bu yani arada sadece herhalde 1 gün İzmir’e geçmiştik zannedersem. Orada kaldık. Alanya’ya gittik. İstanbul’a geldim. İstanbul’da bu hazırlıkları yaptım. Hemen akabinde işyerine dönmek çünkü bizim sezon yaz başlıyor efendim yani biz o çıktığım tarih hemen sezona başlayacağım tarih. Han Nisan’dan sonra bizim işlerin olduğu tarih.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ali Şahin Gürman. Bu kişiyi tanıyorsunuz.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Tanıyorum efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu arada görüştünüz mü Ali Şahin Gürman ile?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Efendim ben Ali Şahin Gürman ile çok tanıyorum ama samimiyet içerisinde olan bir insan değilim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu 1 aylık süreyi soruyorum size. Yani 1 aylık sürede Ali Şahin Gürman ile görüştünüz mü?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Belki geçmiş olsun hani cezaevinden çıktım ya o süreç içerisinde herkes beni arayıp hani geçmiş olsun dediği için belki arayıp, arayıp da geçmiş olsun demiş olabilir. Onun haricinde bir görüşmem yok efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet. Bu Ali Bin Kalkan ile bu 1 ay içerisinde görüştünüz mü?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ali Bin Beyle ben 2003, 2004 yıllarında kaportacılık yaptığından dolayı.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tanışıyordunuz.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Tanışıyorum Fikirtepe’de zaten yani yine Anadolu.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hı, hı.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yakasının esnafı. Benimde arabam var kaza yapıyorum ya bir şey oluyor.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “1 ay içerisinde görüştünüz mü onu soruyorum.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hayır görüşmedim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ali Şahin ile görüşmüş olabilirim diyorsunuz.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Onunla görüşmüş olabilirim ama.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ali Bin Kalkan ile.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok yani yaşı benden çok büyük yani aramızda.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bir şey paylaşabileceğimiz bir insan değil araba dışında yani.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet. İbrahim Genç bu kişiyi tanıyor musunuz?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “İsmen tanıyorum. Hani görmüşlüğüm tipini sorarsanız tipini biliyorum. Yani o şekilde söyleyeyim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet. Bu Celal otomotivde çalıştınız mı siz?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Celal otomotiv?”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet Celal otomotiv.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hayır.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Böyle bir işletme biliyor musunuz Anadolu yakasında?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Celal otomotiv.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Şimdi Celal ismi Sedat Beyin çok sevdiği rahmetli olmuş.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hı hı.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bir insan var geçmişte onun ismi olduğu için bir şey diyemiyorum ama otomotiv bilmiyorum.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet. 05326241813 böyle bir telefon kullandınız mı?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “0532 mi dediniz efendim?”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet 624.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben 32’li bir numara kullanmadım efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Kullanmadınız.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani bir annemin bir de abimin 32’li hattı var o tarihte.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu Suadiye’deki Cemal Amcadan bahsediyorsunuz.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu kimdir?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Efendim yerini tarif edeyim istiyorsanız.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yo kimdir yani?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Cemal Amca restoranın sahibi.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Soy ismi nedir?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ya restoran sahibi yani ismi Suadiye kafenin sahibi öyle söyleyeyim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hı, hı bu Cemal Yiğit ile ilişkisi var mı bu kişinin?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Cemal Yiğit kim efendim?”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Emin’in babası.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hayır hayır.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yok.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hayır. Suadiye kafe var efendim bilinir şeyde oranın sahibi Cemal amca dediğimiz çocukluğumdan beri tanıdığım hani İstanbul’a geldiğim süreçten sonra tanıdığım iyi bir insan.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “28.3. iki bin, 27.3.2008 akşamı veya 28.3.2008’de eşinizle birlikte Alanya’ya geçtiniz değil mi?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Daha sonra İstanbul’a ne zaman döndünüz?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Efendim o süreçten sonra eşim hamileydi orada Alanya’da ve Antalya’da doktorlar hani çok iyi bir şey olmadığından dolayı ailemizin burada tanımış olduğu doktorlar olduğundan dolayı burada mesela Koru sitesinde bir ev kiraladık. Ben haftanın 2 veya 3 günü buradaydım. Haftanın 2 günü veya 3 günü Alanya‘ya gitmek suretiyle eşim burada kalıyordu ailesinin yanında.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Eşiniz İstanbul’daydı siz Alanya’ya git gel yapıyordunuz.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet ben evet git gel yapıyordum.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ne zaman döndünüz yani ilk dönüşünüz ne zamandı?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani efendim şöyle söyleyeyim yani orda yani haftanın Pazartesi, Salı, Çarşamba Alanya’daydım, Per… Cuma, Cumartesi, Pazar buradaydım bazen Perşembeden geliyordum.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Oğuz Alparslan Abdülkadir bu kişiyi tanıyor musunuz?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Tanımıyorum.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu kişi savunma tanığı olarak mahkemenin herhangi bir ara kararı yok dinlenilmesi yönünde.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Avukatınız tarafından yargılandığınız duruşmada hazır edilmiş.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yani mahkeme çağırmamış bunu ama avukatınız.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Savunma tanığı olarak hazır etmiş. Mahkemeden hatırladınız mı Oğuz Alparslan Abdülkadir?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hatırladım, hatırladım. Hatırladım.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yani bu kişi de bu dava da yargılanıp.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hı hı biliyorum.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bir müddet tutuklu kaldıktan sonra tahliye olan birisi.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bedirhan Şinal bu kişi hakkında Hüseyin bana İlhan Selçuk’a yazdığım tehdit mektubunu Hüseyin Görüm vasıtasıyla Oğuz Abdülkadir tarafından yazdırılmıştır.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yani tehdit mektubunu yazdıran kişi olarak.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “İmzasız ifadesini vermiş olduğu ifade değil mi efendim bu?”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yo mahkeme ifadesi.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Mahkeme.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Şöyle söyleyeyim efendim. Bu arkadaş Bedirhan Şinal ile aynı koğuşta kalıyor.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ve ondan sonra bizim mahkememizde onun hakkında da ifadeler geçtiğini duyuyor ve benim avukatıma ulaşıyor. Hani ulaşıyor diyor ki, ben diyor bu konularda söylemek istediklerim var beni de mahkemeye şahit olarak yazdırırsanız söylemek istediklerimi söylemek istiyorum diyor ve avukatımda onu şahit olarak veya tanık olarak yazdırıyor ve geliyor kendi bilgisi dahilinde söylüyor ama onun vermiş olduğu bilgiyle bizim yani benim yargılanmış olduğum bilgi birbirlerinden çok kopuk efendim iddianamede görmüşsünüzdür. Biz molotof, onların bir bomba olayı var, tehdit olayı var, bir Hüseyin Görüm’ün yaptırmış olduğunu söylenilen bir olay var. Yani bu birazda kendini aklamak için yani yarın bu gün kendi adına da bir sıkıntı gelmesin diye gelip böyle bir açıklama yapıyor. Bizde böyle bir talebi olunca avukatımda mahkeme istemediğinden dolayı bizim kendi şahidimiz, tanıdığımız olarak gelip bildiklerini anlatsın diye şey yaptık efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Kendisi şöyle diyor Oğuz Alparslan Abdülkadir; ben kendisine mektup yazdım diyor. Efendi olmasını, problem yapmamasını söylemiş Bedirhan’a öyle bir mektup yazmış. Bedirhan ise bana mektubu yazdıran kişi Oğuz Alparslan Abdülkadir'dir Hüseyin Görüm vasıtasıyla bu mektubu bana yazdırmıştır diyor.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu şahsın irtibatlı olduğu Boğaç diye birisi var. 0533 7368673 böyle bir telefonunuz oldu mu, 0533 7368673?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hiç olmadı efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Olmadı. Kendisi avukatınıza ulaşmış öyle mi sizin bilginize göre?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Şimdi avukatıma efendim konuyla alakalı araştırmalar yapıyordu zaten hani.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Tanık, sanık hani kullanabileceğimiz veya bizim söylediklerimizi hani doğrulayabilecek şahit babında. Bu insanında bu dosya içerisinde tehdit mektuplarından ve Hüseyin Görüm’ün kullandığından ve bomba olaylarında Bedirhan Şinal’a hani bunları söyleme dediğinden dolayı zaten bir telaş içerisine girmiş. Hani bunları açıklama telaşı içerisine girmiş. Avukatıma ulaşıyor ama nasıl aralarında nasıl bağ kurdular, barodan mı telefonunu aldı veya tanıdık biriyle mi ulaştı onu bilmiyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Kendisinin lehine olacak şey söylememiş Oğuz Alparslan yani.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Doğruları söylemiş efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yani bu mektubu ben yazdırmadım da dememiş yazdırdım da dememiş.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Fakat kendisinin Bedirhan’a mektup yazdığını işte akıllı olmasını, problem çıkarmamasını söylemiş.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet, doğru….”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Siz bu kişiyi tanıyorsunuz değil mi önceden tanımıyorsunuz?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok tanımıyorum efendim zaten dosyada şöyle bir şey var yani benim tanıdığımda söylenmiyor. Yani sadece.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tamam şimdi, size şimdi soruyorum.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ha yok ben şey olarak söylüyorum teşekkür ediyorum sorduğunuz için. Hani onlar şimdi dosyada siz daha iyi biliyorsunuz 2 tane olay var hani bir tehdit İlhan Selçuk'u tehdit şeyi var bir Cerrahpaşa bombalarından dolayı Bedirhan Şinal’ın tehdit edildiği var bir de bizim molotof attığımız konu olduğu için doğru ne ise onu söylemiştir herhalde yani kendisiyle alakalı böyle bir ifade verdiğine göre.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet. Sedat Peker’in ve sizin yargılandığınız 9. Ağır Ceza Mahkemesindeki telefon kayıtlarını mahkememiz istetti.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Orada sizin, Taner Yiğit’in, Yener Keskin’in vesair kişilerin belli kayıtları var.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Sizin Sedat Peker’e çektiğiniz şöyle bir mesaj var; Doğru yapmaya çalıştıkça yanlış yapıyorum, kusura bakmayın ama bende ne yapacağımı karıştırmaya başladım. Çünkü hep yanlış yapmaya başladım ama ben hep farklı yapanları hem sahte yapıyorlar diye yargıladım şimdi onlar gibi yapamıyorum. Hele size hiç yapamam ama şunu bilin karşımızda Ecüt’le Mecüt olsa ben sizin kardeşiniz ve oğlunuzum. Ben kendimi feda ederim ki size hiç ulaşamasınlar. Çünkü sizin yapacaklarınıza hep inandım. Böyle bir ilişkinizin oluşumu, nasıl böyle tesis oldu yani böyle kendinizi onun için feda edeceğiniz.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Onun oğlunuz olduğu ve ona ulaşılamaması için.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Her türlü fedakarlığı yapacağınızı beyan ediyorsunuz. Yani bu ilişki nasıl oluştu sizinle onun arasında?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani bu zamanla oluşan bir şey efendim. Yani ben hayatım boyunca kimseye yalan söylemiş veya kimsenin aleyhinde konuşmuş bir insan değilim veya insanları haksız şeylerden dolayı yargılamış bir insan değilim. Kendime göre doğruları olan bir insanım. O doğrularımla yaşadığımdan dolayı da demek ki Sedat Beyde bu doğrularımın doğru olduğuna kanaat getirmiş ve çevresindeki diğer insanlara bakarak benim bu doğrularımla beni yargılamış yani kendine samimi görmüş. Feda ederim konusuna gelince yani ben dedim ya o tarihlerde Sedat Beyi çok sevdiğini hani kabul eden bir insanım. Hani iyi bir insan olduğunu kabul eden bir insanım. Yani bu ben şöyle söyleyeyim doğruluğuna inandığım, samimiyetine inandığım herkese hani gönülsel anlamda bunu söyleyebilirim yani bunu bu şekilde söyledim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Sevginizden dolayı böyle bir bağlılığınız var.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet, evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yine bu mesajlarda Sedat Peker’in kendisine bu tespih verdiği sizin aracılığınızla tespih verdiğini ifade eden birisi var. Bu tespihi 10 yıldır bekliyordum diyor, bu daha öncede kamuoyuna yansımıştı.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tespih hediye edilmesi.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Sizin kanalınızla verilmiş. Nedir bunun anlamı, tespih kime verir Sedat Peker, tespih verilmesinin nedeni nedir?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Tabi söyleyeyim. Efendim Sedat Beyi ben tanıdığım günden itibaren herhalde zannedersem hikayesini anlatayım bize o şekilde anlatmıştı. Cezaevinde çok kötü şartlarda yatarken zannedersem hani bir tespih hediye geliyor hani kendisine ve o maneviyatta ben hani bir gün durumum iyi olursa her sevdiğime, her tanıdığıma hani tespih, altın tespih hediye edeceğim diye bir düşüncesi oluşmuş gençlik yıllarında. Zaman içerisinde de tanıdığı ama şunu söyleyebilirim tanıdığı herkese yani mesela bizim spor salonunda, bizim beraber çalıştığımız Tuğrul Topa vardı onda bile var. Yani atıyorum yani sokakta birisi istemiş olduğundan bir de bir şeyi verdiğiniz zaman ona vereyim, buna vereyim yapamıyorsunuz isteyen herkese vermek zorundasınız.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Buradaki şahıs 10 yıldır beklediğini söylüyor yani bu 10 yıl…”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Belki 10 sonra Sedat Beyle tanışmıştır veya 10 yıl sonra bizle bir samimiyeti…”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet, siz bunun kim olduğunu anladınız mı sizin kanalınızla iletilmiş.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “İsmi ne efendim?”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “İsmini yazmamış mesajda.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben birkaç tane verdim tespih yani kendi arkadaşlarımda da vardır altın tespih, bende hala duruyor mesela öyle söyleyeyim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Mit Point ve Bifor.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bunlarla sizin ilişkiniz nedir?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Mit Point bir kafe efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bağdat Caddesinde. Sahibi zaten belli hani ara sıra gidip yemek yediğim o tarihlerde bir yer. Bifor’la Forlevıl ben dedim şimdi şöyle söyleyeyim. Alt kat ve üst kat var.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Şimdi benim kardeşimin işlettiği yer 4. kat olduğu için Forlevıl yani 4 herhalde Forlevıl şimdi bir de alt katında bir restoran var oranın sahibi de başka oranın ismi Bifor. Yani o beyanlarda Savcı Beyin söylemiş olduğu beyanlarda Bifor Restoran başka birine ait. Forlevıl o binanın 4. katında asansörle çıkılıyor.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Diğer katlarında ne var o binanın?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “İşte ne var söyleyeyim. Ev var, bir tane ev var, bir tane büro var. Bir katı da.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Kime ait o büro?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bilmiyorum yani kime ait olduğunu bilmiyorum hani kardeşimin işletmiş olduğu yani orası da bize ait değil daha önce başka bir restoran vardı. Kardeşim işletmesini aldı, abim işletmesini aldı. Orayı işletiyorlar ortağıyla beraber.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hakkı Kurtuluş.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu kişiyle sizin irtibatınız, diyalogunuz nedir?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben Hakkı Kurtuluş’u Sedat Beyin avukatı olması vasıtasıyla tanıyorum. Aynı zamanda benim yargılandığım bir dosyada başka bir sanığın avukatıydı oradan da tanıyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Muhittin Beyaz kimdir?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Muhittin Beyaz, Sedat Beyin yine avukatıdır.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “O da yargılanmış herhalde aynı davada değil mi?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet, evet. evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Muhittin Beyaz ile Seyhun Zayim arasındaki ilişki nedir?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Muhittin Beyaz’la, Seyhun Zayim arasında bir ilişki yoktur. Ama bizim cezaevinde Sedat Beyle kaldığımız süre içerisinde olmuş olabilir. Neden olmuş olabilir? Bazen mesela Seyhun Zayim’in ailesi Seyhun’a ulaşmak için veya benim ailem ulaşmak için Muhittin Beyaz şimdi avukatlar devamlı geliyor ya Sedat Beyin efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hani bizim avukatlarımız gelmediğinde veya bizim avukatımıza gelmediği için eşya verildiğinde veya şimdi Seyhun Zayim’in de ifadesinde o spor ilaçları var. Biz Seyhun Zayim’le beraber kalırken biz benim spor tecrübem olduğu için ben Seyhun Zayim’i de spor çalıştırıyordum, zaten hala spor yapıyor. Bazı ilaçlara ihtiyaç duyuluyor. Bu ilaçlarda amino asitler var, protein tozları var cezaevinde kullanılması yasak değil. Bu ilaçlar içinde belli hani belli zamanlarda bittiği zaman hani almamız gerekiyor ondan dolayı yani tanıyabilme şeyi odur yani.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet. Utku Tekayak Peker’de öyle değil, o da mı o şekilde tanışıyor Seyhun’la?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Utku şimdi.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu Seyhun’a, Utku Tekayak kendi beyanına göre Peker soy ismi var bir de Muhittin Beyaz para yatırıyor.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet. Efendim şöyle söyleyeyim.”

Salonda söz almadan konuşan oldu, anlaşılamadı.

Mahkeme Başkanı: "Avukat Bey hakimlerin sorularına itiraz olmaz.”

Salonda söz almadan konuşan oldu, anlaşılamadı.

Mahkeme Başkanı: “Efendi o da olmaz daha sonra beyanda bulunduktan sonra Boğaç Kaan Murathan beyanda bulunursunuz.”                               

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Efendim şöyle söyleyeyim. Şimdi Sedat Beyin kendi ihtiyaçları oluyor. Kendi ihtiyaçları da ciddi anlamda ihtiyaçları olabiliyor işte kendi ilaçları oluyor işte cezaevinden yüz yani kremi oluyor yüz kremi oluyor, el kremi oluyor bilmem hani kullanılan şeyler oluyor. Şimdi bunları alabilmesi için limitinin yetmesi lazım. Limiti yetmediği zamanlarda bizim limitimizde boşluk varsa bizim adımıza alıyor yani revirden bizim adımıza para çıkıyor. Şimdi bu sefer bizim paramızdan eksildiği için o parayı fazlasıyla vermek istiyor. Hani fazlasıyla vermek istiyor çünkü bizim hesabımızdan kullandığı için yani bu konular bu şekilde. Mesela Utku Beyin bana da para yatırmış olduğu var ama benim mesela paramdan kullanıyoruz benim param bitince bir de şöyle bir şey var. Sedat Beyin herkese yardım ettiği belli. Yani kendi koğuşunda yatıyorsunuz hani istiyor ki ben yapayım, hani ben yapayım işte ondan dolayı yapmış olduğu şeyler olabiliyor.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Sanık Bedirhan Şinal’a duruşma sırasında bu Gardiyan Yusuf adlı kişi hakkında belli sorular yöneltilmiş. Bedirhan Şinal: Beni azarlarmışçasına Boğaç Kaan Murat hakkında ifade vermişsin, hain gibi bir şeyler bana söylemeye çalıştı. Ama ben azarladım kendisini. Daha sonra bu ifade şey ama bilmiyorum ya o adam. Üye Hakim: Yani Boğaç’ın aleyhinde ifade vermenizden dolayı size hain gibi azarlama tonunda bir muamelede bulundu. Sanık Bedirhan: Evet, evet bunu Silivri Cumhuriyet Savcılığına verdiğim ifadede beyan etmiştim ama onun adamı bilmiyorum ki kimin adamı ben her yani şunu. Şimdi bu Gardiyan Yusuf var.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “İşte Bedirhan Şinal’a Boğaç’ın hakkında ifade vermişsin, hainsin vesaire gibi ifadelerde bulunmuş, azarlama tonunda bir muamelesi olmuş.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet, evet efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bedirhan Şinal’ın da hemşerisi bu Rizeli. Siz bu şahsı tanıyor musunuz Yusuf, Gardiyan Yusuf?” 
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Efendim Yusuf diye bir memur tanımıyorum mesela son dönemlerde hep cezaevindeydik ya hani bu 3 sene falan. Şimdi mesela ben kendi kaldığım cezaevinde de memurları ismen bilmiyorum o kadar çok ki vardiya vardiya var ya hani böyle bir vardiya geliyor bir tanesi gidiyor otuz otuz gidip geliyorlar efendim. Yani o yüzden dolayı isim olarak çıkartabileceğim bir insan değil ama şunu söyleyebilirim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani ben bir gardiyana gidip Bedirhan Şinal’la bu şekilde konuşup aza… eğer bir şeyi halletmeye çalışan bir insansa ben bu insanı kullanmaya çalışıyorsam kendi niye azarlatayım ki Bedirhan’a iyi şeyler söyletmeye çalışırım yani hani arayı bulucu şeyler söyletmeye çalışırım.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bazıları tehditle, bazıları menfaatle yola gelir.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben yapısal anlam… Şimdi Bedirhan’ı efendim ben 3 seneden beri mahkemelerde görüyorum. Yani çok enteresan bir insan. Yani öyle tehditle veya başka şeylerle yola gelebilecek veya yola getirebilecek bir insan değil. Çünkü düşünsenize birileri sizi kullanıyor ve siz kullanıldığınızı bile bile başkasına bir hani yapılmaya çalışılan şeye ortak oluyorsunuz. Eğer zaten tehditle, korkuyla korkmuş olsaydı bu işlerin içerisine hiç girmezdi efendim Bedirhan Şinal. Yani Bedirhan Şinal’ın burada bana sormuş olduğu sualler. Burada insanlara sormuş olduğu suallere bakılınca zaten yani.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yani siz bu şahsı tanımıyorsunuz değil mi?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Tanımıyorum efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet. Peki sizin avukatınız bu şahsı tanıyor mu Yusuf’u?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Onu bilmiyorum efendim Yusuf’u tanıyıp tanımadığını.” 

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Önemli birisi neticede Bedirhan bu mektupları ibraz ederek sizin aleyhinizde birçok kez beyanda bulundu yani Yusuf’un kendisine getirdiği ve Bedirhan’ın beyanına göre avukatınız Burak Bekirhan.” 
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bekiroğlu.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Burakhan Bekiroğlu tarafından yazdırılmış mektuplar hatta bu mektupların aynısı dilekçe olarak 12. Ağır Ceza Mahkemesine de verilmiş.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet, evet, evet onları biliyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Dolayısıyla sizin için önem arz eden bir kişi bu o yüzden soruyorum yani avukatınız bu kişiyi tanıyor mu?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Şimdi şöyle bir şey söyleyeyim efendim. Burak Bekiroğlu bu konularda tanıdığı insanları bile bana söylemez. Neden söylemez?”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Onu anlatmak istiyorum. Söylemez çünkü ben yarın bir gün ondan bir şey isterim o da yapamayacağı bir şeyin altında kalır ve avukatlık mesleğini tehlikeye atar diye söylemez. Burak bu konularda çünkü hassas. Neden hassas? Babası da avukat olduğundan dolayı efendim yani babası da başında olan bir insan. Yaptığını her şeyi takip eden bir insan. Mesela Burak benim hem arkadaşım, hem dostum, hem ailesini tanıdığım bir insan. Zaten telefon görüşmelerimize bakarsanız biz normalde de hani Burak Bekiroğlu’yla tanışan, konuşan arkadaşlık yapan insanız ve zaten böyle bir konuda Burak Bekiroğlu hesap babasına veremeyeceği bir konuya girmez.” 

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yani Yusuf’la görüşüp görüşmediğini bilmiyorsunuz ama görüştüğünü tahmin etmiyorsunuz öyle mi diyorsunuz?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani şöyle söyleyeyim; Burak Bekiroğlu benimle alakalı yani ben dostu bile olsam ne kadar yakını bile olursam olayım.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani benimle alakalı kendi mesleğini tehlikeye atacak kimseyle görüşmez, kimseye de yazacak bir şey vermez. Çünkü sorumlu olduğu bir ailesi var ve ailesine karşı tanıdığım için yani babasını sevdiğim için, annesini sevdiğim için ben mahcup olacağımdan dolayı arkadaşımın, dostumun böyle bir şeye düşmesini istemem. Yani Burak yani olabilecek bir şey varsa Burak’la yapmam onu anlatmak istiyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yusuf Bektaş’ın ifadesi alınmış soy ismi Bektaş. Rize 1968 doğumlu, diğer infaz koruma memurlarının da ifadesi alınmış yani Yusuf Bektaş’ın Bedirhan Şinal’la görüşürken ki tavırları neydi o konu sorulmuş kendisine.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Mesela bir başka infaz koruma memuru Ünal Yılmaz: Daha önce aynı vardiyada görev yapan Yusuf Bektaş’la, Bedirhan biraz daha samimi gözüküyordu. Yusuf, Bedirhan’a dayın geldi mi, hesabına para yatırdı mı, herhangi bir sorunun var mı gibi şeyler soruyordu. Bedirhan’da ziyaretçilerin gelip gelmediğini, hesabına para yatırılıp yatırılmadığını söylüyordu. Yine bir başka infaz koruma memuru: Yusuf’la Bedirhan bildiğim kadarıyla hemşeri olduğu için özel bir samimiyetleri vardı. Hangi gidişimizle olduğunu hatırlamamakla birlikte Bedirhan’ın Yusuf’a Boğaç’la aynı ring aracında birlikte gittikleri bir zamanda Boğaç’ın kendisine, kendisini bu işlere karıştırmamasını, kendisi aleyhine ifade vermemesini, yaptığı eylemi tek başına sahiplenmesini aksi halde dışarıda kendisine her şeyi yapacağını söylediğini ifade ettiğini duydum. Yusuf Bektaş’a ise soruluyor: Ben Avukat Burak Bekiroğlu’nu tanırım. Başka bir tanıdığın davasını alması için kendisiyle tanıdığım aracıyla aracılık etmiştim. Bu nedenle Avukat Burak Bekiroğlu’yla 4, 5 defa görüştük. Avukat Burak’la Bedirhan’la ilgili hiçbir mevzuyu konuşmadık. Yani başka birisinin vekâletini üstlenmesi için Avukat Burak Bekiroğlu’yla görüştüğünü söylüyor.” 

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yusuf ile Avukat Burak Bekiroğlu tanışıklığını bilmiyorsunuz değil mi, böyle bir bilginiz yok?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bana hiç söylemedi bana hiç söyle… şeye cevap vermek istiyorum efendim orada memur arkadaşlardan bir tanesi benim Bedirhan’a karşı ring aracında bir şey söylediğimi söylemiş ona.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Cevap vermek istiyorum. Ben efendim 3 seneden beri Bedirhan Şinal’ı mesela dava etmiş olduğum iftira davası dedim ya itiraf ettikten sonra dava şey olma… Bedirhan’ın dün bahsetmiş olduğu dava. Biz sadece ring aracında orada gittik ben 3 seneden beri Bedirhan’a ne bir kelime konuştum, ne kötü söz söyleyecek bir şey söyledim. Ne mahkemelerde ne de ring araçlarının içerisinde. Bu sorulduğu zaman inanıyorum ki doğru cevap verecektir. Yani ben hiçbir zaman Bedirhan’a ring aracında ben sana şöyle yapacağım, ben böyle yapacağım ben yapısal olarak öyle bir insan değilim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hani çünkü insanları tehditle bir yere varılmayacağını veya bir yere getirilemeyeceğini bilecek kadar kültüre sahibim. Zaten tehdit etmiş olsaydım inanmış olduğu, yapmış olduğu yanlışları söyleyeceğini de düşünmüyorum. Ben elimden geldiği kadar her şeyi mahkemeye bıraktım. Bugüne kadar en fazla Bedirhan’la gerildiğim konu şeydir dünkü mahkemenin sabahleyin olan hani Bedirhan’ın beni sorguladığı, soru sorduğu zamandır yani en fazlası odur. Onun haricinde hiçbir zaman benim Bedirhan’la ne bir konuş… hani konuşup tehdit etme ne bir şey anlatma ne şöyle yap diye… bir de ringde jandarmalar var ben öyle bir şey söylesem onlarda duyuyorlar. Yarın ben söyledim, haklı olduğum bir konuda yarın gelip memur yani o memurlar jandarma arkadaşlar bu arkadaş böyle söyledi deseler ben işin içerisinden nasıl çıkacağım, kendi kendimi düğümlemiş olacağım. Ben hiçbir zaman Bedirhan Şinal’a böyle bir şey söylemedim ringde. Yani sorulduğunda da inanıyorum doğruyu söyleyecektir de.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Avukatınızın bürosu nerede semt olarak?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Kadıköy’de.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Kadıköy’de. Bu Hakan Karakaş ile avukatınızın tanışıklığı konusunda bilginiz var mı?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Efendim şöyle söyleyeyim. Benim avukatım ceza davalarına baktığı için Hakan Karakaş’ta ceza davalarının içerisinde olan bir tip. Yani hani yargılandığı davalar, yaşadığı hayat. Yani avukatım ekmeği ceza davası içerisindeki insanların hani ona getirmiş olduğu işlerden kazanıyor. Hani Anadolu Yakası büyük bir yer ama herkesin birbirini tanıyabileceği bir yer. Yani gidebilecek belli sınıftaki insanların gidebileceği karşılaşılabileceği adliye Kadıköy’deydi biliyorsunuz zaten. Hani ondan dolayı tanıması gayet normal yani Hakan Karakaş’ı diye düşünüyorum. Karşılaşmış bile olabilirler. Ama ben şunu söyleyeyim size efendim.

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben 2003, 2004 yılları arasında telefon görüşmelerim hani ismini bilmiyorum telefonlarımın numarasını bilmiyorum ama hani kabul ettiğim halde yani benim bir kere Hakan Karakaş’la görüşmüşlüğüm var mı yani? Dostumsa hani beni tanıdığını söylüyorsa benim Türkiye’de olduğum zaman içerisinde Hakan Karakaş’la görüşmüş olmam gerekiyor hani bir irtibatımızın olması gerekiyor veya emniyet yetkileri tarafından bir irtibat ortaya koyulması gerekiyor ben tanımıyorum. Yani Hakan Karakaş’ı ismen biliyorum hani ismen biliyorum. Yaşadığımız çevrenin insanı ama öyle hani tipini, görüntüsünü yani tanıyabildiğim bir insan değil. Zaten senelerden beri ben yokum hani 2007’de yakalanıyorum sonunda cezaevine giriyorum 8 ay dışarıda kalıyorum yani yapmadığım bir şeyden 8 ay sonra tutuklanıyorum.” 

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tamam. Sinan Sarı bu kişi kimdir?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim, Sinan Sarı benim çok sevdiğim özel bir dostumdur efendim. Yani nasıl söyleyeyim size kendisi Rizelidir, annesini babasını tanıdığım, çok yani özel bir arkadaşım, özel bir dostumdur yani.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Herhangi bir dönemde birlikte cezaevinde yattınız mı bu kişiyle?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok yatmadık efendim beraber yatmadık.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yatmadınız. Ortaklığınız var mı ticari ortaklığınız?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani şöyle söyleyeyim hani insan hani kardeşini seçemez de dostunu seçer ya öyle bir dostum yani benim çok sevdiğim. Ama yani böyle gayrimeşru böyle şeyler yapan o şekilde geçinen öyle bir insan değil Sinan Sarı yani hatta burada mı mesela dün buradaydı mesela tipine de baksanız zaten yani öyle bir insan değil Sinan Sarı. Hani böyle güvenebileceğiniz bir insan yani.” 

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ümit Şahin.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ümit Şahin Anadolu Yakasında Sultanbeyli o tarafta belediyede Sultanbeyli Belediyesinde çalışmış. Hani o belediyelerde çalışan benim çok özel bir dostum yani.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ne kadar süredir tanışıyorsunuz bu kişiyle?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Efendim benim şey var Efendi diye bir arkadaşım var Sivaslıdır kendisi. AKP Belediye Başkanının da yeğeni oluyor, onların o AKP Belediyesi onların avukatıydı efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hı, hı.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Oradan tanışıyorum çok iyi bir dostumdur Ümit Şahin.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Avukat mı Ümit Şahin?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ümit Şahin avukat.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Seyhun Zayim ve Bora Ballı, Bayram Demir’le ilişkisi nedir bu kişinin?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Şöyle anlatayım efendim; 12 Ağır Ceza Mahkemesinde Seyhun Zayim’in avukatı yoktu.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “O yüzden dolayı da mahkeme hani avukat istettiği halde gelmedi. Avukat gelmediğinden dolayı bir avukatın Seyhun Zayim’in de vekâletini alması hani onun yerine girmesi Emin Emir denilen Bayram Demir’in avukatı vardı o üstlendi. Emin Emir davadan çekilince Seyhun Zayim’in avukatı olmadığından dolayı uygun bir fiyata anlaştılar Ümit Şahin.”

Mahkeme Başkanı: "Siz mi söylediniz?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani bizim mahkemede olan bir arkadaşımız, bana ziyarete gelen bir arkadaşım zaten Ümit Şahin efendim hani normalde. Bana bir avukat sorulduğunda; evet Ümit Şahin benim dostum hani ben Burak Bekiroğlu’na da bir arkadaşım ihtiyaç olsa hani kimi tavsiye ederim Burak’ı tavsiye ederim veya Ümit’i tavsiye ederim veya sevdiğim insanları tavsiye ederim yani sevdiğim bir insan Ümit Şahin öyle söyleyeyim efendim.”

Mahkeme Başkanı: "Peki kime söylediniz yani Seyhun Zayim’e mi söylediniz yoksa Ümit Şahin’e mi söylediniz?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Biz Seyhun hayır biz Seyhun’la aynı koğuşta yatıyoruz ya efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ailesi avukat arıyor o da bana dedi ki; hani bulabileceğimiz uygun fiyata şey yapabileceğimiz bir avukat var mı? Bende dedim ki benim bir arkadaşım var devamlı buraya geliyor, iyi bir insan dedim. Onlarda babasıyla annesi görüştüler dışarıda. Anlaşmışlar ondan sonra ama burada oldu bu konu. Yani buraya geldikten sonra yani şeyde olmadı o Beşiktaş’taki adliyede olmadı orada Emin Emir bakıyordu. Emin Emir buraya gelirken yani dava buraya bağlanırken istifasını verdi yani Bayram Demir’in avukatlığını bıraktı, başka bir arkadaş bakmaya çalışınca onunda mahkemede almış olduğu vekâlet düşünce Seyhun Zayim böyle bir şey. Normalde avukatsız veriyordu savunmasını zaten.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “İbrahim Çetin bu kişi kimdir?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “İbrahim Çetin.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Sizi ziyarete gelen mektuplaştığınız kişilerden biri.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Beni ziyarete gelmiş mi?”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yani ya mektuplaşma ya ziyaret İbrahim Çetin yani sizin getirttiğimiz kayıtlarda ismi geçen birisi?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Mektupsa efendim ben mesela cezaevlerinden gelen bir ton mektup oluyor bana. Mesela bayram kutlaması oluyor veya bir konudan dolayı ne bileyim tanıdığının tanıdığı oluyor. Ben o mektuplara tekrar cevap yazıyorum. Yani mektupsa bu şekilde. Ha İbrahim Çetin diye bir avukat mı efendim bu kim?”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “O kaydın ayrıntısını not almamışım yani tanıyan veya ilişkili olduğunuz kişiler başlığı altındaki liste. İbrahim Çetin yani somut olarak hatırlamadınız mı bu kişiyi?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ama mektupsa bana her yazılan mektuba nezaketen cevap yazıyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Merve Murathan eşiniz değil mi?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Eşim efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Biraz önce bize de gönderdi telefonu, kullandığı telefonu.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet, evet, evet efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “2137552 numaralı bir telefonda kullandı mı eşiniz 2137552, 0533?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben hatırlamıyorum ama sorabiliriz istiyorsanız efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu sizin kayıtlarınızda var yani ziyarete gelenler vesair.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Benim eşimin numarası.” 
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “şeyden aradım, ankesörlü telefondan aradım evet, evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet 0533 2137552.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet, evet, evet. Eşimle görüştüğüm numara ailemle.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “İbrahim Çetin sizi ziyarete gelen birisiymiş bu notlara göre. Şimdi çıktı mektup yazanlardan.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Avukat olabilir o zaman İbrahim Çetin efendim. Çünkü benim ailem dışında ziyaretime gelen insan olmuyor. Avukattır yani avukat tanıdıklarımdan veya bir konuyla alakalı gelmiş olabilir. Çünkü cezaevine birisi geliyor efendim avukat görüşüne avukat. Orada tanıdığı ne kadar insan varsa görüp gidiyor.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Caner Yiğit ile.” 

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bir mektuplaşmanız var. Bu mektubun içeriğini hatırlıyor musunuz 25.12.2007 tarihinde?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hangi cezaevinde efendim?”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “İşte 25.12’de neredeydiniz 2007’de?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bayrampaşa.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bayrampaşa’daydınız evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bayrampaşa Cezaevinde. Şimdi be…”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “ Caner Yiğit değil mi bu Caner Yiğit?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Tabi odur, odur. Şimdi daha önce söylediğim gibi efendim benim kardeşi çok sevdiğim bir arkadaşım, dostum, kardeşim. Çok sevdiğim bir arkadaşım, dostum, kardeşim. Yani onun kardeşi. Mesela şeyde de görüşmeleri var mesela Boğaç cezaevinden çıkacak sevindim falan filan diye bir görüşmeleri var.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “O kardeşiyle görüşüyor orada X kişi yazdıkları kişi Taner Yiğit, abisiyle kardeşi görüşüyor Boğaç çıktı diye. Taner benim çok özel biri, sevdiğim çok sevdiğim bir kardeşim yani çok iyi bir çocuk o da onun abisi.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “İçeriğini hatırlıyor musunuz bu mektubun?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ya bayram telgrafı çekmiştir bana ya hani.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yani hatırlamıyorsunuz?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok hatırlamıyorum efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tamam. Mesut Kesim?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu kişi kimdir?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Seyhun Zayim’lerin tanıdığı Eyüp Ülkü Ocağında görev yapmış.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hı hı.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Seyhun Zayim’in çok sevdiği birisi. Seyhun Zayim’e mektup yazdığı dönemlerde biz aynı cezaevinde yatıyoruz ya işte bana da geçmiş olsun işte başınıza bizde ondan sonra.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Size de mektubu var Mesut Kesim’in.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Tabi ondan sonrada bizim mektuplaştığımız, o da cezaevinde efendim. O da Maltepe Cezaevinde şuan açıkta yatıyor oradan kendisi bana yazıyor ben ona yazıyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Burak Bekiroğlu, Bayram Demir’in avukatlığını yaptı mı?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok yapmadı efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Burak Bekiroğlu 1.6.2010, 8.6.2010, 10.6.2010 tarihlerinde Hakan Karakaş’ı ziyaret ediyor.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu konuda bilginiz var mı, tarihleri somut olarak söylüyorum yani size 1.6.2010, 8.6.2010, 10.6.2010?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Dosya kapsamında ve bu konular olduktan sonra haberim var. Ama o dönem, o dönemlerde yok.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “O dönemde yok. Niçin ziyaret ettiği konusunda bilginiz var mı?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben sordum kendisine. Davalarıyla alakalı bir konu varmış onu görüşmeye gittiğini söyledi. Şimdi efendim şöyle bir şey söylemek istiyorum. Burak Bekiroğlu benim dışımda da avukatlık yapan biri. Yani hani bazı avukatlar gibi değil hani sadece bana geliyor dışarıdan iş almıyor gibi değil. Zaten incelenirse hani DGM’lerde de, adliyelerde de devamlı çalışan mesela bir insan. Bunların dışında bana geliyor. Hani mahkemeleri olmadığı zamanlarda bana geliyor. Yani dışarıdan o çevrenin içerisinde bizim çevrenin içerisinde herkes.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Avukatlık ilişkisi içerisinde ziyaret etmiştir tamam.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Öyle söyledi.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Halil Mert, Halil Mert emekli bir subay Anadolu Yakasında. Sizin o civarda genelde İbrahim Şahin’le işte Veli Küçük, Muzaffer Tekin irtibatı olan birisi.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben şöyle bir şey söyleyeyim efendim benim Veli Küçük’le tanışmışlığım kendi iletişimimle değil.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tamam sizin tanışıklığınızı soruyorum Halil Mert?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok tanımıyorum ama belki hani görmüş… Şimdi yalanda söylemeyeyim hani bir resmi falan varsa ona hani isim olarak tanımıyorum 2004, 2003. Ama benim çok samimiyetim olan, görüştüğüm insanlar değil. Hani bir yerde mesela Veli Küçük’ü görürüm Veli Beyi. Tanırım hani bu Veli Bey derim. Mesela giderim merhaba nasılsınız paşam iyi misiniz falan diye hal hatır sorarım.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Herhangi bir ticari ilişkiniz oldu mu bu böyle bir isimle Halil Mert ismiyle et üzerine?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Et üzerine?”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet et üzerine bir.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “İşletmeniz, ticaretiniz oldu mu?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok, yok.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hüdayi Ünlüer’i tanır mısınız?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani şeyde tanıdım aynı cezaevinde yattığımızda ney kursuna gidiyordum ben, o da ney kursuna geldi orada tanıştım.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet. Hüdayi Ünlüer.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Daha önce bir tanışıklığınız?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok, yok.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yok. Serdar Çabuk sizinle aynı dönemde D45’te kalmış.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet, evet efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Cezaevinde.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Böyle birisini tanıyor musunuz?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Efendim dosya kapsamında Serdar Çabuk’la alakalı bilgiler var, onları, onlardan tanıyorum Serdar Çabuk’u ve Sarı Serdar hitabı üstüne olduğu için ve ondan dolayı tutuklandığı için onlardan dolayı tanıyorum. Ama ben bu insanı hayatımın hiçbir döneminde Serdar Çabuk denilen kişiyle yan yana hiç gelmedim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Serdar Çabuk’un bizim dosya kapsamında ifadesi alınmış mı?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “İfadesi alınmamış evi basılmış yani arama tutanağı tanzim edilmiş ve bırakılmış. Hatta ben buradan öğrendim bir arkadaşımız Serdar Çabuk’un evinde 2 tanede silah çıktığını söyledi hatta yapılan şeyde aramalarda 2 tane silah çıktığını söyledi kim söyledi şuan hatırlamıyorum ama dosya sanıklarından bir arkadaşımız söyledi. Yani oradan konuya vakıf oldum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Şimdi Bayrampaşa Cezaevindeyken sizin demin bahsettiğiniz gibi ney kursu vesaire sosyal etkinlik kurslarınız oluyor değil mi?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Silivri, yok Bayrampaşa Cezaevinde olmuyordu efendim. Neden olmuyordu? Onu…”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Özel kurstu yoktu yani Bayrampaşa Cezaevinde.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani nüfus çok kalabalık ya efendim Bayrampaşa Cezaevinde. Yani nüfus çok kalabalık olduğundan dolayı cezaevinin özel seçmiş olduğu yani her koğuştan birer kişi. Mesela biz Cuma namazına, mesela ben Cumalara gideceğim zaman dilekçe veriyordum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani Cuma Namazına bile gidemiyorduk yani o kadar insan vardı.” 

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ortak spor alanı var hani 2 blok arasında Bayrampaşa’da.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Efendim bizim bahçe şuandaki cezaevi bahçesinin 5 katı büyüklüğündeydi. Bizim spor yerimiz orasıydı. Yani herkes kenarlara çekilir, kaleler var işte duvarlarda orda.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Şimdi Bayrampaşa’da şöyle 2 tane blok var, aralarında geçiş var.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet, evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ortada spor alanı var. Ne kadar büyüklüğü buranın?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Spor alanı yok.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yani ortada sosyal etkinlik içinde var. Ortak spor alanı yok mu?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok bizim koğuş, yani dedim ya efendim bahçelerimiz çok büyüktü yani herkes bahçesinde yapıyordu sporu ben mesela…”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu kapalı spor salonunda bir şey yapmıyor muydunuz?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok ben görmedim hiç beni kapalı spor salonu…”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Arada bir kapalı spor salonu var ya. Şimdi bina şöyle birleşiyor.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ön tarafta kapalı spor salonu. Hiç gitmediniz mi kapalı spor salonuna?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben kapalı spor salonu olduğunu bile bilmiyorum Bayrampaşa’nın zannedersem de yok.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ortak kullanımda olan bir yer kapalı spor salonu. Yani hem C’dekiler hem B’dekiler inebiliyor oraya. Bir de ortak bir tiyatro, konferans salonu var oraya gittiniz mi hiç?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bayrampaşa’da benim olduğum dönemde efendim sadece konserler veriliyordu, yani konserler veriliyor.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hı hı. O tiyatro konferans salonunda konser veriliyordu.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Konserler veriliyordu.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ama çok kalabalık olduğu için bir de Bayrampaşa Cezaevi efendim kozmo yani polit bir yapısı var kimin ne olduğu belli değil. Yani böyle bir yere gittiğiniz zaman yani başınıza her türlü şey gelebilir. Yani orada ne olacağı belli değil koğuşumuzdan çıktıktan sonradan bahsediyorum çünkü.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Birkaç tane koğuş eğer orada varsa ama ben hiç gitmedim. Çünkü ben 2 buçuk ay kaldım ya Bayrampaşa Cezaevine alışana kadar spor salonu mu varmış, konferansı mı varmış…”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Şimdi bu aradaki yerler koğuşlara ait değil, değil mi ortak kullanım yerleri?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok, bizim koğuşlarımı…”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yani kapalı spor salonu ve konferans konser salonu çok, mesela konser olduğunda B’dekilerde, C’dekilerde, D’dekilerde gelebiliyor değil mi?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bildiğim kadarıyla şöyle efendim; idarenin belirlemiş olduğu isimler gelebiliyor herkes değil. Bizim koğuşumuzda alt 90 kişiydi, üst 90 kişiydi bir ara yani benim kaldığımda.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “180 kişi, 2 koğuş var ya bir de karşıda koğuş var aynı bahçeye çıkıyoruz 180’de orası.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “360 kişi oluyor.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “360 kişi oluyorduk aynı bahçede ve o yüzden buradaki bahçelerin hani nasıl söyleyeyim size efendim en sondan bir yarım dahaydı bizim bahçe.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani herkes oraya çıkıyor voltasını orada atıyor işte ağırlık yapacaksa orada yapıyor bir de kamera vardı yani bizim bahçeye bakan yerde yani funda dedim ya geliyor ya efendim funda geldiği için.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Cezaevi idaresi bizim bahçeye kamera koymuştu. Yani herkes o kameranın altında yani benimde volta attığım işte yürüdüğüm noktalar orada bellidir yani. Yani gitmediğimde belli her gün volta attığımı düşünürseniz o 2 buçuk aylık süreçte o kayıtlar varsa benim orada olduğum belli efendim. Tekrar sorunuza döneyim efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Mesela idare diyor ki; kendi belirlemiş mesela Ahmet, Mehmet, Hüseyin şu şu şu insanlar konferansa yani görünen cezaevinde bir aktivite yapıldığı hani hani 4 oradan, 5 oradan, 6 oradan, 7 oradan alıp işte o aktiviteyi doldur… ama herkesin gidebilme şansı yok o aktiviteye. Çünkü 360 kişi sadece biziz bir ton koğuş var efendim yani 4000 mi, 5000 kişiydi efendim Bayrampaşa Cezaevi bizim yattığımız dönemlerde.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet. Almanya’da belli bir yaşa kadar kaldınız.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok kalmadım.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Almanya’da kalmadınız mı?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok, yani belli bir yaşa kadar kal…”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ha yurtdışında okudunuz sanki öyle bir şey hatırlıyorum savunmanızda.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hayır hayır efendim yok. Dedim ki ben şöyle söyledim belki oradan 2004’te ben 1 buçuk aylık süre zarfında tutuklamam çıkmıştı ben o süre içerisinde işte Melis Adasından Yunanistan hani tekneyle çıktım o şekilde söyledim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yani Almanya’da bulunmadınız mı hiç?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok. Yani Avrupa’da bulundum ama Almanya’da bulunmadım.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet. Ertuğrul Yılmaz’ın cenazesine.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Gittim efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ne münasebetle bulundunuz orada ilişkiniz, diyalogunuz neydi bu kişiyle?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Söyleyeyim efendim. Şimdi Ertuğrul Bey rahmetli olmadan yıllar önce Kalamış’ta Biber Bar orayı çalıştırıyordular. Bende işte o zaman 19, 17 yani o yaşlardayım yeni hani İstanbul'a geldim, Suadiye Lisesinde okuyorum o zaman bizim zamanımızda çay partileri vardı efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Trabzon nereden geldiniz İstanbul'a?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Trabzon’dan geldim efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ha Trabzon’dan geldiniz onu kastediyorsunuz.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “He yeni geldiğim dönemler.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tamam, evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben lise 2’ye 2. yarıya geldim burada okumaya başladım.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tamam.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hani Trabzon’dan geldim Suadiye Lisesine. O zaman bizim zamanımızda çay partileri vardı o Kalamış’ta Marina’yı biliyorsunuzdur. Marina’nın hemen yanında şuan divan var içerisinde divan. Oradaki o yapıların içerisinde Biber Bar vardı işte Kaçık Disko vardı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Birkaç tane daha bar vardı orada Biber Barı işletiyorlardı onlar. Bizde çay partilerimizi yapabilmemiz için hani öyle yerlerle anlaşıp hani yapılır ya efendim lisedeyken çay hani anlaştığımız, gittiğimiz geceleri disko olan bir yerdir. Yaşımızda tutmuyor hani o sebeple yani.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Oradan tanışıyorsunuz, öldüğünü haber alınca cenazesine gittiniz.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet, oradan tanışıyorum zaman içerisinde mesela daha da gördüğüm işte ne bileyim şeyde mesela kahvehaneleri vardı Göztepe Tren İstasyonunun yanında kahvehanesi vardı. O benim arkadaşım var rahmetli olan sormuştunuz Yaşar. Onların kahvesi de efendim Marmara Üniversitesinin o aradan giriliyor orada. Hani biz… benim çok sevdiğim bir arkadaşımdı Allah rahmet eylesin. Hani onlarında orada kahvesi olduğunu biliyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hani o kadar ama.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “O münasebetle tanışıyordunuz.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet tanışmam o.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tanıdığınız böyle sanatçı kesiminden bazı isimler saydınız.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim. Saymadım Şafak söyledim sadece ama.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bahsi geçti böyle bir isim daha herhalde Emel Müftüoğlu?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Tanırım.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tanırsınız.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Şafak var, Şafak Sezer.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet tanırım efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Başka?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani şöyle söyleyeyim çoğunu tanırım.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “O camiadan.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani çoğunu tanırım.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ne münasebetle tanıyorsunuz yani hangi özelliğiniz dolayısıyla?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Şimdi bir dönem kendi kardeşim gece kulübü işletiyordu zaten o vasıtayla tanırım.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hı hı. Hangi gece kulübünü işletiyordu?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “İşte Forlevıl dedik ya efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ha Forlevıl gece kulübüydü, öyle mi?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Restoran. Gece kulübü oluyordu akşamdan sonra gece kulübüne dönüyordu.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yani o münasebetle tanıyordunuz.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bir de efendim Erenköy’de yaşıyorum hani işte Reyna’ya gidiyorum işte Nişantaşı’na gidiyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani dostluklarım… Bağdat Caddesinde okudum ben.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hı hı.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani Suadiye Lisesinde okudum. Yani yaşamış olduğum çevreden tanımış olduğum insanlar.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “:Birçok sanatçıyı bu münasebetle tanıyorsunuz?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet. Gittiğimiz yerlere gelen insanlar zaten bu sanatçılarda hani bizim yemek yemeğe gittiğimiz yerlerde onlarda olan veya oturduğum veya spor salonunda spor yaparken. Yani sosyal çevrede tanıştığım insanlar.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tamam. Daha önce işkence gördüğünüzü.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Vesair sıkıntılar çektiğinizi ifade ettiniz. Bunlarla ilgili sizin bugüne kadar herhangi bir şikâyetiniz, suç duyurunuz vesair olmuş mudur?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Efendim ben bugüne kadar devlet yetkililerini hiç şikâyet etmedim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Etmediniz. Devlet mensuplarını şikâyet etmediniz.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hiç etmedim efendim. Ha etmeyi de düşünmüyorum söylü….ben mahkemenize o konuda dün Başkanımıza da hani sizin vicdanınıza sığınıyorum dedim. Yani eğer birinin hatası varsa kararı sizin vermenizin uygun olduğunu düşünüyorum. Çünkü kadere inanıyorum artık yapabileceğim bir şey yok.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Başkanım siz devam edin ben sonra tekrar şey yapayım.”

Mahkeme Başkanı: “Boğaç Kaan Bey bir sürü sorular soruldu bende sorular soracağım belki tekrar mahiyetinde olacak ama bazı soruları açıklığa kavuşturmak için soruyorum bir de kısa cevap olursa zamandan tasarruf etmiş oluruz.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Tabi efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Şimdi bu 22, 15.07.2007 tarihinde Fethiye’de yakalanmışsınız, 19.07.2007 tarihinde de Bayrampaşa Cezaevine gelmişsiniz. Bunun sebebi Kelebek operasyonu nedeniyle herhalde o tarihte gözaltına alındınız.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet, evet efendim evet.”

Mahkeme Başkanı: “Yener Keskin’de mi aynı operasyon nedeniyle yakalandı?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim evet, evet efendim. Aynı cezaevlerinde hep yattık efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam Bayrampaşa önce B7 koğuşunda mı?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “B14 efendim evet.”

Mahkeme Başkanı: “B14’te kaldınız. Daha sonra B7 koğuşunda kaldınız.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet B7evet.”

Mahkeme Başkanı: “Yener Keskin’de mi aynı koğuştaydı?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet, evet efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Peki Bayrampaşa Cezaevine B14 koğuşuna geldiniz zaman kimler vardı? Yani bahsettiniz de mesela Sinan Çetin var mıydı?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Orhan Yıldız, hepsini söyleyeyim ben ilk başta olanları mı söyleyeyim mesela Sinan Çetin yoktu ama olanları söyleyeyim istiyorsanız.”

Mahkeme Başkanı: “Sinan Çetin yoktu.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Orhan Yıldız, Şenol Acar, Burçak Çolpan, onun haricinde Mehmet Karzıgalı, Ercan Coşkun.”

Mahkeme Başkanı: “Bu Serdar isminde bir var mıydı, Serdar, Serdar Çabuk, Serdar Çubuk?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok yoktu efendim ne Sinan Çetin.”

Mahkeme Başkanı: “Sarı Serdar diye biri var mıydı?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok yoktu efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Yoktu. Peki, daha sonra B7 koğuşuna geçtiniz.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: “Sinan Çetin orda mıydı?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yoktu efendim orda da yoktu.”

Mahkeme Başkanı: “Beraber kaldınız mı Sinan Çetin’le?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hiç kalmadım ben Sinan Çetin’i tanımıyorum bile.”

Mahkeme Başkanı: “Tanımıyorsun, tanımıyorsun.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok görsem veya karşılaşmış olduğum bir insan değil Sinan Çetin hayatım boyunca ama.”

Mahkeme Başkanı: “Yener Keskin’le mi aynı koğuşta kaldınız?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet Yener Keskin benim kişisel dostumdur, yani…”

Mahkeme Başkanı: “Yani hem B14’de, hem B7 koğuşunda.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hayır Yener Keskin’le biz geldik, Yener Keskin ilk başta B14’e gitti. B14 koğuşa gitti, B14 koğuştan sonra B7 koğuşuna geldi. Benim B14 koğuşuna geldi. Ben ilk B14 koğuşuna geldim, Yener Keskin ya 15, ya 16’ya ilk gitti. Bir hafta sonra o B14 koğuşuna geldi. Mesela Yıldırım Özdemir var, mesela Yıldırım Özdemir benim aynı zamanda da ziyaretçimdir efendim. Hani sormuştunuz daha önce bir arkadaşın üstüne yazdırdığımdan dolayı o da bizle aynı koğuştaydı. Yani o da B14, B15 veya B16’dan B14’e geldi.”

Mahkeme Başkanı: “Peki Seyhun Zayim’le beraber kaldınız mı?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Kalmadım efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Bayrampaşa Cezaevinde.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Kalmadım, hiç kalmadım.”

Mahkeme Başkanı: “Kalmadınız. Bayram Demir’le beraber kaldınız mı?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Kalmadım efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Kalmadınız. Peki Yener Keskin’le daha sonra Kandıra Cezaevine gitmişsiniz öyle mi?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim, Fethiye’de de beraberdik, Bayrampaşa Cezaevine Fethiye’den beraber nakil geldik. Onu başka koğuşa verdiler, beni başka koğuşa verdiler, ondan sonra o benim olduğum koğuşa dilekçe yazarak, istemek mahiyetiyle geldi. Ordan B7 koğuşuna geçtik, ordan Kandıra 1 nolu Cezaevinde de aynı koğuşta kaldık.”

Mahkeme Başkanı: “Peki Yener Keskin’inde Kandıra Cezaevine gitmesinin bir sebebi var mı beraber gidiyorsunuz, aynı tarihte?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Kelebek Operasyonunda beraber o da çete üyeliğinden yargılanıyor yani ikimizde çete üyeliğimizden yargılanıyoruz, tutuklamalarımız beraber kesilmiş.”

Mahkeme Başkanı: “Olabilir Bayrampaşa Cezaevinde kalabilir mesela Yener Keskin.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bizi efendim biz.”

Mahkeme Başkanı: “Veya başka cezaevine gelir yani aynı anda beraberce Kandıra Cezaevine giriyorsunuz.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet evet. Şöyle söyleyeyim efendim bizi o zaman Cumhuriyet savcısı, cezaevinin savcısı çete suçlusu olduğumuzdan dolayı bizi Kandıra Cezaevine yolladı. O zaman Kandıra Cezaevinde çete suçluları yatıyordu yani çete suçluları o zaman şeyde yatmıyordu.”

Mahkeme Başkanı: “Anladım.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “F tipinde.”

Mahkeme Başkanı: “Sizin talebiniz oldu mu Kandıra Cezaevine gitmek için?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hayır hayır biz Bayrampaşa’da kalmak istedik.”

Mahkeme Başkanı: “Cezaevi savcısı o şekilde uygun gördü, öyle gönderdi öyle mi sizi?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet çünkü bizim evimiz yani eşim Sarıyer’den geliyor, hani Bayrampaşa daha yakın ordan Kandıra’ya geldiği için ben Bayrampaşa’da kalmak isterdim.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam. Peki Kandıra Cezaevinde kimlerle beraber kaldınız?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “İkimiz yani ayrı bu kadar bir koğuşta Yener Keskin’le ikimiz başka kimse yok.”

Mahkeme Başkanı: “Peki orda tanıdığınız kişiler oldu mu?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Olmadı.”

Mahkeme Başkanı: “Daha önceden tanıdığınız.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Olmadı neden olmadı? Biz şimdi Bayrampaşa Cezaevinin kurallarında 7 ay, 6, 7 ay yattıktan sonra sosyal imkânlar veriliyor. Hani orda sizin şeyinize bakılıyor. Hani.”

Mahkeme Başkanı: “İyi halinize, iyi halinize bakılıyor.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Uyumunuza evet iyi halinize bakılıyor. Ondan sonra sosyal imkan veriyor, biz o kadar kalmadık efendim toplamda 9 ay kaldığımız için 2 buçuk ay orda yani tam sosyal imkana çıkacağımız dönemde biz tahliye olduk.” 

Mahkeme Başkanı: “Peki Kandıra Cezaevinde bir ortak kullanılan yerlere çıkmadınız mı?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok hiç çıkmadık. Yani şeyi doldurmamıştık iyi hali dolmamıştık. He bir de o sıra tahliye olduk efendim biz.”

Mahkeme Başkanı: “Peki Yener Keskin ne zaman tahliye oldu?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Aynı beraber, beraber.”

Mahkeme Başkanı: “4.3.2008 tarihinde siz tahliye oldunuz.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet, evet.”

Mahkeme Başkanı: “O da aynı tarihte tahliye oldu öyle mi?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet evet 9 Ağır Ceza Mahkemesi, işte Beşiktaş 9’da yargılandık. Beraber tahliye olduk. Biz beraber alındık, beraber aynı cezaevlerinde kaldık, beraber tahliye olduk efendim. Teknede de beraber yakalandık ama.”

Mahkeme Başkanı: “Bedirhan Şinal’ı Bayrampaşa Cezaevindeyken tanımadınız, görmediniz değil mi?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hiç görmedim efendim tanımıyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Seyit Şahin’i tanır mısınız?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Tanımıyorum efendim. Dosya kapsamından biliyorum ama tanımıyorum. İlk alınanlardan zannedersem Bedirhan Şinal’in ifade vermiş olduğu, yok tanımıyorum efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Bu Seyit Şahin Bedirhan Şinal’in Sapanca’daki.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim, yok tanımıyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evine gittiği şahıs.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Dosyadan biliyorum yani şeylerine baktım.”

Mahkeme Başkanı: “Seyit Şahin.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hani daha vermiş olduğum talepte de bunları talep konuşmamda da yer verdiğim için efendim biliyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet. Hasan Çetin’i tanır mısınız?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Tanımıyorum efendim.”

Mahkeme Başkanı: “0535 3326575 nolu bir telefon numarası var. Mesut Kurt adına kayıtlı ve sizin kullandığınız iddia ediliyor. Hatırlıyor musunuz?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Mesut.”

Mahkeme Başkanı: “0535 33…

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Mete Kurt mu efendim?”

Mahkeme Başkanı: “Mesut Kurt.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben Mete Can Kurt’u tanıyorum. Yani arkadaşım var Mete Can diye hani onun, ben Mesut Kurt bilmiyorum ki belki hani başkasının üzerine yap… kullanmışsam kabul ederim efendim yani.”

Mahkeme Başkanı: “Evet şimdi başkasının adına kayıtlı olup da kullandığınız telefonlar var mı hatırlıyor musunuz?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Şimdi mesela ben 505 6666 numaralı telefonla konuşmuşum Yener Yozgatlı 66 mesela Yozgat’tır hani plaka numarası ama onla konuşmuşum mesela o yüzden bir şey diyemiyorum. Hani.”

Mahkeme Başkanı: “Peki Mete Can Kurt’u nerden tanırsınız?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Mete Can Kurt’un efendim şöyle söyleyeyim biz, mesela ben şeyde oturuyorum ya Sahra Cedit Simko sitesinde o dönemler. Az önce söyledim İbrahim Şahin’in hani evininde o yakında olduğunu. Mete Can Kurt’ta o zaman Göztepe Pınar sokakta oturuyor. Biz Selami Çeşme Parkında efendim spor yapmaya gidiyorum ben koşu yapıyorum, atletizm yapıyorum hemen Selami Çeşme Koşu Parkının yanındaki evde oturuyor Mete Can Kurt. O da kilolu bir arkadaş yani nasıl söyleyeyim size 140 kilo bir arkadaş düşünün yani ben iriyim, o benden 2 kat daha iri ama şişman. O da orda yürüyüşe geliyor o yaşlarda. O zaman Tahran Lisesinde okuyor ben Suadiye Lisesinde okuyorum. Yani Şişli Telakkiden Tahran Lisesine geçmiş orda spor yaparken tanıştık, dost olduk, Yener’de Mete Can Kurt’la karşı karşıya oturuyor evleri Huzur Sokakta karşı karşıya.”

Mahkeme Başkanı: “Yener Keskin.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet onlarında evleri karşı karşıya, çocukluk arkadaşı. Mete’yle biz tanışınca beni Yener’le tanıştırdı o senelerde. Hani nasıl söyleyeyim size 17, 18 yaşından beri tanırım işte İstanbul’a geldikten sonra dostum dediğim, arkadaşım dediğim.”

Mahkeme Başkanı: “Peki Mete Can Kurt dışında başka diğer şahısları (1 kelime anlaşılmadı) mesela kardeşlerini, onların yakınlarını.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Kardeşini tanırım, kardeşi Atilla mesela doktordur, babası Namık Kemal Kurt yani kardeşi Atilla Kurt’tur genel cerrahtır kendisi.”

Mahkeme Başkanı: “Ahmet Kurt’u tanımısınız?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ahmet Kurt.”

Mahkeme Başkanı: “Ahmet Kurt.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bilmiyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Mesut Kurt’u tanır mısınız?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Sivaslı mı bunlar benim tanıdığım Kurtlar Sivaslı efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Bu telefon.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ahmet Kurt, Ahmet Kurt.”

Mahkeme Başkanı: “HTS raporlarından çıkmış.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ahmet Efendi Kurt az önce Üye Hakimde sordu hani şey söyledim ya Ümit Şahin’in bana geldiği hani bir belediyede çalışıyordu işte belediye başkanının akrabası Ahmet Kurt o. Yani Sultanbeyli, Sarıgazi Belediyesinin Başkanının akrabası yani Ümit Şahin’i benim dostluğumu bizi tanıştıran aynı zamanda o Mete Can Kurt’unda akrabası ama eğer.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Mekanı neresi Ahmet Kurt?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani Sivaslıysa o Ahmet Kurt, Mete Can Kurt’unda amca çocuğu.”

Mahkeme Başkanı: “Peki. Ahmet Kurt.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ahmet Kurt şeyde çalışıyor Sultanbeyli ve Sarıgazi işte o belediyelerde, belediye başkanının yeğeni oluyor kendisi. Bu Acıbadem Hastanesinin orda ki yani o bölgedeki temizlik hanesinin falan filan onların hepsinin müdürü. Yani güvenliğinin, temizliğinin işte yönetiminin müdürü.”

Mahkeme Başkanı: “Mete Can Kurt’tan veya kardeşlerinden herhangi bir veya yakınlarından telefon şeyi aldınız mı sim kartı veya cep telefonu aldınız mı?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok şöyle olmuştur mesela biz çocukluk arkadaşız ya efendim beraber spora gidiyoruz o dönemde. Beraber gezmeye gidiyoruz, beraber dolaşıyoruz yani o sırada konuşmuşsam o sırada onun telefon… yani mesela Mete’yi o tarihte arayan beni bulabilirdi mesela hani.”

Mahkeme Başkanı: “Onlardan devamlı aldığınız bir sim kartı yok veya telefon numarası, telefon yok.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok yok öyle değil yok. Ben mesela Mete’lerin evinde de kalmışlığım var, Yener’lerinde evinde kalıyorum yani ailelerimizle birbirleriyle tanışıyor.” 

Mahkeme Başkanı: “Biraz önce söylediğim 6575’le biten telefon numarasını kullandığınızı hatırlıyor musunuz?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok hatırlamıyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Muzaffer Uslu’yu tanır mısınız?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Dosya kapsamında Bedirhan Şinal’ın ifadeler verdikten sonra vakıf oldum. Ondan sonra bazı gazetelerde hakkında iddialar çıkmıştı, araştırmalar yapmış gazeteciler. Onları getirttirdim cezaevine internet çıktılarını o şekilde hani tanıyorum. Vermiş olduğu ifadelerden Bedirhan Şinal’ın onu o şekilde tanıyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Bu yine dosya kapsamında Seyhun Zayim işte Bora Ballı, Bayram Demir onlarla kaldığınız oldu mu cezaevinde Bayrampaşa Cezaevinde?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Efendim biz 17, 18 ay Sedat Beyle beraber bu bu yani bu olaydan alındığımızda Seyhun Zayim, ben, Hüseyin, Sedat Bey kaldık.”

Mahkeme Başkanı: “Nerede kaldınız?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “B4, Silivri Cezaevi burada Silivri Cezaevinde.”

Mahkeme Başkanı: “Silivri Cezaevinde kaldınız.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: “Ama Bayrampaşa Cezaevinde beraber kaldınız mı o tarihlerde?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok Bayrampaşa Cezaevinde ben hiçbirini tanımıyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam kalmadınız.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben Seyhun Zayim’i organize şubede tanıdım, Bayram Demir’le, Bora Ballı’ya da 12 Ağır Ceza Mahkemesine çıktığımız gün aynı ringde getirildik orda tanıdım efendim.” 

Mahkeme Başkanı: “Tamam. Taner Ünal’ı tanır mısınız?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok tanımıyorum efendim. Taner Yiğit’i tanıyorum yani Caner’in kardeşi olan.”

Mahkeme Başkanı: “Yanlış kayda almamışsam 31.12.2006 tarihinde saat 22:32’de bayram tebriği mesajı çekmişsiniz.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben 2006’da.”

Mahkeme Başkanı: “Taner Ünal’a.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben 2006’da, ben 2006’da yokum efendim. Ben 2004 sonunda yurtdışına çıkıyorum 2007’de tutuklana kadar yurtdışındayım.”

Mahkeme Başkanı: “Yani böyle birine mesaj çektiğini hatırlamıyorsunuz.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben yokum Türkiye’de yokum.”

Mahkeme Başkanı: “Türkiye’de değilsiniz.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Beni zaten Yunan sınırında yakalıyorlar efendim teknede yakalandığımda.”

Mahkeme Başkanı: “İlker Gökalp’le ortaklığınız var.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Ancak, şirketin ortaklığına 8.8.2008 tarihinde dahil olmuşsunuz.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: “O tarihte size hisselerini devretmiş bir kısmını.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok hisseleri aldığım tarih sizin söylediğiniz tarih. Şöyle söyleyeyim efendim ben İlker Gökalp’le 2002 yılından, 2001 yılından beri tanışırız. Hatta 98’lerden falan tanışırız ama ortaklığa geçişimiz, İlker bizim şuan yapmış olduğumuz meşrubat işine başladığında ufak bir dükkan vardı, hani ufak bir dükkan vardı, biz bu dükkanı beraber almış olduğumuz benim çevrem olduğu için hani insanlardan yapmış olduğumuz işi genişletmek adına hani belli firmalardan Türkiye’de ben işte Redbull işte enerji içecekleri işte Burgaz’ın bayiliklerini falan aldım efendim. O şekilde o tarihten gelen bir ortaklığımız var. Ben ne zaman yurtdışından geldim hisselerimi o zaman üstüme devraldım ama Murathan şirketi var turizm otelcilik İlker orda da benim ortağım efendim. Yani benim aile şirketimde de İlker benim ortağım o da zannedersem 2000’li yıllardan beri ortak.”

Mahkeme Başkanı: “Bu ortaklığın devrine ilişkin ilan var. 21 Ağustos 2008 tarihlerinde.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet, evet.”

Mahkeme Başkanı: “Türkiye Ticaret Sicil Gazetesinde o kayda göre.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim.”

Mahkeme Başkanı: “O ilana göre 8.8.2008 tarihinde hisselerini devretmiş gözüküyor.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “evet cezaevinden çıktıktan sonra.”

Mahkeme Başkanı: “Yani İlker Gökalp.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: “Bir kısım hisselerini size devretmiş.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet cezaevinden çıktıktan sonra.”

Mahkeme Başkanı: “Bir kısmını herhalde Yener Keskin’e devretmiş değil mi?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yüzde 10 Yener Keskin, yüzde 40 benim şirkette benim hissem var efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Peki bu 8.8.2008 tarihinden önce herhangi bir ortaklığınız var mıydı fiili olarak.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Var Murathan şirketinde İlker ortak. Yani benim aile şirketim var Murathan Otelcilik turizm orda da İlker ortak. Ama ben yurtdışında olduğum için üstüme mal alamadığım için, Türkiye’ye gelmediğim için kardeşlerim orda benim adıma işi yönettiği için ben geldikten sonra hissenin devrini üstüme alıyorum efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam. Bu 6666’la biten telefonu ne zamandan beri, ne zaman kullandınız?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Efendim biz o dönem Yener Keskin’le ev arkadaşıydık. Yani o dönemde kullandık. Yani 2003, 2004 o tarihlerde.”

Mahkeme Başkanı: “Evet. Bahsettiğim bu 0535 5056666 nolu telefonunun HTS raporuna göre.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yener Yozgatlıdır efendim Yozgatlıdır 66 Yozgat.”

Mahkeme Başkanı: “Bu telefon bazı yerlerden baz sinyali gönderiyor. Mesela 11.12.2003’le, 1.10.2004 tarihleri arasında yaklaşık 7, 8 tane bir görüşmeniz var, farklı tarihlerde İstanbul Selimiye Spor.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Anadolu Üsküdar.”

Mahkeme Başkanı: “Baz istasyonundan gönderiyor.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Anadolu Üsküdar Spor.”

Mahkeme Başkanı: “Yok İstanbul Selimiye Spor diye yazıyor.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Selimiye Spor.”

Mahkeme Başkanı: “Burayla bir bağlantınız var mı?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “İşte Selimiye Spor nerde ki efendim?”

Mahkeme Başkanı: “Herhalde Selimiye Semtindedir karşıda Üsküdar’ın yan tarafında tam bilemiyorum.” 

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Şey Erdem Komutan sordu Sayın Savcıda sordu hani nerden tanıyorsunuz dedi. Hani bende Bodrum’da otel sahibi bir arkadaşımın komutan çok tanıdığı tatile oraya gelirler hatta o otel sahipleri Muzaffer Tekin’in ordudan atılmasına (1 kelime anlaşılmadı) hani olan insan.”

Sanık Muzaffer Tekin söz almadan konuştu: “Atılma değil resen (1 kelime anlaşılmadı).”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Pardon, pardon.”

Mahkeme Başkanı: “Muzaffer Bey müdahale etmeyin daha sonra not alın beyanlarda... Buyurun.”
Sanık Muzaffer Tekin söz almadan konuştu, anlaşılmadı.

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Pardon.”

Mahkeme Başkanı: “Buyurun.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani o dönemde o şekilde konuşulduğu için ben o şekilde söyledim.”

Mahkeme Başkanı: “Siz kendisiyle görüşmeye gittiniz mi?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Tanırım kendisini evet. Biz otelde tanıştık, otelde tanıştık kendisiyle. Ondan sonrada 1 kere, 3 kere gitmiş olabilirim. Çünkü o dönem Yener askerlik yaptı. Yani askerlik yapmış olduğu burada obüs taburunda askerlik yapmış olduğu ama kendide görüşmüş olabilir.”

Mahkeme Başkanı: “Yani yüz yüze görüştünüz mü kendisiyle?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “İstanbul’da benim hatırladığım kadarıyla bir kere Bağdat Caddesinde görüştük. Hani orda bir yemek yedik.”

Mahkeme Başkanı: “Selimiye Semtinde görüştünüz mü, bu Selimiye Sporun bulunduğu yerden görüştünüz mü?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “İşte Yener’le gitmiş olabilir efendim oraya. Çünkü Yener askerdeydi o zaman burada Keşan’da o dönemlerde. Hani ondan dolayı gelmiş olabilir, çünkü şöyle hatırlıyorum Yener askere biraz geç gitti, askere geç gidenlerinde bir geç gittiğinden dolayı mahkeme açılıyor hani şey mahkemesi niye geç gittin?”

Mahkeme Başkanı: “Bakaya kalma.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bakaya kaldığı için orda ki Selimiye’de yargılandı hani mahkeme olarak 1. Ordunun içerisinde olduğu için yargılandığı yer Selimiye’de yargılandı ordanda ceza aldı. Hani geç gittiği için o dönemlerde yani Yener’de gitmiş olabilir o yüzden söylüyorum ama ben albayla bir kere görüştüm.”

Mahkeme Başkanı: “Evet somut olarak söyleyebilir misiniz bu 11.12.2003’le, 1.10.2004 tarihleri arasında yani bu telefonu siz mi kullandınız yoksa Yener Keskin mi kullandı?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Biz bende kullandığım dönemler oldu ama Yener’in telefonuydu diye düşünürsek Yener kendi yargılanmasından dolayı 1. orduya gitmiş olabilir diyorum yani Yener’in adına somut bir şey söyleyemiyorum. Ama ben gittim mi onu hatırlamıyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Peki o tarihte Yener Keskin’in başka telefonu yok muydu, bu telefonu mu yani tek telefon mu kullanıyordunuz?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Biz aynı evde kalıyorduk, biz aynı evde kalıyorduk, aynı arabaya biniyorduk.”

Mahkeme Başkanı: “Olabilir yani aynı telefonları kullanmak durumda değilsiniz farklı telefonlarınız olur o ayrı telefon kullanır, siz farklı telefon kullanırsınız.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani beraber kullanmışız, yani diğer telefonları da söylediniz ben dedim ki eğer o telefonlarda da görüşmem varsa kabul ediyorum dedim efendim yani hani hepsinde görüşmem varsa kabul ediyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Mesela bu 6666’lıyla biten telefonla 19 Nisan 2004 tarihinde Hakkı Kurtuluş’la görüşülmüş.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet. Hakkı Kurtuluş benim yargılanmış olduğum bir davada başka bir sanığın avukatı efendim Kadıköy’de.”

Mahkeme Başkanı: “Peki Yener Keskin’in avukatlığını yaptı mı Hakkı Kurtuluş?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok yapmadı efendim, yok yapmadı onu görüşmüşsem ben görüşmüşümdür onu yani. Ama şeyi biliyorum Yener Keskin 1. Orduda yargılandığı için devamlı 1. Orduya hani gittiğini bakaya kaldığından dolayı biliyorum. Yani mahkemeler orda olduğu için gittiği için.”

Mahkeme Başkanı: “Evet bahsettiğim tarihler arasında şu kişilerle görüşülmüş; Abdulbaki Şimşek tanır mısınız?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Anadolu Üsküdar Kulübü Başkanıdır, Refah Partisi Üsküdar İlçe Başkanıdır aynı zamanda benim aile dostumdur, çok yakınımdır kendisi.”

Mahkeme Başkanı: “Yener Keskin tanır mı Abdulbaki Şimşek’i?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Tanır tanır o da tanır. Yani benim abi olarak gördüğüm bir insandır yani.”

Mahkeme Başkanı: “Oktay Bilgiç 9.8.2004 tarihinde görüşülmüş gözüküyor tanır mısınız?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Tanımıyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Ahmet Cemil 1.10.2004 tarihinde görüşülmüş.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Tanırım Ahmet Cemil’i tanırım. Ahmet Cemil Adanalı bir arkadaştır, burada İstanbul’da gece kulübü de işletmişti bir ara Şamata Garden diye. Aynı zamanda İstanbul sosyal çevresinde dolaşan bir insandır.”

Mahkeme Başkanı: “Evet. Ahmet Cemil’i Yener Keskin tanır mı?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “O da tanır, o da tanır efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Ama net cevap veremiyorsunuz yani bu bahsettiğim tarihlerde.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hani şöyle söyleyeyim bana soruyorsanız ben tanıyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Ben mi konuştum yani siz mi konuştunuz yoksa Yener Keskin mi konuştu tam cevap vermiyorsunuz?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Kimle efendim, kimle mesela?”

Mahkeme Başkanı: “İşte bahsettiğim şahıslarla görüşülmüş.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben Erdem Albayla görüştüm, yani Yener’de görüşmüşse ben kabul ediyorum ben görüştüm diyorum. Yani şöyle söyleyeyim orda 1. Orduda görev yapıyordu o dönemde. Görüşmüş olduğumda yani ya 1 keredir ya 2 keredir dediğim gibi Yaşar Babataş’ın özel dostu o hani abi kardeşlikleri olan bir insan. Yaşar Babataş benim arkadaşım yani dostum. Onun vasıtasıyla otellerinde ben kaldığım zaman o da misafir olarak gelmiş kalan bir insandı, orda Murat Abi var Yaşar Babataş’ın şeyi oteli işleten şişman yapılı bir arkadaş o onun restoranı sıkıntı yaşıyor zaten, onun restoranı Muzaffer Beyin hani askerleriyle olan konuda sıkıntı ordan tanıyorum.” 

Mahkeme Başkanı: “Yine 505 535 5056666 nolu telefonun 10.7.2002 tarihiyle 3.7.2004 tarihleri arasında yaklaşık 2 sene bu tarihler arasında İstanbul Şile su deposundan baz sinyali gönderiyor. Bir bağlantınız var mı bu yerle?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Sedat Beyin yanına belki Şile’deki evine gitmiş olabilirim.”

Mahkeme Başkanı: “Orda evimi var Sedat Peker’in.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet, evet o zaman vardı.”

Mahkeme Başkanı: “Tam adresini söyleyebilir misiniz?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ağlayan Kaya’nın üzerinde, hani Şile’de Ağlayan Kayalıklar var ya efendim onun üzerinde.”

Mahkeme Başkanı: “Orası Şile su deposu mu diye geçiyor?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Şile’nin içerisinde yani Şile’de herkes Ağlayan Kayalıkları bilir hemen onun üzerinde. Yani Ağlayan Kayalıkların üzerinde bir evi vardı. Oraya gitmişimdir Şile’ye gitmişsem.”

Mahkeme Başkanı: “Yani 2002’yle 2004 tarihleri arasında yaklaşık 2 sene bir kaç defa.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet, evet orasıdır.”

Mahkeme Başkanı: “Yani herhalde bir 20, 30 defa oraya gittiniz öyle mi?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Orasıdır gitmişsem, evet ziyarete gitmişimdir. Ziyaret gitmişimdir.”

Mahkeme Başkanı: “Kimler vardı hatırlıyor musunuz gittiğinizde?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Şey olarak mı?”

Mahkeme Başkanı: “Sedat Peker yanında, evinde kimler vardı?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben genelde gittiğim dönemde efendim biz spor yapıyorduk beraber fazla yaptığımız için kimse olmuyordu çünkü eşofmanları giyip ya koşuyorduk, ya plaja iniyorduk, ya yüzüyorduk öyle söyleyeyim. Hani belindeki rahatsızlıktan dolayı tedavi amaçlıda çünkü ben o dönem devamlı spor yapıyorum, spor bilgim fazla.”

Mahkeme Başkanı: “Hayır Sedat Peker yalnız mıydı yani her defasında yalnız mı görüyordunuz evde başka bir şeyler yok muydu, başka kişiler?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Şimdi 2002 ile 2004 yılında ne desem yalan olur efendim. Şimdi yanında.”

Mahkeme Başkanı: “Hatırlamıyorsunuz.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani hatırlamıyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Volkan Gezmiş orda mıydı?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben Volkan Gezmiş’in o dönem telefonlarına baktığını biliyorum. Yani telefonlara bakmış olduğunu biliyorum Sedat Beyin telefonlarına dosya kapsamında da var zaten.”

Mahkeme Başkanı: “O yani Sedat Peker’in Şile’deki evinde miydi Volkan Gezmiş, telefonlara orda mı bakıyordu?”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hani orda mı kalıyor muydu, mu diyorsunuz. Ben kaldığını görmedim.”

Mahkeme Başkanı: “Yani gittiğiniz zaman.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben hiç yatıya hani kalmadığım için bilmiyorum. Ama Sedat Beyin orda aşçısı var, işte hani hizmet eden normal restorandan hani restoran öyle insanlarda var yani onlar, onların belki kalması için bir müştemilat gibi bir yer vardır ama bilmiyorum yani Volkan Gezmiş’in yanında kalıp kalmadığını bilmiyorum. Çünkü gece kalmıyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Peki Emin Caner Yiğit’i gördünüz mü orda, çünkü Sedat Peker’le Emin Caner Yiğit tanışıyorlar.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok görmedim yok.”

Mahkeme Başkanı: “Mesela Yener Keskin’in de tanıyor Emin Caner Yiğit’i.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet evet. Şimdi şöyle söyleyeyim efendim Taner’de Sedat Beyi tanıyabiliyor. Kardeşini Yener’de tavsiye etmiş olabilir, zaten Sedat Bey diyor ki ben insanlara sordum herkes tavsiye etmiş olabilir yani Caner’i tanıyan herkes Caner yani Taner’de iyi bir arkadaş yani gerçekten düzgün bir arkadaş. Yani o yüzden dolayı ben kardeşi içinde aynı şeyleri söyleyebilirim yani kendisi dosyada da okudum. Paşa şoförlüğü yaptığından dolayı tavsiye edilmiş, iyi bir insan olduğundan dolayı Sedat Peker’in telefonda görüşmesi var, iyi bir insan, kaliteli bir insan, paşa şoförlüğü yapmış, hakkında hani sizi göreve hani sizin yanınızda hani Veli Beyde diyor ki hani ben sizden gelen bir insana güvenirim diyor hani o şekilde.” 

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Dosyada bu şekilde zaten.”

Mahkeme Başkanı: “Taner Yiğit’i gördünüz mü Sedat Peker’in evinde?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Taner mi? Taner benim kendi kişisel arkadaşım.”

Mahkeme Başkanı: “Samimi arkadaşım dediniz de o yüzden soruyorum.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet kendi kişisel arkadaşım.”

Mahkeme Başkanı: “Sedat Peker’in evinde gördünüz mü?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok evinde gitmez ama sokakta gördüğünde merhaba, abi nasılsın falan der yani o şekilde ama evine git, benimle gelmişse gelmiştir hani ben geçerken Taner’de yanımdaysa beraber geçmiş olabiliriz. O da sporcu bir arkadaş Taner’de sporcu bir arkadaş.”

Mahkeme Başkanı: “Yine bu 6666 ile biten telefonun HTS raporuna göre 2.8.2002 ile 7.8.2004 tarihleri arasında bu telefon İstanbul Balmumcu’dan baz sinyali gönderiyor.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Balmumcu.”

Mahkeme Başkanı: “Bir bağlantınız var mı, bir tanıdığınız var mı orda?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Balmumcu da mı?” 

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok efendim. Bu Şişli Balmumcu..”

Mahkeme Başkanı: “Beşiktaş Balmumcu.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Orda Çaklıt restoranları var Oğuz Kayan diye bir arkadaşım var bizim bölgedeki çaklıtında sahibi Süleyman diye bir arkadaş var. Oraya gidiyor olabilirim yani o bölgeye yakın. Hani Rist otelin altındaydı eskiden yer yani çaklıt restoranları ordaydı ben çok samimi arkadaşım devamlı gittiğim bir yer o zaman. Yani Beşiktaş Stadının üstüne doğru Taksim’e doğru kalıyor.”

Mahkeme Başkanı: “Evet. Başka bir tanıdığınız var mı orda Balmumcu’da?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok Balmumcu’da yok.”

Mahkeme Başkanı: “Yine bu 6666 ile biten telefonun HTS raporuna göre 13.7.2002 ile 25.9.2004 tarihleri arasında Ataşehir’den baz sinyali gönderiyor. Yani toplamda 5 tane görüşmeniz var o tarihte.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ataşehir’de mi efendim?”

Mahkeme Başkanı: “Evet. Bir bağlantınız var mı?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Efendim şöyle söyleyeyim Ataşehir bizim yakada çok büyük olan bir yer. Ee ben zaten Kozyatağı’nda oturuyordum hani, çocukluluğum hani Trabzon’dan geldikten sonraki hayatım Sahra Cedit o bölgede geçti. Yani bize çok yakın bir yer şimdi ne için gittik bilmiyorum ama Ataşehir’de spor salonları var, sinema var, arkadaşlarım vardır.”

Mahkeme Başkanı: “Yani orda bir tanıdığınız.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Vardır vardır, vardır var çok vardır.”

Mahkeme Başkanı: “Gittiğiniz yer var.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Çok vardır hem de. E çünkü bizim yakada çoğu insan yeni yapılan bloklar olduğu için deprem korkusuna altıda zemini herhalde kayalık olduğu için herkes oraya taşınıyordu bir ara. ”

Mahkeme Başkanı: “Recep Doğrueri, Erdal Aksakal, Oğuz Gezenler’in yargılandığı bir dosya var.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim evet.”

Mahkeme Başkanı: “2004’e 347 hangi mahkemededir bu?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Kadıköy 1 Ağır Ceza Mahkemesi efendim. Bu konudan ben bir takipsizlik aldım, bir beraat aldım, beraat bozuldu tekrar geldi. Hakimler savcılar tekrar yani mahkeme 3 tane ayrı hakim, savcı gördü.”

Mahkeme Başkanı: “Orda size isnat edilen suç neydi?” 

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bana orda isnat edilen suç Sedat Beyin Ebru Cedit diye bir kız arkadaşından dolayı kaynaklanan bir olay var. O olayı benim azmettirmiş olabileceğim söyleniyor ama benimle alakalı hiçbir konu yok, telefon görüşmesi yok, kimseyi tehdit etmemişim, olayda olay yapılan insanlar benim dostum yani Cihat Suavi, Ali Suavi bunlar benim dostum, bir abi dediğim insan, bir Sedat Beyinde bir alakası olmadığı, diğer insanlar tarafından bunların Kemer’de bir bar alışverişi olduğu ve bu bar alışverişinden dolayı birbirleriyle hasım düştükleri, o düştükten dolayı böyle bir konuyu birbirlerine yaptıkları yapmalarının neticesinde de organize şube tarafından Sedat Beye bir isnat ediliyor o yaptırmış olabilir ama kim kimseyi bulamadılar o araya da beni koydular ben yap… hani benim vasıtamla yaptırmış olduğum Savcı Beye gittik takipsizlik aldım. Takipsizlik aldıktan sonra efendim 1 Ağır Ceza Mahkemesi bana bir beraat verdi, ondan sonra tekrar yeni hakimler, bütün üyeler değişti, savcılar değişti, tekrar takipsizliğim ne zaman bozuldu biliyor musunuz efendim? Ben yokken. Yani ben yokken almış olduğum takipsizlik bozuldu, bozulduktan sonra ben tekrar yargılandım beraat ettim, o da gitti Yargıtay’a. O da bozuldu, tekrar geldi başka hakim, başka, tanıklar tekrar çağrıldı, deliller tekrar incelendi hani şöyle söyleyeyim hani iğne ipliği gibi yaptılar. E benimle bir alakası olmadığını zaten Cihat Suavi’nin ifadeleri var, Ebru Cedit’in ifadeleri var.”

Mahkeme Başkanı: “Şuanda derdest bir dosya mı o?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet beraat ettim, beraat ettim.”

Mahkeme Başkanı: “Sonuç kesinleşti mi?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet beraat ettim. İşte.”

Mahkeme Başkanı: “Yargıtay’ca onandı mı, kesinleşti mi?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yargıtay’dan geldikten sonra tekrar beraat ettim, tekrar gitti onandı zannedersem yani bakmadım ondan sonra.”

Mahkeme Başkanı: “Peki diğer ortaklar hakkında yani o diğer ismini zikrettiğim biraz önce söylediğim Recep, Erdal, Oğuz hakkında.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Onlar ceza aldılar.”

Mahkeme Başkanı: “Onlar kesinleşti mi onlar hakkındaki dava?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet Erdal Aksakal efendim 7 sene yattı 7 buçuk sene ceza yattı. Recep Doğrueri 4 sene yattı. Eski kanun olduğu için hani bu sizin söylemiş olay 2005’ten önce 2002, 2003 olması 2002 olması lazım.”

Mahkeme Başkanı: “Yani bu dava sonuçlandı bitti şuanda.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Tabi cinayet sanıkları olayı yapan, olayı yapan silah yani olayı yapan silah belli, olayı yapan belli, kabul eden belli, şey yapan belli, hepsi belli. Yani delilerde belli efendim yani delillerde belli. Bana zaten orda iştirak yani iştirak bile bulamadılar. 

Mahkeme Başkanı: “Zülküf Açıkses’i tanır mısınız?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok tanımıyorum efendim sadece dosya kapsamında tanıyorum. Bedirhan Şinal Sarı Serdar diye Zülküf Açıkses’i teşhis etmiş dosyada yani ordan tanıyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Sorularım bu kadar teşekkür ederim.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben teşekkür ederim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Birkaç sorum var. Bu silah ruhsatınız.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Taşıma ruhsanız var.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Vardı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Emir Caner Yiğit’in sizin aracınızı Ankara’da birine satıyor. Kendi beyanları öyle.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Öyle olmuyor efendim, öyle olmuyor.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Onun beyanlarını aktarıyorum, Ankara’da birine satıyor, o birisinde birkaç ay kalıyor, daha sonra devir işlemleri sırasında aracın üzerinde haciz olduğu için araç iade ediliyor. Bu iade edilmesi süresine kadarda sizin araçta pasaporttunuz ve silahınızın da kaldığını söylüyor aracı satın alan şahıs.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ruhsat yani silah şarjörü.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Silah şarjörü evet, silah şarjörü ve pasaport. Neden öyle olmuyor dediniz yani Emin Caner Yiğit’e neden katılmıyorsunuz.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Şimdi böyle olmadı efendim, böyle olmayan bir şeyi ben nasıl böyle oldu derim?”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “E Emin Caner Yiğit bu beyanda bunulu… bir çelişki var yani bunu izah eder misiniz?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hayır çelişki yok ben size doğrusunu anlatayım belki heyecanlanmıştır, bir şey konuyu bir yere bağlamaya çalışmıştır, o şekilde bağlamıştır. Şu şekilde oluyor.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hı hı.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben buradan Antalya’ya gidiyorum ya efendim. Araba Taner’de kalıyor yani Caner’in kardeşi Emin Caner Yiğit’in kardeşinde kalıyor. Taner bana giderken bana dedi ki hani abi arabayı kullanmam lazım işte bir yerlere gideceğim bana bırakır mısın ben ona bıraktım sonra bu Kelebek operasyonunda.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “2004 yılında mı olay?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Tabi tabi bu operasyonun olma zamanları yani olduktan sonra.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet, tamam.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben ona bırakıyorum arabayı yani hem kullanmak, kullansın diye, hem işini görsün diye, hem de benden rica etmiş kırmak istemiyorum çok sevdiğim bir kardeşim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tamam.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Antalya’ya gidiyorum ben. Antalya’ya da ortağımla yani bugünkü ortağımla bizim orda iş işte proje bakıyoruz, otel bakıyoruz işte ne iş yapabiliriz falan onların şeyi olduğu için zaten İlker’inde demin Başkanımızın sorduğu dosyada 2003 yılında ve 98 yılında ortaklığa nasıl girdiğimizle alakalı, yaptığımızla alakalı ifadeleri de var zaten yani orda da belli. Ben ordayım. Sonra bu operasyonlar oluyor işte ben alınmıyorum ben 1 buçuk ay ben hani ne ilk operasyonda alınıyorum ne 2. operasyonda alınıyorum. Ben 1 buçuk ay benimle kimse hani gelip ifade alma, kimse benden ifade almıyor.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hangi operasyonda?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Kelebek operasyonda.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben, Sedat Beye yapıldıktan 1 buçuk ay sonra bana şey yapılıyor. Bende ordan diyorum ya Bodrum’a geçiyorum, yurtdışına çıkıyorum o dönemde Taner’e bırakıyorum arabayı ben. Ben giderken diyorum ki Taner’e yani bana para lazım olur, bir şey olur veya arabaya hani ne zaman döneceğimi bilmiyorum satarsın, aileme parayı verirsin diyorum. Taner arabayı satamıyor. Niye satamıyor arabayı? Arabaya Kelebek operasyonundan dolayı ihtiyati tedbir koyuluyor. Hani böyleymiş çete davalarında yargılananların bütün mal varlığı dondurulurmuş. O satamıyor belli bir süre Caner arabayı kullanıyor ama satmaya kalkıyorlar efendim yani satmaya kalkıyorlar ama satamıyorlar yani devir yapamıyorlar ondan sonra ben arabayı Utku Beye satıyorum, Sedat Beyin avukatına satıyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Onlar satmaya çalışıyor satamıyorlar siz bizzat kendiniz Utku Tekayak’a satıyorsunuz.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Şimdi şöyle oluyor benim arabam garajda o zaman Utku Beyde yeni araba kullanıyor. Anladığım kadarıyla Sedat Beye gidiyor, geliyor Taner’e diyor ki ben diyor alayım arabayı. Hani Boğaç geldiğinde de parayı veririm ben diyor hani bende hani pazarlığını yapıyorlar. Kendisi alıyor arabayı, kullanıyor, ben geliyorum, cezaevine geldikten sonra Utku Beye devrini yapıyorum arabanın. Seneler sonra yani, yani o dönem satılıyor araba zaten ama.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Utku Tekayak’a satılıyor.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ama devir işlemi (1, 2 kelime anlaşılmadı).”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Seneler sonra yapıyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ne zaman yapılıyor?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yeni daha yeni ben cezaevinden çıktıkta fırsat bulamadım, veremedim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “E burada işte bana geldi işte geldiği belli ya Utku Beyin.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Cezaevi ziyaretinizde devrini alıyor.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Orda cezaevinde. Evet devrini yeni alıyor.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “O Ankara şeyi nedir faslı nedir yani Ankara’da birine satılmış, 3 ay kalmış.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Belki o dönemde böyle bir yapmış olabilir ama satılmış bir durumu yok çünkü satamıyoruz ara… yani satsa satacak. Zaten satılmadığından dolayı tanıdığımız birine satıyoruz. Hani beni tanıyan, benim tanıdığım hani arabamı verdiğim zaman paramızı alabileceğimiz biri. Çünkü üstüne veremiyorum arabayı. E kullansa arabayı o zaman ben arabayı bıraktığımda 5 30 BMW’ydi 2004 model, 5000 kilometre veya 4500 kilometre temiz bir arabaydı. Utku Beye o yüzden satılıyor bende sonrasında Utku Beyden alıyorum paramı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yani sizin bu araç içerisinde pasaportunuzu ve.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet (1 kelime anlaşılmadı).”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Şarjörü bırakmanızın nedeni ne?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben normalde pasaportumu yeni çıkartmıştım o zaman yani pasaportlarıma bakarsanız sizde olması lazım yeni çıkartmıştım arabanın torpidosunda duruyordu. E şarjörümde ruhsatlı silahımın şarjörü.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ruhsatlı.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ruhsatlı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani Glock.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Nerden aldınız ruhsatı?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Rize valiliğinden aldım efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Rize’den aldınız.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hangi yıl?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “İşte 2004’ün sonunda 2005 gibi bittiyse 99, 2000 gibi aldım.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “99 yılında aldınız.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani ya 2000 ya 99 şimdiki.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ama ruhsatımı ben size sundum efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tamam hı hı.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Rize valiliğinden aldım. 45’lik Glock marka 13 artı 1, 14 tane mermi atan 45’lik bir silah. Şarjöre de bakarsanız yani 45’lik Glock şarjörü. Yani kendi ruhsatlı silahımın şarjörü, başka bir şarjör değil.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet. Siz Yeditepe’de okudunuz mu, Yeditepe Üniversitesinde?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben Yeditepe’de okumadım eşim okuyordu.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Sizinle herhangi bir.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Eşimi almaya gidiyordum, bırakmaya gidiyordum işte sözlülük zamanımda.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet. Yeditepe’de bir işletme falan işlettiniz mi?” 
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hayır hiç işletmedim, ama eşimi beklerken o Barış Dalan’ın Yeditepe Üniversitesi babasının, kantinleri de kendi kişisel işlettiği bir yer, ben uluslararası siyaset diyorum, ticaret okuyordu eşim. İşte kantinleri onun kantinleri orda oturuyorduk.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hangi yıllar arasında okudu eşiniz?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “İşte o yıllar yani benim 2003, 2004 o yıllar.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Burslu olarak okuyordu değil mi?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet üniversite puanı çok yüksek olduğundan dolayı burslu olarak okuyordu.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet. Ali Yasak’la tanışır mısınız?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “İsmen biliyorum birebir tanışmışlığım yok.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Adil Serdar Saçan’la Yeditepe’deyken görüştünüz mü?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben Yeditepe’ye gittiğim dönemlerde Adil Serdar Saçan orda ders veriyormuş. Yani onu biliyorum ama Adil Serdar Saçan’dan o dönemde ben nefret ediyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hı hı.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hani Serdar Akça’dan da onun yüzenden nefret ediyorum zaten.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Herhangi bir görüşmeniz oldu mu?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hayır yani bana işkence yapan, ben dedim ya beni işkenceye aldığı zaman benden özel istekleri oldu, kendi arkadaşımdan Neşter operasyonunda bir doktorun isteğiyle bir şey istememi istedi. Bende arkadaşıma işkence yaptı, Emre Bekir isminde bu Emre Bekir kim biliyor musunuz? Benim kardeşimin yani forlevılın ortağı yani kardeşimin ortağı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Beni sırf alıyor ki, Emre Bekir şikâyetini geri aldırsın, o onun yakını hakkındaki ifade, çocuğa da bir ton eziyet ediyor. O yüzden dedim yani sorulduğunda Emre Bekir’de gelip Adil Serdar Saçan’ın ne şekilde ona işkence o zaman çocuk korkusundan gidip şikâyet edemedi.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tamam görüşmediniz.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bahtişen isimli cezaevi müdürünün, müdürlük yaptığı sırada hangi cezaevindeydiniz siz?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bahtişen Er Bey bizim Bayrampaşa Cezaevinin Müdürüydü, ben gittiğimde.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Siz o sıra ordaydınız.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet. Ben gittim zaten Bahtişen Er Bey beni istese orda bırakabilirdi, yani bir de Metin şarkıcı ismi var, gözleri kör olan bir şarkıcımız var ya onun isminde bir savcımız vardı. Metin Şentürk, Metin Şentürk diye bir savcımız vardı, beni istemediklerinden dolayı yolladılar Kandıra Cezaevine hani bildiğim kadarıyla. Hani bir şey olur veya orda birilerine hani bir şey mi yaparım diye mi düşündüler, beni yani ben orda kalmak istiyordum zaten çünkü.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bahtişen Er sizi resen mi gönderdi?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Savcı yolladı. Bana dediği şuydu, çete suçlularının E tipi cezaevinde yatamayacağıydı. O şekilde gönderdiler.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yener Keskin’i de (1 kelime anlaşılmadı).”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “İkimizi, ikimizi de.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Oraya niye geldiniz yatamayacaksanız?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “İşte bilmiyorum ki, bir de öyle bir şey var ki başka çete suçlarından olan insanlar yatıyordu bir bizi yolladı. 2 buçuk ay içerisinde bizi.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yani size mahsus bir şeydir gönderme.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet yolladı bizi e biz.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Diğerleri dışında.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben avukatımı yolladım git görüş dedim burada kal… hani burada kalabiliyorsak, burada kalmamız daha iyi olur diye söyledim Burak Bekiroğlu’ydu yine avukatım. Kesinlikle adam bizim gitmemizi istediği için Savcı Beye öyle söyledi işte böyle bir şey var ben bir şey yapamam deyip bizi yolladı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Kandıra Sedat Peker’le birlikte kaldınız mı?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “O 2 nolu cezaevinde kaldı, ben 1 nolu.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Birlikte kalmadınız.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok kalmadık yani ayrı bloklar orası, binalar.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Zafer Mustafa Çolak, Zafer Mustafa Çolak.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ankaralı bir işadamı değil mi?”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Nedir bununla samimiyetiniz, ilişkiniz?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Sedat Beyin dostu olduğundan dolayı hani ismen biliyorum yani o Galata bir kule var oranın sahibiymiş herhalde restoran olarak. Ankara’nın bir döner kulesi var oranın sahibiymiş o ordan dolayı tanıyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ankara’da bulundunuz değil mi, telefonunuzun bir dönem ordan baz verdiğini görüyoruz biz Ankara’da bulunma sebebiniz nedir?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Gezmeye gitmişimdir. Arkadaş…”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Uzun süreli bulundunuz mu Ankara’da.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok uzun süreli bulunmadım hayır. “

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bulunmadınız.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani en fazla 2 gün, 3 gün, 1 gün.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu Zafer Mustafa Çolak’ın işlettiği bir restoran var.” 

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “O restoranı biliyorum ama hiç gitmek nasip olmadı yani bu Galata döner bir restoranmış herhalde anlatıyorlar Ankara’nın Sheraton Otelin gördüğü bir yerdeymiş falan.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “(1 kelime anlaşılmadı) mı neydi, öyle bir ismi vardı.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben o bir tane yüksek böyle döner bir yeni ismini bilmiyorum ama.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Atakule mi?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Atakule evet herhalde.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: “Mustafa Zafer Çolak’la görüştünüz mü?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok gitmek ama gitsem görüşürdüm hani görüşmedim ama gitsem hani restoranına gitsem görüşürdüm.”

Mahkeme Başkanı: “Telefonla görüşüyor muydunuz?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok görüşmüyordum. Yani bir şeyim yok, diyalogum yok. Ama çat kapı gitsem, merhaba desem (1 kelime anlaşılmadı).

Mahkeme Başkanı: “Peki kimden duydunuz Sedat Peker’le, Zafer Çolak’ın tanıştığını?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “İstanbul’a geldiği zamanlar herhalde bir kere görmüştüm. Yani ordan biliyorum. Ya tanıdığını biliyorum restoranı biliyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Yalnız mıydı?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Zafer Çolak mı?”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “E yalnızdı herhalde yalnızdı. Çok efendim çok zaman oldu yani inanın yani.”

Mahkeme Başkanı: “Hatırlayamayabilirsiniz.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Çok zaman oldu. Ben aklımda niye kalmış; restoranı olduğu için hani bir gün Ankara’ya gidersek hani tanıdığımız, yemek yiyebileceğimiz bir yer varsa hani insan tutar ya aklında şuraya giderim. Çünkü bildiğim bir şehir değir tam olarak Ankara.”

Mahkeme Başkanı: “Peki Tarkan Toper’i tanır mısınız?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Tanımıyorum efendim Tarkan Toper’i, Tarkan tanımıyorum.

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Mardin Nusaybin, Şırnak buralarda bulundunuz mu?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok bulunmadım efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “0535 3322675 bu telefonu kullandınız mı?

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “İşte hatırlayamadığım için bir şey söyleyemiyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “0535 3326625.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Siz soruyu sorarsanız efendim ben şey yapmışsam söylerim yani ama Mardin’de çok arkadaşım var benim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Kim var mesela Mardin’de.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Mesela Ziver abi var bu otel Yaşar Babataş dediğim insan var ya.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Onun yanında çalışan Mardinlidir kendisi, mesela Halis diye bir arkadaşım var İstanbul’da yani benim doğu kökenli çok arkadaşım var.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Muş’ta bulundunuz mu Muş?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok bulunmadım efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Mersin.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok hiç gitmedim Mersin’e.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu 2004, 2007 arasında Almanya’ya gitmedim dediniz.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok gitmedim efendim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yunanistan’da mıydınız o zaman?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Efendim ben şimdi Yunanistan’a çıktım orda zaten arkadaşlarım vardı. Orda biraz kaldım, biraz İtalya’da kaldım hep bu şey içerisindeydim yani Akdeniz’deydim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet. 0537 4090697 bu sizin kullandığınız bir kısım görüşmelerinizin olduğu telefon.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Doğrudur efendim doğru.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Cezmi Özdemir, Metin Aydın bazı isimler okuyacağım soracağım size. Faris Özdemir.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Halis o Mardinli arkadaşım olması lazım.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Öyle mi? Mehmet Sıddık Erik, Ali Gürcü, Günsel Medikal.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Gülsel Medikal dostum benim, Çepni, Güngör Çepni (1 kelime anlaşılmadı)”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu Faris Özdemir, Cevdet Gezer.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Cevdet Gezer.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ersin Arslan, Nazım Utku, Engin Polat. 2000 sizin Avrupa’da olduğunuzu söylediğiniz tarihte bu telefonunuzun baz verdiği yer Türkiye içi.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Taner kullanıyor olabilir onu efendim?”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Taner oralı mı? Mesela Muzaffer Tekin’le bu telefonunuzla irtibat var.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Taner Düzceli.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Muş’tan şey yapıyor.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Muş’tan mı ha o zaman demek bizde değil efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet. Çağatay Özdemir.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Çağatay Özdemir.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Durmuş Adnan Sadıkoğlu, İlkay Denizcilik, Mecnun Odyakmaz, Mete Can Kurt, Atilla Yıldırım.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Mete Can Kurt benim arkadaşım.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “İşte Atilla Yıldırım’ı da tanıyorsunuz.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet tanıyorum. O şeyi de tanıyorum İlkay Denizciliği de tanıyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “E bu telefonun baz verdiği yer Muş.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Muş.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Muş’a gittiniz mi o yurtdışına çıktığım dediğiniz zaman.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bulanık.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Muş, Bulanık.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok. Ben şöyle söyleyeyim efendim ben 2004’ten sonra kaç tarihi o.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “2006, 2007.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “O zaman tanıdığımız bir arkadaş Taner’dir Taner konuşuyor olabilir, onun numarası olabilir o. Yani Taner’in numarası olabilir yani bakarsanız ailesine aramışsa kendi babası, annesi, kardeşi.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Sizin o tanıdığınız kişiler var bir de.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Taner’de…”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “4090697 bu sizin bazı rehberlerde de sizin isminizin karşısında bulunan bir şey.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ama Muş çok enteresan bir yer yani Muş kafamı karıştırdı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Muş’ta bulunmadınız öyle mi?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok hiç bulunmadım Muş’ta. Muş’u bilmem.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tamam Başkanım.”

Saatin 12:00 olduğu görüldü. 

Duruşmaya saat 13:00’e kadar ara verildi.
Duruşmaya kaldığı yerden devam olundu.

Bu sırada bir kısım sanıklar müdafilerinden Av. Yusuf Utku Tekayak ile Av. Burak Bekiroğlu ve Müdahil Avukatı Av. Perihan Özcan’ın geldikleri görüldü. 

Huzurdaki yerlerine alındı.

Sanık Boğaç Kaan Murathan daha önce tespit edilen kimliği tahtında huzura alındı.

Doğrudan soru sorma işlemine devam olundu.

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Sizinde yargılandığınız 9. Ağır Ceza Mahkemesindeki dosya kapsamındaki tüm tapeleri mahkememiz getirtti.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Dosya içerisine konulan veya konulmayan tüm tapeler yaklaşık 1 gigabyte büyüklüğünde konuşma tapeleri. Bunların üzerinde mahkememiz çalışıyor. Burada ismi geçen birisini size soracağım ben.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Peki efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Harun Çakır bu kişiyi tanıyor musunuz? Harun Çakır.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Nereden yani tanıyabileceğim?”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Asker. Harun Çakır.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ya ben şu an tanımıyorum. Ama bilmiyorum ki görüştüm mü, görüşmedim mi o yüzden bir şey söyleyemiyorum ama tanımıyorum herhalde.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Harun Çakır.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani böyle bir dostluk yok. Böyle bir arkadaş…”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Sedat Peker’in var mı böyle bir dostu, tanıdığı Harun Çakır?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani olsa isminden hatırlardım.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Kendim tanıyorsam tanıyorum derdim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hı, hı.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Sedat Bey tanıyorsa da onun tanıdığını da söylerdim ama hatırladığım bir kişi değil.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Kadıköy’de yargılandınız değil mi?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ceza aldınız mı?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok ben.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Asliye ceza mahkemesinde sabıkanızda gözüken.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ha daha önce.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hı, hı.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hayır efendim ceza almadım. Yani para cezası aldım.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tamam işte neydi bu suç neydi oradaki?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Erenköy ocak başkanıyla aramızda geçen bir sürtüşmeden dolayı yani dava buydu. Orada ocak başkanının yaralandığı ile alakalı bir davaydı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Silahla yaralama.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet boğuşma esnasında.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Kendi elindeki silahıyla.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hı, hı.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ocağa mensup kişinin yaralanmasıydı yani ülkü ocağı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Sizin neydi orada şeyiniz size isnat edilen?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ülkü ocağındaki arkadaşların kendilerinin hani benimle olan bir problemlerinden dolayı bana kurmuş oldukları bir pusu.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hı, hı.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “O pusuda silah çektiler boğuşma esnasındaki elindeki silah kendine patladı, kendisi vuruldu.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ruhsatsız silah söz konusu muydu?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “İşte o dosyada bir ruhsatsız silah var. Orada birisi vurulduktan sonra oradaki insanların yanındaki bir insan bana başka bir silahla ruhsatlı silahla ateş ediyor.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hı, hı.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bir çatışma ortamı yaratılıyor yani beni çağırdıkları konuşmak için çağırdıkları yerde pusu kurulmuş 2 tane silah var. Silah çekiyorlar yan yana oturduğumuzdan dolayı boğuşma esnasında silahı hani kendine doğru hani bana yapmak isterken kendini vuruyor ateş ettiği zaman.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yani sizde ruhsatsız silahtan dolayı mı ceza aldınız. Neden burada ceza aldınız?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok biz orada herkese ceza verdi mahkeme. O silahı, o silahı evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tamam sizin ceza almanız herkese, o ruhsatsız silah herkese isnat edildi.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet. Ona da verdi bana da verdi. Yani oradaki hani.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet para cezası aldınız öyle mi?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet para cezası aldım.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Şeref veya Şerif diye birini tanıyor musunuz?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Şerif, Şeref diye birini tanıyorum ama soyadı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Kimdir sizin tanıdığınız?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben Sadıkoğlu, Şeref Sadıkoğlu tanıyorum. Arkadaşımdır kendisi.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “İnşaat malzemeleri satar, Bağdat Caddesinde dükkanı vardır, Sadıkoğlu inşaatlarında sahibidir.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu Harun Çakır diye bir tanıdığı var bu kişinin?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bu arkadaşımız çok çevresi olan bir arkadaş.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hı, hı.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani nasıl söyleyeyim size hem inşaat yapıyorlar hem inşaatlara malzeme satıyorlar. Yani sosyal çevresi çok olan bir arkadaş, yani çok kişi tanıyabilir. Kendisi Trabzonludur, Sadıkoğullarındandır.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “2.8.2004 tarihli bir telefon görüşmesi var Sedat Peker ile Harun Çakır arasında geçen bir telefon konuşması.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “İşte Şeref, Harun Çakır’ın yanında. Bir müddet muhabbet ediliyor. Daha sonra Harun Çakır’ı vereceğini söylüyor. Sedat Peker: Benim için çok büyük bir onur, benim için çok bir şereftir hakkınızı helal edin. Sizinde gıyabınızda kulağınızı çınlatmıştık. Harun Çakır: O sizin yanınızda şey falan vardı Boğaç falan.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hı, hı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Onlar çok tanırlar biz Harun’un ağabeyi Harun Komutan dediğin. Onlar bilinir. Biz beraber görüştük. Hatta ben bir av… hatta ben bir avukatınız vardı Bülent olması lazım. Sedat Peker’in bir avukatı Bülent isminde mahkememize de geldi. O konu vardı.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bülent Kılıç, Bülent Kılıç avukat.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet. O konu vardı o konuyla ilgili çok özel bir yerden çok büyük baskılar vardı. Gereği yapılsın diye. O evrakları falanda hepsini imha ettik. Şimdi üstatla onu konuşuyorduk işte. Sedat Peker: Benim yapabileceğim bir şey her ne olursa olsun sadece bana bir selamınız gelmesi yeterdir ağabey.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hı, hı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Harun Çakır: Bilmukabil Ankara boyutunda, bizim boyutta ne zaman, ne yapılması gerekirse bizde yaparız. Çünkü biz bir araya gelmesek de gönüller birdir. Gıyaben arkadaş selamda olması, olması gereken. Üstümüze ne düşüyorsa önümüze bir not geldiğinde onu yapıyoruz. Ben Ankara’ya dönüyorum ben Ankara’da esas yerim orası. Sedat Peker: İstanbul’a geliş tarihiniz var mı ağabey? Harun Çakır: Bizim için şereftir. Zevk duyarız. Başkası ne derse desin. Bu ülke bizim. Başkası anlamaz bu işten. Siyasiler hiç anlamaz. Yani burada Harun Çakır sizden bahsediyor.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hı, hı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “İşte Sedat Peker’in avukatının kendisiyle görüştüğünden vesair bahsediyor.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Sizinle ilgili takip edilen bir dosyadan bahsediliyor.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Benimle alakalı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Konuşmanın içeriğinden öyle anlaşılıyor.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Hangi tarih o tarih yani dosyalarımın tarihi?”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “2.8.2004 tarihli bir telefon görüşmesi.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Benim o tarihte bir dosyam yok efendim. Yani tarih.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu Kadıköy asliye cezayı o yüzden sordum size.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “2002 takipsizlik alıyorum.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ne zaman karara bağlandı?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “2002’de Savcı Bey beni çağırıyor.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Takipsizlik alıyorum, dosyada bana takipsizlik veriyor. Ben yurtdışına çıktıktan sonra bu dosyada verilmiş olan takipsizlik Kelebek operasyonu dahilinde bütün dosyalar birleştiğinden dolayı 9 Ağıra geliyor. 9 Ağır dosyayı inceliyor. Kendisinin çete ile alakalı bir konu olmadığından dolayı yani Sedat Beyle de alakalı bir konu olmadığından dolayı dosyayı Kadıköy 1 Ağır Ceza Mahkemesine tefrik ediyor 2005.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Asliye cezadaki mahkemenizi soruyorum o ne zaman karara bağlandı?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ha daha öncesi. Efendim o 90’lı 98 falan. 98 yani asliye cezadaki mahkemem 98. Silahlı yaralama olayını soruyorsunuz değil mi benim silah?”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Dediniz ya ruhsatsız silahı herkese isnat ettiler.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet 98.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “98 yılı. Ya 97 ya 98 veya 99 tam bilmiyorum. Yani bu üçü arasında bir tanesi. Yani benim o Harun Çakır ile konuşulmuş olan dönemde bir dosyam yok yani olan bir dosyam takip edilen bir dosyam yok.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Sedat Bey bir şey. Konuşmayı dinlediniz. Bu Harun Çakır kimdir, konuşulan mevzu nedir?”

Sanık Sedat Peker: “Saygıdeğer üyem konuşmayı dinledim. Ancak Harun Çakır denen yetkili benim anlayabildiğim kadarıyla bir askeri görevli. Ancak ben 7 buçuk senedir cezaevindeyim. Bir de bu cezaevi süreci normal bir cezaevi süreci gibi geçmedi biraz kendi kendime zorlaştırdığım böyle fazlada ilaç kullandım. O yüzden dolayı hatırlayamıyor olabilirim. Ancak aklınızda lütfen Saygıdeğer üyem şöyle bir şey oluşmasın, Saygıdeğer mahkemenizin de hani bir şeyleri saklamak için hatırlayamıyor gibi bir düşünce içerisinde değil. Konuşulmuşsa ben konuşmuşsam, ben konuşmuşumdur ama gerçekten hatırlayamıyorum ancak o zaman yaşımızın genç olması, ismimizin toplumda fazla duyulması işte insanların kendince farklı sebeplerle şahsımıza yakınlık göstermelerinden dolayı bu şekilde birçok insan arardı. Yani çeşitli meslek kuruluşlarından arayan olurdu öğrenciler. Şuanda da mesela cezaevinde de birçok Dünya’nın her yerinden mektuplar geliyor. Yani şöyle söyleyebilirim. Konuyu biraz uzattım farkındayım Saygıdeğer üyem yaşantımız gereği diyelim veya karakterimiz gereği insanlarla diyaloga açık bir durumum vardı. Bu şekilde bahsi geçen Harun Çakır Beyde iletişim kurmuş olduğumuz bir bey. Zannediyorum benimle ilgili bir şeyler yaptığını söylüyor telefonda bana. Benim dinleyebildiğim kadarıyla ben konuyu tam anlayamıyormuşum gibi geçiştirmeye çalışıyorum. Ancak şuna inanmanızı istiyorum Harun Çakır’ı gerçekten çıkaramadım. Yani hayatımda hatırlayabileceğim dost diye anabileceğim veya buna benzer başka bir sıfat yerleştirebileceğim birisi değil onu arz ettim efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Şöyle devam ediyor konuşmanız. Harun Çakır: Bizim için şereftir, zevk duyarız. Başkası ne derse desin bu ülke bizim. Başkası anlamaz bu işten. Siyasiler hiç anlamaz. Evet, evet bizim ağabeyimizle berabersiniz herhalde zaten Veli Paşa. Sedat Peker: Doğrudur, doğrudur ağabey inşallah yaşadığım sürece kendisinden çok şeyler öğrendiğim her zamanda deyip devam ediyorsunuz. Yani hatırlayabildiniz mi?”

Sanık Sedat Peker: “Saygıdeğer Üyem.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ya Veli Küçük’ü tanıyan birisi Harun Çakır. Kendi.”

Sanık Sedat Peker: “Benim biraz önce anlatmış olduğum sebeplerden dolayı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Sanık Sedat Peker: “Geçirdiğim bu 7 buçuk senelik cezaevi süreci bir de şartlarından dolayı gerçekten ne kadar dikkat etsem de hafızamı güçlü tutmaya çalışsam da biraz bir zayıflama oldu. Ancak dediğim gibi hayatımda önemli olan birisi olmuş olsaydı kesinlikle hatırlayabilirdim. Şunu bir de arz etmek istiyorum. Biraz öncede söylediğim gibi mesela birçok insan, çeşitli meslek kuruluşlarından veya çeşitli insanlar biraz ismimiz ön planda olduğundan dolayı zannediyorum bu şekilde arayıp işte kimi zaman Sayın Veli Küçük’ün, kimi zaman başka birinin, kimi zaman başka birinin isimlerini söyleyerek bir şekilde dostluk oluşturmak. Dostluk kurmak hani bir sizi seviyoruz işte ben senin için şunu yaptım gibi yani karşı taraftan uzatılan bir dostluk eli. Dikkat ederseniz benim söylediğim kelimeler hep aynı. İşte onur duyarım tanıştığımız için şeref duyarım ilginiz için teşekkür ederim. Ancak konu ile ilgili bir bağlantı kuramamışım ki ayıp olmasın diye konuşmada nezaketsizlik yapmamaya gayret ediyorum. Ama bahsi geçen kişi ile tanışmadığım da konuşmaya bu gözle bakılırsa anlaşılabileceğini zannediyorum Saygıdeğer Üyem.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “12. Ağır Ceza, 9. Ağır Ceza Mahkemesindeki davada sizin Ergenekon isimli bir şirketle ilişkinizden bahsediliyor. Nedir bunu anlatır mısınız bu şirket ne zaman kuruldu, ortakları kimlerdir, faaliyet sahası nedir?”

Sanık Sedat Peker: “Sayın üyem bu soruyu daha evvel genel savunma yaptığım zaman açıklamıştım. Mahkemeyi aydınlatmak için tekrardan arzımı yapayım. Biz Kafkas asıllı, Karadeniz kökenli bir ailenin çocuğu olduğum için genelde bizim ailevi öğretilerimizde isimler mesela çocuklarımızın isimleri olsun, şirketlerimizin isimleri olsun genelde ilk ismi diyelim dini temalı ise 2. ismi işte Türklük ile ilgili milli temalı isimler kullanılır. Şirkette de kullanılmış olan Ergenekon zaten yasal bir şirkettir. Vergi dairesine kayıtlı olan yasal bir şirkettir. Ancak bu kurmuş olduğumuz şirketi arsa konusu ile ilgili arsa satışı ile ilgili arsa ofisi olması amacıyla kurduğumuz bir şirketti. Ancak bu şirket atıl kaldı. İncelendiği zaman vergi dairesinde de herhangi bir alım satım yapmadı. Diğer aktif olan bir iki şirketim ticaret hayatına devam ederken Celal, Ergenekon emlak danışmanlığı limitet şirketi pasif olarak kaldı. Yani bunun gibi mesela çocuklarımın isimleri de aynı bu şekilde temalar vardır. Yani diğer şirketlerimizde de vardır veya bizde isim verilirken Saygıdeğer Üyem bunlara dikkat edilir yani bu benim annemin, babamın bana öğrettiği benim çocuklarıma öğreteceğim onlara dedelerinin öğrettiği yani bu silsile yoluyla gelen bir kültürdür. Buradaki Ergenekon yapısıyla herhangi bir yasadışı zaten düşünülen bir şey olsa yasal şirketime o ismi verip vergi dairesine de kaydettirmem mümkün değildir Saygıdeğer Üyem.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Güvenlik şirketi yani güvenlik sahasında çalıştı mı bu şirketiniz güvenlik?”

Sanık Sedat Peker: “Hayır, hayır kesinlikle ben güvenlik konusunda hiçbir şekilde faaliyet göstermedim. Ama mesela şöyle konular oluyor. Geçenlerde gazetelerde, televizyonda belki görmüşsünüzdür. Sedat Peker’in adamı biraz evvel sorguda geçmiş olan Ali Şahin Gürman bir çatışmada öldürüldü. İşte bar güvenlikleri yapan, otopark işleri yapan Sedat Peker’e bağlı çalışan diye geçiyor. Şimdi bu konu ile ilgili 3 sene önce Üsküdar Cumhuriyet Başsavcılığına vermiş olduğum bir şikâyet dilekçesi var. Diyorum ki Ali Şahin Gürman isimli şahıs benim ismimi kullanarak esnaflardan tehdit menfaat temin etmektedir. Aynı dilekçeyi getirip organize suçlar şube müdürlüğüne de veriyorum. Ancak gazetede, televizyonda bu haber geçtiğinde emniyetten mesela açıklama yapılmıyor bu Sedat Peker tarafından şikâyet edilmiştir denmiyor. Bana yasal bir suçlamada yapılmıyor. Ancak bu tip durumlardan dolayı sanki benim güvenlik işleri yaptığım sanki benim otopark işleri yaptığım sanki benim buna benzer iş kollarında olduğum toplumsal olarak insanların beynine yer bırakıyor. Sizde bu soruyu yönelttiğinize göre bir şekilde sizin önünüze de bu gelip bu düşünce oluşuyor. Tekrar ediyorum Saygıdeğer Üyem.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Dosyamız sanıklarından Murat, Murat Yücel, Feridun Refik Nuhoğlu bunların is.. Ankara menşeli bir şirketi var Ergenekon güvenlik diye.”

Sanık Sedat Peker: “Bahsetmiş olduğunuz.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu anlamda bir bağlantı soruyorum yani. Sizin şirketinizin güvenlik şeyi var mıydı, açılımı var mıydı?”

Sanık Sedat Peker: “Saygıdeğer Üyem biraz önce sormuş olduğunuz isimler benim hafızamda çıkaramadım benim tanıdığım insanlar değil.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu dosya sanıkları, 1. iddianame dosyası sanıkları.”

Sanık Sedat Peker: “Hangi iddianame Saygıdeğer Üyem onu anlamadım?”

Mahkeme Başkanı: “İlk iddianamede 86 kişi yargılanıyor onlardan yargılanan…”

Sanık Sedat Peker: “Ergenekon’da.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Sedat Peker: “Ben tanımıyorum ki efendim yani ben bu dosya kapsamında yargılanan insanların içinde tanıdıklarımı zaten arz etmiştim. Bir de Saygıdeğer Başkanım ben biraz önce söylemiş olduğum şikâyet dilekçesi gibi takriben 50, 55 arasında organize suçlar şube müdürlüğü ve çeşitli başsavcılıklarda verilmiş dilekçelerim var, bu dilekçeler işlemlere girmiştir. Mesela Edirne Cezaevinde bir hikâye geçiyor, bir ton isimler söyleniyor, bu isimlerin bir tanesiyle ilgili benim şikâyetim var, bu şikâyetten dolaylı tahkikat yapılmış. Örgütlü suçlardan bu kişiler tutuklanmış, ben bu kişiyle hayatım boyunca yan yana gelmemişim ama yani bir Sedat Peker, bir isimler durmadan dönüyor ve bu şekilde kayıt geçiyor. Ben elimi kaldırıp sizden müsaade isterken bunu arz etmek istiyordum. Bir de bir şey arz edeyim Saygıdeğer Başkanım şimdi siz haklı olarak bana diyorsunuz ki not al sonra sorarsınız diyorsunuz. Ama devamlı benim ismim geçiyor, ben bunları not alsam e 5 dakika bir zaman tanınıyor, ben bunların hepsine nasıl değineceğim. Ama değinmem lazım çünkü ben bu insanları tanımıyorum Saygıdeğer Başkanım ama yakınımmış gibi anlatılıyor. E tabi para konusu geçiyor yani benim bunlarla ilgili arzımı yapmam gerekiyor yani kayda geçmesi açısından en azından arzımı yapmam gerekiyor. Şimdilik bu kadar efendim müsaade verdiğiniz zaman arzımı yapacağım.”

Mahkeme Başkanı: "Bu Hakim Beyin bahsettiği Ergenekon isimli güvenlik şirketiyle bir bağınız var mı?”

Sanık Sedat Peker: “Saygıdeğer Başkanım o firmayla ne legal, ne illegal o kişilerle ne yasal ne, gayri yasal hiçbir ilişkim olmamıştır.”

Mahkeme Başkanı: "Bu Boğaç Kaan Bey biraz önce bahsetti. İstanbul Şile su deposunun bulunduğu yerde Sedat Peker’in evi var dedi. Adresini söyler misiniz, var mı orada eviniz?”

Sanık Sedat Peker: “Efendim anlayamadım. Şile deposu.”

Mahkeme Başkanı: “İstanbul Şile su deposunun bulunduğu yer. Boğaç Kaan Bey Çağlayan mı dediniz?”

Sanık Sedat Peker: “Ben su deposunu…”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben Ağlayan Kayalar o civarda dedim.”

Mahkeme Başkanı: “Ağlayan Kayalar orası demiş.”

Sanık Sedat Peker: “Geçmişte orada bir evim vardı doğrudur Saygıdeğer Başkanım. Cezaevindeyken yaşamış olduğumuz sıkıntılardan dolayı sattığımız şuan bize ait olmayan.”

Mahkeme Başkanı: "Ne zaman sattınız?”

Sanık Sedat Peker: “Takriben 3, 4 sene evvel kısmen kalan hissemi de devrettirmiştim.”

Mahkeme Başkanı: "Adresini söyler misiniz biliyor musunuz?”

Sanık Sedat Peker: “Efendim sokak olarak adres değil, Ağlayan Kayanın orası diye geçiyor yani devamlı bu şekilde anlatılıyordu.”

Mahkeme Başkanı: "Buyurun.”

Sanık Sedat Peker: “Saygıdeğer Başkanım bana izin vereceksiniz değil mi savunmadan sonra?”

Mahkeme Başkanı: "Sorgu tamamlansın beyanda bulunursunuz buyurun.”

Sanık Sedat Peker: “Tamam efendim.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Cevap vereyim mi efendim. Biraz verdim ama ben Harun Çakır denilen kişiyi tanımıyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Harun Çakır’ı tanımıyorsunuz.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok tanımıyorum. Yani Veli Beyin tanıdıklarını da tanımıyorum yani çoğunu. Ama belki.”

Mahkeme Başkanı: "Çakır soyadıyla birini tanıyor musunuz?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben bir Karadenizli Çakıroğulları vardır hani ben Trabzonlu olduğumdan dolayı onların hani onların ismini bilirim Çakıroğlu diye.”

Mahkeme Başkanı: "Tamam.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tamam Başkanım siz buyurun.”

Mahkeme Başkanı: “Boğaç Kaan Bey benimde birkaç sorum olacak.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Peki efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Mete Can Kurt’la aynı telefonu kullandığınızı söylediniz bu 6666’yla biten telefonu kullandığınızı söylediniz.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yok kullanmış olabilirim dedim.”

Mahkeme Başkanı: “Olabilirim dediniz. Yine bu 6666’yla biten telefonun HTS raporlarına göre Mete Can Kurt’la görüşmüşlüğünüz var.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: “2002 ile 2004 yılları arasında.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Ve Mete Can Kurt’un kullanmış olduğu cep telefonu; 0533 5193535 numaralı telefon olarak gözüküyor.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben evet.”

Mahkeme Başkanı: “Yani Mete Can Kurt’un ayrı bir telefonu varmış.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet ben sualinize şöyle cevap vereyim efendim. Siz dediniz ki Kurt soyadlı birisinin o telefonu olduğunu söylediniz. Bende dedim ki Mete Can Kurt’u ve Sivaslı olan Kurt’ları tanıyorum. Eğer Mete Can Kurt’unsa o numara onunla görüşmüş olabilirim. Ama onun değilse görüşmüş olamam efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Şimdi yanlış bilmiyorsam bu 6666’yla biten telefon Mete Can Kurt adına kayıtlı.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “6666.”

Mahkeme Başkanı: “Evet o nedenle sordum. Yani onun adına alınmış bir telefonunuz var mı Mete Can Kurt adına alınmış sizin kullandığınız telefon var mı?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ha olabilirim efendim yani Mete söylediğim gibi benim sevdiğim çocukluk arkadaşım hani çocukluğumdan beri tanıdığım bir arkadaşım, Yener’le karşı karşıya oturuyorlar. 6666 olmasının yani o zaman ben telefon kullanmışsam bile çok uzun süre olduğu için 535’li, 537’li olduğu için hatırlamadığımı beyan ediyorum ve diyorum ki; Sayın mahkeme hani burada konuşmuşsun derse hani ben bir şey söyleyemem hani konuşmuşumdur derim, kabul ederim bunu. Siz o telefon hani diğer 55’li bir numara sordunuz sanırsam demin. 55’li numara eğer Mete Can Kurt’un üzerineyse arkadaşım olduğundan dolayı o telefonla görüşmüş olabilirim dedim yani ilk sorduğunuz numara 6666 değildi. Ama 6666 numarayı da ben Yener’in telefonundan da görüşmüş olabilirim. Çünkü Yozgatlı olduğu için Yener’in kimlik bilgilerine bakarsanız kendi hani ilinin numarasını taşıyan bir numara ve beraberiz çoğu zamanda hani belki 2 numara taşımıyoruz o sıra, belki var ama numarasını hatırlayamıyorum yani o yüzden bir şey diyemiyorum ama. Bu numaraların hepsi organize şubenin Kelebek operasyonunda yapmış olduğu hani tapelerinde belli olan, konuştuğum belli olan konuşmadığımı kabul etmiyorum. Hani sesimin belli olduğu numaralarda görüşmüşlüğümü kabul ediyorum efendim. Çünkü öbür numaralarda kimlerin kimlerle konuştuğunu bilmiyorum ama Mete’nin telefonunu da kullanmış olabilirim.”

Mahkeme Başkanı: “Peki anladım, peki 2002 ile 2004 yılları arasında kaç tane telefon kullandığınızı hatırlıyor musunuz yani tek telefon mu birkaç tane telefon mu kullandınız?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Efendim o dönemler bu hazır kartlar yeni çıkmıştı. Bizimde yaşımız ufak yani, hani normal 32’li veya 33’lü numara almaktansa gidip alıyorduk, kullanıyorduk belli bir sonrada başka numara alıyorduk, onu kullanıyorduk yani o yüzden dolayı bilmiyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Emin Caner Yiğit’i tanımadığınızı söylediniz.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Şu şekilde söyledim efendim; kardeşini çok tanıdığım, sevdiğim, değer verdiğim bir insan onun abisi olduğunu bildiğim. Ama samimi şekilde devamlı diyalog içerisinde olduğum, hani zaman geçirdiğim bir insan olmadığını söyledim ve bunun adına da tanımadığımı hani bu tanımadığım Orhan bu Orhan efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet. Şöyle sorayım ona cevap verirsiniz; şimdi 66’yla biten telefonun HTS raporlarına göre Emin Caner Yiğit’in 0536 4207036 numaralı telefonuyla 11.9.2004, 18.9.2004 ve 29.9.2004 tarihlerinde 3, 4 kez görüşmüşsünüz.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Yani bir telefon görüşmeniz var Emin Caner Yiğit’le.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ama şöyle söyleyeyim biz Taner, Yener aynı evde kalıyoruz yani Taner benim ev arkadaşım Yener’de benim ev arkadaşım kaldığımız evde ve Taner’le dedim ya çok samimiyim. Yani Taner’de kendi abisini aramış olabilir ama yani Caner’de beni aramışsa, konuşmuşsak yani ama kendi mesela…”

Mahkeme Başkanı: “Tamam konuştuğunuzu hatırlamıyorsunuz öyle mi?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Yani hatırlamıyorum ama şöyle bir şey var Saygıdeğer üye bir şey söyledi dedi ki; bir numaradan birisi Caner’in babasını aramış. Şimdi ben Caner’le Taner’in babasını hani arkadaşımın babası olarak tanıyan bir insanım. Onu arayan bir insan değilim. Demek ki o numaralarımdan bir tanesinde Taner kendi babasını arıyor benimde kullanmış olduğum numarayı o da kullanmış görünüyor. Biraz karmaşık bir şey oldu ama o dönemlerde dediğim gibi yani bir numara var Yener’de onu kullanabiliyoruz, o bendekini kullanabiliyor veya Mete’nin telefonundan kullanmış olabiliyor. Çünkü o dönemlerde hazır kart böyle çok popüler yani kimse numara kullanmıyor.”

Mahkeme Başkanı: “Peki Mecnun Odyakmaz’ı tanır mıydınız?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Tanırım efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Telefonda görüşmüşlüğünüz var mı?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Var efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Onunla da 20.8.2002, 12.9.2002 ve 27.12.2003 tarihlerinde bu 66’yla biten telefonla görüşmüşsünüz.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Doğrudur efendim Yener’de görüşmüş olabilir ama Mecnun Abiyle yani Taner’de görüşmüş olabilir onlarda tanıyorlar yani.”

Mahkeme Başkanı: “Evet. Mustafa Zafer Çolak’ı İstanbul'da gördüğünüzü söylediniz. Nerede gördüğünüzü hatırlıyor musunuz hangi tarihte?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Sizin söylediğiniz hani o 2000’li yıllarda görmüşümdür. Yani simasını biliyorum ama nerede gördüm, restoranda görmüşümdür veya ne bileyim yani bir yerde görmüşümdür. Ama ben Sedat Beyin arkadaşı olduğunu biliyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Bir arada gördünüz mü Sedat Peker’le, Mustafa Zafer Çolak’ı?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Tabi öyle görmüşümdür tanışmışımdır. Restoranı olduğundan dolayı da kafama yazmışımdır hani Ankara'ya gittiğim zaman böyle bir insan tanıyoruz o restoranda ne bileyim oturabilirim, görüşme yapabilirim, arkadaşlarımı ağırlayabilirim diye. Yani restoran sahibi olduğunu da biliyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Peki samimiyetleri nasıldı Sedat Peker’le, Mustafa Zafer Çolak’ın?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Bildiğim kadarıyla şimdi Sedat Bey yaşça büyük olan insanlara biraz daha hürmet gösteren, böyle fazla hani insanlara şey yakın davranan ve yani onları kırmak istemeyen bir insan. Yani o ayarda herkese karşı öyle. Hani az önce bir telefon görüşmesi Sedat Beyin bir telefon görüşmesinden bahsedildi ya. Yani yaşça büyük insanlara karşı hep öyle yani herkese yani o tanıdığı…”

Mahkeme Başkanı: “Ben görüşme sıklığını soruyorum yani telefonla veya yüz yüze devamlı görüşüyorlar mıydı?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Ben bir kere, bir kere gördüm, tanıdığını biliyorum, restoranı olduğunu biliyorum. Benim bir görüşmüşlüğüm yok hani Ankara'ya gitmiş olsam ama görüşürdüm, arardım restorana gidip bir yemek yiyebilirdim, misafirlerimi ağırlayabilirdim. Çünkü Ankara çok bildiğim bir yer değil. Hani gittiğim zamanlarda insan, tanıdıkların, eşinin, dostunun tanıdığının tanıdıklarını böyle yerlerde bir gün lazım olur diye kafasına yazar ya bende öyle kafama böyle bir insanın varlığını yazmış olduğum bir insan. Ama şeyimiz yok hani böyle oturup saatlerce sohbet etmiş olduğumuz, merhaba nasılsındır.”

Mahkeme Başkanı: “Sedat Peker’in evine işte Şile’deki evine gittiğinizi söylediniz?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: “Kaç defa gittiğinizi hatırlıyor musunuz?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Sedat Beyin evine kaç kere, çok gitmişimdir ya 20 diyelim 30 diyelim.”

Mahkeme Başkanı: “Peki gittiğiniz zaman sormuştum da belki hatırlayamayabilirsiniz tekrar sormak istiyorum.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Kimler vardı yani birileri var mıydı, bu dosya sanıklarından birilerini gördünüz mü?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Efendim söyleyeyim, Sedat Bey randevu sistemiyle çalışan bir insan dışarıda. Hani dikkat ederseniz telefonlara bakan arkadaş var yani şirket, holding hani iş sahibi insanların görüşme sistemiyle insanlarla görüşen. Mesela siz aradığınız zaman mesela her zaman görüşemeyebilirsiniz mesela işi vardır o size döner mesela arayabilir veya size vermiş olduğu saat başkalarıyla çakışmasın diye size uygun sizden zaman hani ne konuda zaman geçirecekse o zamana yakın bir zaman verir mesela. O yüzden ben gittiğim çoğu zamanda mesela Mecnun Abiyi görmüşümdür mesela. Hani çok yakın insanları görmüşümdür ama diğer konularda ya şimdi onun kendi hayat görüşü var, insanları bu hayat görüşüne, hani gel Boğaç seninle biz bunu konuşuyoruz dinle yani bu çok saçma olur. Çünkü kendi işi, kendi düşünceleri, kendi hayatı olan bir insan.”

Mahkeme Başkanı: “Peki dosya sanıklarından herhangi birini orada gördünüz mü?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Dosya, ben dedim ya efendim ben bu dosya sanıklarından bir Veli Beyi tanıyorum, Sedat Beyle dostluğu olduğunu biliyorum bir Muzaffer Komutanı tanıyorum, olduğunu biliyorum. Başka, başkada yani burada yani öbür sanıkları da bilmiyorum yani sorarsanız yani yanıt verebilirim. Ama burada şuan gördüğüm kadarıyla başkada kimse yok.”

Mahkeme Başkanı: “Peki onları Sedat Peker’in evinde gördünüz mü?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Sedat Beyin evinde görmedim de Muzaffer Beyin dosyada gittiğini biliyorum. Hani görme olarak değil. Şimdi şöyle anlatayım size. Ben çağrıldığım veya hani görüşmeye Sedat Beyle gittiğim vakitlerde genelde insan olmuyordu. Çünkü hani biz ya spor yapacağız ya kendi özel dünyamızla alakalı sohbet ettiğimiz için hani kendimizle alakalı yani ne yapıyorsun, nasılsın, ne yapmak gerekiyor, sporu şöyle mi yapalım, böyle mi yapalım, şuraya tatile gidelim mi gibi konularda. Yani Sedat Peker’in kendi işlerinin ve kendi diyaloglarının şeyinde spor yaptığımız, tatile gittiğimiz bir kardeşi gibi bir sevdiği dostu gibi düşünün. Yani iş konuştuğum veya işlere gittiğim ve ne konuştuğunu veya ne iş yapıyor insanlarla onu bilmiyorum. Zaten dediğim gibi randevu sistemi olduğu için hani sizin gittiğiniz saatte ben mesela telefon açtığımda ne zaman müsaitse mesela. Mesela dört, ben dörtte gidip işim biter ki zaten beşte, altıda bir dostu, bir iş yaptığı veya randevusu olan başka biri olabilir. Yani o yüzden dolayı öyle 24 saat geçirebileceğimiz bir süreç yok. Hani ben gideyim sabahtan akşam kadar. E bir de şimdi bir insanın özel konularının içerisinde benim olmam ne kadar doğru olur? Yani neticede belki aile yakınlarıyla görüşüyor. Belki iş yaptığı insanlarla görüşüyor. Ben her şeyi duymam yani kim ben kendi kardeşim dediğim insanın bilmesini istemem yani benim öz kardeşimin ne iş yaptığımı bilmesini istemem hani vakıf olmasını istemem. Yani kendim çünkü kendim ilgilendiğim konular. O yüzden bilmiyorum hani diğer insanlarla ne konuştu. Ama Muzaffer Beyi tanıdığını biliyorum, Veli Beyi tanıdığını biliyorum, görüştüğünü biliyorum. Ama ne zaman görüştüğünü sorarsanız hani tarih saat veremem ki çok eski bir zaman.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam. Savunmanıza ilave edeceğiniz başka bir şey var mı?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Efendim var. Şimdi efendim iddianamedeki şimdi sormuş olduğunuz suallerle bir hani Ergenekon’da yargılamada tanıyıp tanımadığım insanları sordunuz. Bir de kendi dosyamızın içerisinde bu konuyu yapıp yapmadığı bir de bu konu olduktan sonra işte Bedirhan Şinal’ın ifadelerini değiştirmeye çalışan Hakan Karakaş’ın yazdığı mektuplarla ilgili bir soru sordunuz. Yani sorular derken dosya kapsamında olduğu için. Öncelikle şunu söylemek istiyorum efendim. Şimdi ben Sayın Veli Küçük’le, Sayın Sedat Peker’in konuşmalarından dolayı bana sorular soruldu. İşte denildi ki; konferansa adam yollamışın işte Savcı Bey dedi ki ne oluyor ki yani Sedat Peker’e ne oluyor ki Boğaç Kaan Murathan’a neden konferansa adam yollanıyor gibi bir tabirde bulundu. Ben orada cevap verdim ama buna tekrar cevap vermek istiyorum. Şimdi telefon tapelerinde Sedat Beyin benimle konuşmadan önce bir başka arkadaşımızla da konuştuğunu, Veli Beyin bir konferansı olduğunu oraya hani nezih, öğrenci arkadaşlardan eli yüzü düzgün insanlardan, oranın görüntüsünü bozmayacak olan insanlardan bir arkadaş grubuyla beraber gitmesini istedi. Sonucunda, akabinde benden de bu şekilde istedi ve ben gitmedim ama arkadaş yolladığımı bu süreç içerisinde de İzmit’ten dönerken tekrar sizin sormuş olduğunuz suallerle Sedat Peker’in beni aramış olduğu ve sohbet ettiğimizi benim gidip gitmediğimi, gitmediğimi ama arkadaşlarımı yolladığımı söyledim. Ondan sonra bana şu soruldu; işte Veli Küçük’ün şoförlüğünü yapan Caner Yiğit’in benim tarafımdan mı yollandığını veya kimler tarafından yollandığı soruldu. Bende mahkemeye şunu söyledim. Ben dedim Emin Caner Yiğit’le bir samimiyetim yok, yani bu samimiyet anlamında bir tanışıklığım yok yani benim samimiyetim olmaması, tanışıklığım olmaması mesela Mete Can Kurt’un çocukluk arkadaşım olduğunu söylüyorum. Ama kardeşinin benim dostum olduğunu, arkadaşım olduğunu ve bu insanlarında bizim çevremizde olan insanlar olduğunu, Sedat Beye bunların yani tüm arkadaşlarımız tarafından tavsiye edilebileceğini gerçekten Taner’de, Caner’de iyi insanlar olduklarını yani yapısal anlamda temiz insanlar oldukları ve bir iş konusu olduğunu yani Caner’in işsiz olabileceğini ve iş sahibi olabilmek için şoförlük yapabileceğini ve bunu da maaşını alıp almadığını, Sedat Bey tarafından beni aranıyor işte banka hesabı açtırmam söyleniyor. Bunlarda telefon kayıtlarında var. Benimde bunu açtırdığımı yani açtırdığımı hatırlamadığım halde diyorum açtırdığımı. Çünkü Volkan denilen arkadaşımızın konuşmalarında işte Boğaç’ın yanındaki, Boğaç’ın bir kardeşinin, bir tanıdığının abisi denildiğinden dolayı bu soruların bana sorulduğunu. Bunların neticesinde Caner’le çok sık görüşmediğim veya görüşmediğim telefon tapelerinde de belli ama görüşmüş olsam bunu da kabul edebileceğimi çünkü neden Caner Veli Küçük’ün, Veli Beyin şoförlüğünü yaparken bir suça karışmamış, benim yönlendirmem altında değil, parasını alıp şoförlük yapan, arabasını kullanan bir kişi ve tutuksuz yargılanıyor zaten. Yani bir suça karışmış, Veli Küçük’ün emriyle veya Sayın Sedat Peker’in emriyle bir suç işleyip de yargılanan bir insan olmadığını, öyle bir şey olsa dahi benim evet bu insanı ben yolladım diyebileceğim ama benim kendi arkadaşlarımın arasında bile Yener’in, Mete’nin ve diğer arkadaşlarımızın da Caner’i, Taner’i tanıdığını. Onlarında hani bir şekilde düzgün bir insan aranıyorsa tavsiye edebileceklerini çünkü düzgün bir insan olduğu için tavsiye edebileceklerini geçmişte paşa korumalığı yapmış olduğu dosyada da zaten mevcut. Sedat Beyin, Veli Beyle konuşmasında zaten Sedat Beyin, Veli Beye o arkadaş hakkında ismini hatırlamadığını ama hakkında böyle insan olduğunu söylediğini ve bunların haricinde benim bu Ergenekon denilen olayın içerisinde hani ben tabi böyle bir olay var veya yok demiyorum bunlara siz karar vereceksiniz. Başka insanları tanımadığımı, Fikri Beyin polislerin yönlendirmesiyle atletik bir insan söylendiğinden dolayı Boğaç diye bir insan bizi Sedat Beyin yanına getirdi dediğini. Getirmiş olsaydım bunu da kabul edeceğimi. Hani ben Fikri Beyleri gerçekten Sedat Beyin yani Sedat Beyin yanına gidiyorumdur Boğaç hani gelirken şu arkadaşımızı da getir diyebilir ama ben Fikri Beyi, Sedat Beyin yanına getirmedim. Ayriyeten bu insanı ilk defa rahmetli sorulduğu üzere Ertuğrul Yılmaz’ın cenazesinde Kadıköy’de şey olarak gördüğümü ve tanımadığımı yani bir iletişimimin olmadığını, diğer cenazenin diğer tarafına katıldığımı ve neden katıldığımı da anlattığımı ve ben 2004’ün son aylarından itibaren 2007’in yani son aylarına kadar olmadığımı yani ve bu süreç içerisinde kimselerle görüşmediğimi çünkü yurtdışında olduğumu ve arandığımı bildiğim için görüşmediğimi ve bu süreç içerisinde Fikri Beyin, Veli Beyin, Sedat Bey cezaevinde olduğu için onun telefonu olmadığı için ve diğerlerinin yani buradaki diğer bütün sanıkların gördüğüm kadarıyla 2000’li yıllardan sonra zaten takip, teknik takibe takıldığını, kimlerle görüştüğünü, kimlerle buluştuğunu, kimlerle sohbet ettikleri belli. Yani belli bu belirgin yapının içerisine bakıldığı zaman ben zaten hiçbirini aramamışım, görüşmemişim ve hiçbir şekilde irtibat kurmamışım ve bu insanların o dönemde benden yaşları büyük olduğundan dolayı aramızdaki çok yaş mesafesi olduğundan dolayı birebir arkadaşım olamayacağını. Benden hiçbir şekilde bir şey istemediklerini, hani kendi hani iddialarını bilmiyorum iddialarına dönük konularda benden bir yardım talep etmediklerini. Ama dediğim gibi İstanbul’da elit yerlerde olduğumdan dolayı herkesin gözü önünde olduğumdan dolayı ismimin de nadir, fazla bulunan bir isim olmamasından dolayı herkesin aklında kalan kolay bir isim olduğundan dolayı insanlar birbiriyle görüşmelerinde benim Harun Çakır denilen insanla görüşmem olmadığı halde Sedat Beyle görüştüğü zaman Boğaçlar bizi tanır demesini yani bu şekilde bağlıyorum yoksa belki de bir yerde görmüşümdür, belki bir yerde selamlaşmışımdır, belki birisi tanıştırmıştır ama bir samimiyetim olmadığını anlatmaya çalışıyorum. Bunun haricinde dosyaya dönüldüğü zaman efendim Sayın Bedirhan Şinal’ın, Bedirhan Beyin emniyette vermiş yani terörle mücadelede vermiş olduğu ifadelerinde benim ismim, lakabım veya benimle alakalı beni çağrıştıracak hiçbir konu geçmemektedir. Emniyetten alınıp savcılığa getirildiğinde savcı, savcılığa getirildiğinde Savcı Beye ve mahkemeye bir açıklamada bulunmadığını, 4 tane uyuşturucu hap roş marka hap aldığını ve bu yüzden dolayı yorgun ve bitkin düştüğünü, bu bitkinlikten dolayı da ifade vermek istemediğini söylediğini ve bu süreçten sonra Bayrampaşa H tipi yani özel tip bizim kalmış olduğumuz Bayrampaşa değil bu. Başka bir Bayrampaşa yakın bir yerde olan ve bu bloklar arası değil cezaevlerinde arasında bir fark olan B6 koğuşunda kaldıklarını. Burada Özcan Uğur diye ve Akın diye birileri tarafından ağırlandıklarını ve Özcan Uğur’un Erdal denilen bir kişinin kartını verdiğini ve bu kartta da Sedat Peker’in avukatı olduğunu söylediğini ve burada hani sakın konuşma, sakın konuşma biz seni koruyacağız arkandayız işte o kartı da bu vesileyle verdiğini söylediği bir konu var. Şimdi buraya kadar açıklamak istediğim şey şu; efendim öncelikle Bedirhan Şinal’ın yapılan kan testlerinde, Bedirhan Şinal’ın alındığı günden itibaren uyuşturucu hap kullanmadığını, kanının temiz olduğunu ve uyuşturucu kullanmadığı net bir şekilde dosya kapsamında belli. Yani Bedirhan Şinal uyuşturucu kullandım, ifade vermedim diyor ama o tarihte yani dedirttiriliyor diyor hani onu da suçlamak istemiyorum beyanları var, onlarda araştırılacak. Dediği zamanda Bedirhan Şinal bir hap kullanmamış, hap kullanmadan Bayrampaşa’ya gidiyor bu 1. şaibe yaratacak konu. Bir insan şimdi ben hap kullansam, savcımızın huzuruna çıksam ben bu hapı kullandığımı söylemem. Neden söylemem, Savcı Beyin bana bakacağı kanaat yani kanaati etkileyeceğimden dolayı, beni bir hapçı göreceğinden dolayı yani beni yani sen hapçısın normal bir adam değilsin gibi bakacağından dolayı söylemem ama Bedirhan Şinal’ın çok garip ki bunu söylüyor ki Bedirhan Şinal akıllı bir arkadaş benim tasvir edebi… bunu niye söyler. Bu bir soru işareti kafamda. İkincisi B6 koğuşuna gidiyor H tipinde. Burada Özcan Uğur diye ve Akın diye birinden bahsediyor ve bu bahsettiği çizgide Özcan Uğur diye birinin yani bu başka bir cezaevinden gelen kayıtlardan bahsediyorum efendim. Yani hadi Bayrampaşa’nın bu tarafı kontrolü güç yani bu tarafı hakkında bir şey yok. Burada vermiş olduğu sonradan da bir beyanlar yok. Gelen kayıtlarda Özcan Uğur diye birinin olmadığını, bu Özcan Uğur niye önemli? Benim adamım olduğu, çek suçlusu olduğu söyletildiğinden dolayı önemli. Akın diye birinin olmadığı da söyleniyor. E şimdi Özcan Uğur kart veriyor diyor ki sen sakın konuşma biz senin arkandayız diyor ve bu şekilde beyanı var Bedirhan Şinal’ın Cumhuriyet Savcılığına vermiş olduğu ifade ama Özcan Uğur yok, Akın yok ve gelen kayıtlarda böyle kişilerin bu cezaevinde yatmadığı söyleniyor. Ondan sonra Bedirhan Şinal Edirne Cezaevine geçtikten sonra Savcı Beye vermiş olduğu ifadelerde diyor ki; Bayrampaşa Cezaevinde diyor, C27 nolu koğuşta Bora Ballı, Seyhun Zayim, Sedat Peker’in adamı olarak bilinen Emre isimli soy ismini bilmediğim Boğaç olarak tanınan şahıs Bayram Demir ve Sinan Çetin ile birlikte kaldım diyor. E şimdi yapılan tetkiklerde şimdi efendim biz daha önce Bayrampaşa’daki bu evrakları avukatımın aracığıyla savcılığa dilekçe vererek istemiştik. Ama en son sizin almış olduğunuz kararlarla Yüce Mahkeme istetti ve Yüce Mahkemenin istetmiş olduğu cezaevi kayıtları elimde ve burada bizim istetmiş olduğumuz kayıtlarla birebir örtüştüğünü bir isim farkının bile olmadığını görmekteyiz ve bu isim buradaki C blokta ve B blokta yazanlarında şahit olarak her zaman çağrılıp dinlenilebileceğini sormuştum. Son almış olduğunuz ara kararda Sinan Çetin ve Yener Keskin’inde hangi cezaevlerinde, hangi koğuşlarda, kimlerle yattı hani bu sağlaması yapıldığını düşünüyorum. Bu gayet normal, zaten o geldiği zamanda bu kayıtlarla aynı olduğu görülecektir. Bir de öyle bir olay var ki, deniliyor ki bu güç bir yapı hani güç bir yapı içerisinde alınan bu kayıtlar. Efendim cezaevi arşivleri cezaevinin içerisinde bizim yaşadığımız yerde değil. Cezaevi arşivleri cezaevinin arşiv bölümünde ve başka bir tarafında, başka memurlar tarafından tutulan bir şey. Yani uyuşturucunun girmesi işte telefonun girmesi ya bunların etkilemiş olabileceği bir yer değil. Çünkü burası arşiv bölümü başka bir yer. Arşivleri tutan insanlar yani farklı yerdeki farklı insanlar ve cezaevinin memur ve gardiyanının cezaevinin koğuşlarının önünde duran insanlar değil bunlar. Bunlar arşiv bölümündeki, infaz dediğimiz cezaevinin infazı dediğimiz yerdeki insanlar. Şimdi efendim bundan sonra.”

Mahkeme Başkanı: “Boğaç Kaan Bey yani özetleyerek, toparlayarak söyleyin.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Kısa şimdi toparlıyorum, bunu anlatmak istedim ki.

Mahkeme Başkanı: “Sorularda, savunmanızda bunları söylediniz.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Evet. Şunu anlatmak istiyorum. Şimdi efendim cezaevinden Bedirhan Şinal’ın vermiş olduğu 12 Ağır Ceza Mahkemesinde şöyle bir talebi var. Diyor ki; ben diyor vermiş olduğum bilgiler doğrudur, tekrar cezaevinden kayıtlar istendiği takdirde diyor hani bu 12 Ceza Mahkemesinde gizli celsede sanırım vermiş olduğu ifade. Tekrar diyor cezaevinden kayıtlar istendiğinde benim doğru olduğumu göreceksiniz diyor. Yani Bedirhan Şinal şunu demiyor. Bunlar kayıtları değiştirmiştir, bunlar kayıtları değiştirebilir demiyor. Bu gelen hani yapı hani bu gelen evrakların doğru olmadığını, gelecek olan evrakların doğru olduğunu. Efendim evrakları Yüce Mahkememiz getirdi ve Bedirhan Şinal’ın bu talebini yani siz değerlendirdiğinizi düşünerek söylüyorum. Evrakları tekrar istediğinize göre bakıyorum ve Bedirhan Şinal’ın hani vermiş olduğu beyanda, söylemiş olduğu beyanda hani gelirse evraklar belli olacaktır dedi belli olduğunu düşünüyorum. Aynı evrakların geldiğini düşünüyorum, aynı cezaevinde yatmadığımızı düşünüyorum. 300 tane sadece benim koğuşumda şahit gösteriyorum. Bunun haricinde 300 tanede Bora Ballı’nın, Bayram Demir’in ve diğer buradaki bezimle, benimle alakalı sanıkların koğuşundaki şahitleri de gösteriyorum. Cezaevi müdürü ve diğerleri cezaevi yönetenlerini de gösteriyorum. Şimdi efendim burada 2 tane ifade yorumlanarak bu iddianamemiz yapılmış. Nasıl yapılmış? Bir tanesi Edirne Cezaevinde Bedirhan Şinal’ın polisler tarafından alınan ifadelerinin ve Cumhuriyet savcısı tarafından alınan ifadeleri birleştirilerek yani Emin Gürses’ler, Hüseyin Görüm’ler, Tufan Yüce’ler, Muhammed’ler bu dosyaya koyularak biz birleştirilerek bir iddianame tanzim edilmiş. Şimdi bu iddianamede yani sadece bize tanzim edilmemiş. Yani Hüseyin Görüm’e tanzim edilmiş, Tufan Yüce’ye işte diğerlerine de tanzim edilmiş ve 2 ayrı konu var. Bunu birbirinden ayırmamız gerekiyor çünkü sanki Bedirhan Şinal’a, İlhan Selçuk’a tehdit mektubunu bizim yazdırmış olduğumuz zannediliyor ve ondan dolayı da Tufan Yüce’yle diğer arkadaşlarım Bedirhan Şinal’ı tehdit ettiğini anlaşılıyor burada böyle bir durum yok. Burada Bedirhan Şinal Edirne Cezaevine girdikten sonra bu insanlarla cezaevinde yatıyor, onların böyle bir talep istediklerini ve bu talepten dolayı da böyle şeyler yaptığını söylüyor. E şimdi bu konu birbirinden 2 ayrı bir konu haline geliyor ve diyor ki bunun arkasındaki isim yani Edirne’deki yaşadığı olayların arkasındaki isim V isimli şahıs diyor. E şimdi V isimli şahıs derken ordanda soruluyorlar imzasız şeyinde; diyor ki Veli Küçük ama Bedirhan Şinal diyor ki; ben diyor, buna diyor imza atmadım, bu benim imzamla yapılmış bir şey değil.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Şunu anlatmak istiyorum efendim. Konuyu toparlayayım.”
Mahkeme Başkanı: “Toparlayın.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan: “Burada ifadelerde benim Emin Gürses’le görüştüğüm, Sarı Serdar’ın Emin Gürses’le görüştüğü söyleniyor. Emin Gürses bu dava kapsamında yargılanmış, tüm telefonları dinlenilmiş, kimlerle görüştüğü belli olmuş olan bir şahsiyet. Bu insanın Sarı Serdar’la görüşmediği ve benimle görüşmediği ve benim tanımadığım bellidir. Ama iddianamede benim Sarı Serdar’ı yönlendirdiğimi, Emin Gürses’in de beni yönlendirdiği söylenmektedir. Bununda altını çizmek istiyorum çünkü bu 2. alınan ifadesinde verilmiş olan ifade olduğu için imzasız olan bir ifadenin geçersizliğini düşünüyorum ve böyle bir şeyin olmadığını zaten sizin mahkemenizin elinde olan delillerle de ispatlıyorum. Ayriyeten efendim burada bazı insanlar daha yok mesela burada Serdar Çakar deniliyor, Serdar Çakar’ın Sarı Serdar olduğu söyleniyor. Ama benimle hiçbir irtibatı bulunamıyor ve benim tanımadığımda belli. Ama benim yönlendirdiğim, aynı koğuşta kaldığım söyleniyor. E şimdi öyle bir iddianame tanzim ediliyor ki benim tanımadığım ve bana benim tanımadığım hani şimdi mesela ben diyorum ki şu ismi tanıyorum. O insanla bana bir iddianame tanzim edilseydi o insanı tanıyabildiğimden dolayı bir şeyler düşünebilirdi. Ama ben burada Seyhun Zayim’i, Bora Ballı, Bayram Demir’i, Bedirhan Şinal’ı, Sinan Çetin’i tanımıyorum ki, ben bu insanlarla hiçbir dönemde ne karşılaştım, ne de bu insanlarla beraber belli bir zaman geçirdim. Bu insanları tanımıyorum. Zaten ben 2004’ten 2007’e kadar yokum ve bu süre zarfından önceki dosya Kelebek operasyonunda ne yaptığım belli, kimle görüştüğüm belli, kimle konuştuğum belli ve bunların hiçbirini inkar etmedim. Hepsine evet böyledir, bildiğim kadarda size yardımcı olmaya çalıştım. Ben şunu söylemeye çalışıyorum efendim; ben bu dosyadan dolayı 3 seneden beri yatıyorum. 3 seneden beri 36 ay sonra ilk defa ifade veriyorum belki ondan çok konuşuyorum hani 3 seneden beri insan içinde biriktirir biriktirir biriktirir biriktirirde şans verildiği zaman her şeyi anlatmaya başlar belki çok konuşmamı da bu yüzden dolayı maruz görmenizi istiyorum. Sizin, sizden istediğim efendim; gerçekler, gerçekleri aydınlatmanız, bu gerçeklerde ben suçsuz olduğumu söylüyorum, delillerimi sunuyorum. Sizden ricam tutukluluğumuz hepimiz için hani çok büyük mağduriyetlere yol açtı. Yani ben burada duygusallık veya kafanızı karıştıracak ailem şu, burada demeyeceğim ama söyleyeceğim tek şey şu. Bundan sonraki geçen süreçlerde hayatımı toparlayabilme şansına sahip olmayacağım çünkü psikolojim çok yoruldu, bedenim çok yoruldu, ailem çok yoruldu mahkemelerde peşimde, cezaevlerinde peşimde. E çocuğum var cezaevinde doğdu, 3 yaşına geldi yani beni bir yakını olarak görüyor daha bir babası olarak görmüyor yani öyle bir atmosferin içerisindeyiz. Yani fazla görmediğimden dolayı hani bir baba oğul sevgisinin içerisinde olmuş değilim ne olduğunu da bilmiyorum şuan. E eşim bekliyor, onun bir ailesi var, benim bir ailem var, tanıdıklarımız var. E biz suçsuz olduğumuzu anlatıyoruz. İnsanlar diyor ki. E suçsuzsa niye bu kadar yatıyor gibi zihniyetler oluşuyor. İşlerimi etkiliyor, insanlar işlerimi bu konuların içerisinde hani ben kendimi başka bir mecrada bir yön verirken, işadamı olmaya çalışırken şimdi başka bir konuların içerisinde tekrar girmek bana bakış açısını değiştiriyor. Yani bundan sonra kendimi temizleyebilmem, kendimi insanları hani böyle normal bir vatandaş gibi gösterebilmem için hani artık bizim burada tutukluluğumuza son verilmesini istiyorum efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”
Sanık Boğaç Kaan Murathan müdafiinden savunması soruldu.

Mahkeme Başkanı: "Buyurun. Oturduğunuz yerden yapabilirsiniz buyurun.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan müdafii Av. Burak Bekiroğlu: “Saygıdeğer Başkanım, Değerli üyeler, Sayın savcımız şimdi öncelikle efendim ben müvekkilimin sorgusu devam edi… ancak İstanbul 9. asliye hukukta bir duruşmamdan dolayı geç gelmek zorunda kaldım. Bazı noktaları da izleyicilerden öğrendim. Öncelikle burada konuşurken ben bu konu ile alakalı bu soruşturma safhası ile alakalı en başından beri yani İstanbul safhasında müvekkilim Boğaç Kaan Murathan’ın yanındaydım. Konulara buradan başlayacağım en başından size tüm yaşadıklarımı şahsen de eksiksiz anlatacağım. Ama öncelikle şunu söylemek istiyorum. Bakın bizler avukat olarak dosyalardaki ve özellikle gizlilik kararı olan dosyalarda gerek itirazlarımızı yapmak için gerekse ki konuyu öğrenebilmek için çeşitli araştırmalar yapmak zorundayız. Deliller toplamak zorundayız. Gerekirse de çeşitli kişilerle görüşmek zorundayız. Bu bizim mesleğimizin bir gereği görevimizdir. Bunu yaparken yasaklayan maddeler var mı benim bildiğim yok. Sonuç ta mesleğin bir icrası. Diğer bir yandan efendim bakın bazı sanıkların kendilerine atfedilen cürümlerle orantısız şekilde tutukluluklarının devam etmesi ve biraz önce size bahsettiğim benim görevimle alakalı hususlarda suçlanmam inanın ülkemizde ceza fetişizminden muzdarip pederşay bir otoritenin varlığını tartışılacak konuma getirmiştir. Bu da demokrasiye uymamaktadır. Sayın mahkemenizi tenzih ediyorum. Şundan dolayı bu konuşmayı yapıyorum. Ben bunu açık yüreklilikle buradaki sanıklara ve izleyicilere de söyleyebilirim. İstanbul 12. Ağır Ceza Mahkemesinde inanın o kadar çok talebim oldu ki özellikle delillerin toplanmasıyla ilgili. Her seferinde duruşmada görüşülmek üzere denildi ancak duruşmada karar için ara verildiğinde kapı dışarı edildik, kapılar kitlendi arkamızdan kararlar yollandı. Ben Sayın mahkemenizden bu konuda çok memnunum çünkü Allah razı olsun bütün delilleri topladınız. Yani bana göre benim bugüne kadar istemiş olduğum tüm deliller geldi. Diğer bir yandan efendim, şunu söylemek istiyorum, mesela örnek olarak vermek istiyorum. Burada benim İstanbul 12. Ağır Ceza Mahkemesine başvurduğum bir dilekçe var. Bu dilekçede demişim ki avukatlık kanunu madde 2’ye göre her ne kadar kamu kurum ve kuruluşlarındaki belgelere incele… inceleyebilme imkanımız, hakkımız olsa da bu talebimizde geçen konularla ilgili bilgi ve belgeler Sayın mahkemeniz kararı olmadan kurumca, kurumca derken Tekirdağ F tipi cezaevinden bahsediyorum. Kurumca yerine getirilmeyeceğinden bu sebeple maddi gerçeğin ortaya çıkabilmesi için savunmanıza esas olmak üzere, incelemek üzere Bedirhan Şinal’ın tutuklu bulunduğu Tekirdağ F tipi cezaevinde ziyaret eden kişilerin, kendisine para yatıran kişilerin listelerinin ve yine aynı kişilerin dilekçemizde ibraz ettiğimiz bu tarihe kadar olan haftalık görüşmelerinin ses kayıtlarının getirtilmesini talep etmişim. Bakın şimdi bunu Sayın mahkemenize veriyorum 27.5.2010 tarihli efendim, karara bağlanmamış. Yani sizin getirdiğiniz şeyleri biz aslında 1 buçuk yıl önce istemişiz. Diğer bir yandan kendimle akalı hususlara cevap vermek istiyorum öncelikle. Şimdi ben bugüne kadar bu yargılamanın başından beri bu dosyayı incelediğimde birtakım şeyler olduğunu hissetim. Çeşitli araştırmalar yaptım ve Bedirhan Şinal burada birtakım ifadeler verdi. Verdiği o ifadelerin doğru olduğuna sonuna kadar inanıyorum ve birtakım oyunlar oynandığını, müvekkilim hakkında birtakım kurgular yapıldığını çok daha öncesinden hissettiğimden dolayı çeşitli araştırmalara girdim. Şimdi bu araştırmaları birazdan sayacağım ancak Bedirhan Şinal’ın benimle alakalı söylediği şeylere öncelikle cevap vermek istiyorum. Ben Hakan Karakaş konusunda daha önceden Sayın mahkemenize zaten beyanda bulundum. Hakan Karakaş’ı daha önceden tanıdığımı, ofisimin Kadıköy’de olmasından dolayı yakındaki, çevresindeki insanları tanıdığımı ve İstanbul 12. Ağır Ceza Mahkemesinde yürüyen davalarında sık sık olaylar çıktığından dolayı benim dosyaya bakmamı istemelerini ailesinin ve bundan dolayı kendisini ziyaret ettiğimi. İsterseniz burada rakamsal bir şey de söyleyebilirim ve bu ziyaretim sonucu dosyaların hatları ile ilgili bilgi aldıktan sonra 12. Ağır Cezada yürüyen bu dosyaları incelememin ardından sonlara yaklaşılmasından sonra ziyarete gittiğimde artık dosyaların sonuna geldiği zaten dikkat edilirse eğer bunlar celp edilirse İstanbul 12 Ağır Ceza Mahkemesindeki duruşma tarihleri ile benim görüş tarihlerim aynı döneme denk düşüyor. Bunları konuştuk. Açıkça burada söylüyorum net olarak. 50 bin dolar, 70 bin dolar arası gittik geldik en son kabul etmedi bu fiyatları. Anlaşmadık hukukumuz orada son buldu. Sabahki duruşmada da herhalde Yusuf diye bir gardiyanla ilgili bir beyanda bulunulmuş onu da size açıklayayım. Yusuf denen Bayrampaşa cezaevinden 3 tane gardiyan tanıyorum. Bunlardan 2 tanesini cezaevine sık sık ben müvekkilimi ziyarete gidiyorum çünkü aynı zamanda şirket avukatıyım. Devamlı bilançolarla ilgili, satışlarla ilgili şirketinin ya da yapacağı anlaşmalarla ilgili bilgi vermek için aynı zamanda dosyayla ilgili bilgi vermek için gidiyorum. Bunlardan çoğu sefer bakın buradan çıktığınız zaman göreceksiniz gardiyanlar tanıdıkları avukatları çevirip otostop yapıp bizi lojmanlara kadar götürebilir misiniz? İşte Avukat Bey hukuki bir sorunumuz var ya da arkadaşımızın sorunu var gibi şeyler konuşuyorlar. Bir gün bahsettiğiniz Yusuf’un o Yusuf olduğunu düşünerek konuşuyorum. Gene aynı şekilde cezaevinden görüşten çıktığım bir gün otobüslerin olduğu yerde geldi yanıma nasılsınız Avukat Bey iyiyim sağolun. Silivri içerisinde mavi büfe diye efendim sizi aydınlatmak için.”

Mahkeme Başkanı: "İsmi neydi? İsmi neydi?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan müdafii Av. Burak Bekiroğlu: “Yus… neyin? Gardiyan Yusuf.”

Mahkeme Başkanı: "Sizin yanınıza gelen şahsın.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan müdafii Av. Burak Bekiroğlu: “Yanımda herhangi bir şahıs yoktu o esnada.”

Mahkeme Başkanı: “Hayır sizin yanınıza gelen şahsın ismi neydi?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan müdafii Av. Burak Bekiroğlu: “Benim.”

Mahkeme Başkanı: "Evet.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan müdafii Av. Burak Bekiroğlu: “Benim yanımda Avukat Ümit vardı. Avukat, avukat Ümit Şahin vardı. Bir de bir meslektaşımız daha vardı.”

Mahkeme Başkanı: "Size seslenen şahıs kimdi, ismi neydi Yusuf muydu?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan müdafii Av. Burak Bekiroğlu: “Ha, Yusuf’tu Yusuf.”

Mahkeme Başkanı: "Buyurun.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan müdafii Av. Burak Bekiroğlu: “Avukat Bey dedi benim dedi Silivri’nin içerisinde bir dedi arkadaşımın dedi Tekel’i var dedi mavi büfe. Kendisinin dedi 50 bin TL alacağı var. Bu nedenden dolayı bu işle ilgilenir misiniz diye arkadaşıyla da beni görüştürdü. Aynı kişinin mavi büfenin sahibi. Görüşmelerim benim bu kişiyle mavi büfenin sahibi ile olmuştur efendim ve bu Yusuf’tan hiçbir şekilde benim herhangi bir talebimde olmamıştır. Sonuç itibariyle ben mesleğimi zaten bakın efendim ben gidip Bedirhan Şinal’la da görüşebilirdim cezaevinde. Benim Bedirhan Şinal ile görüşmemi yasaklayacak bir hususta yok. Kanunda bir madde de yok ya da Sayın mahkemelerin yasaklamış olduğu bir durumda yok. Ben gidebilirdim, diyebilirdim ki kendisine bu durum niye böyle oldu? Yani bana bir anlat ben bu dosyada bunu görüyorum gerçek nedir söyle diyebilirim efendim. Eğer bu yasaksa ki demedim ki gitmedim ziyaretine. Diğer kısma geleyim. Biz İstanbul 12. Ağır Ceza Mahkemesi önünde devamlı her duruşmada ara verildiğinde ya da duruşmaları beklerken onlarca meslektaşımız kamera kayıtları varsa getirtilebilir, hep beraber duruyoruz. Efendim ben bu dava süresi içerisinde Bayram Demir’in, Bora Ballı’nın, Seyhun Zayim’in herkesin ailesini tanıdım. Çünkü herkes bizim yanımıza geldi. Savunmayı izleyen, duruşmayı izleyen bizim yanımıza geliyordu ne oluyor Avukat Bey nedir bu diye. Biz gün bir gün hep beraber avukatlarla dururken o esnada yaşlı bir teyze gördüm mahkemeden bağırıyor. Beni dinleyin Allah rızası için beni dinleyin 2 seferdir beni çağırdınız dinlemiyorsunuz diye. O esnada ben o bayan kim bilmiyorum o anda bir bayan ya… bir bay yanımıza geldi dedi ki ya Avukat Bey dedi birkaç avukatız birkaç avukata sordu. Ya dedi nedir bu dosya. Dedik ki siz kimsiniz? Ben dedi Bedirhan Şinal’ın dedi akrabasıyım. Dayısıymış. Bizde dedik ki bakın ismini bile tam hatırla… şu anda daha yeni kendisi dayım deyince dayım dayım ismini o şekilde hatırlıyorum. Dedi ki bu dosyada böyle garip şeyler var, biz dedik bundan rahatsız oluyoruz. Dedi ki benim yeğenim böyle bir şey yapmaz. Eğer benim yeğenim ki kendisine dosyayı gösterdik aynen Beşiktaş’taki adliyenin önünde bankların orda. Eğer dedi benim ben bunları gözümle gördüm dedi şimdi, şimdi dedi inandım. Eğer benim yeğenim dedi böyle bir şey yapıyorsa, bu kadar insanı suçluyorsa durduk yere benim yeğenim dedi bunu yapmaz, bu işin arkasında başka birileri var, benim yeğenim baskı altında. Benim yeğenim ya kullanılıyor, ya korkutuluyor dedi. Ben dedi yeğenimi iyi tanıyorum. Dedim bakın orasını biz bilmeyiz. Ancak dedim eğer bilebileceğiniz bir şey varsa da bize dedik anlatırsanız Allah razı olsun bizde en azından önümüzü görürüz. Bu diyaloglarda efendim bu kadardır, tamamen adliyenin önündeki diyaloglardır. Bir sürü meslektaşımızda vardır bu diyalogların içerisinde. Onun dışında benimle alakalı cevaplandırmam gereken bir husus varsa bilmiyorum cevaplandırabilirim. Biraz önce Sayın Haşıloğlu’nun müvekkilim Boğaç Kaan Murathan’a sormuş olduğu sorularla alakalı. Şimdi müvekkilimin efendim İstanbul 4. Asliye Ceza Mahkemesinde 2 tane dosyası vardı. Bunlardan bir tanesi çok önceden karara bağlanmıştı. 2. dosya ise 6136 sayılı ateşli silahlar kanununa muhalefet ancak ortada silah yok kesici alet. Evinde yapılan bir aramada kesici alet çıkmış. Bununda efendim aynı şekilde zaman aşımından dolayı bu dosya düştü. İlk dosyada ise ben müvekkilim 2008 yılında beraat ettiğinde sabıkasında gözüküyor diye ancak uzunca süre geçtiğinden dolayı Adalet Bakanlığına yazı yazdım ve müvekkilimin sabıkasını sildirdim. Allah ne kadar büyük ki, müvekkilim bu olaydan dolayı gözaltına alınmadan 3 hafta, 4 hafta önce bir şirkette yapılacak anlaşmaya esas olmak üzere özellikle çünkü şirketin birtakım kaygıları oldu hani internette yazan şeylerden dolayı. Ben müvekkilimin sabıka kaydını çıkardım, baktım ki eski sabıkası elimde hah dedim tamam. Dilekçe yollamıştım 3 ay önce silinmiş. Şimdi nereye geleceğim efendim. Ben bu sabıkayı sildirdim. Silinmiş olan bu sabıka belgeleriyle beraber hem bakanlıkta var hem İstanbul 9 Ağır Ceza Mahkemesinde hem de müvekkilimin yargılanmış olduğu Kadıköy 1 Ağır Ceza Mahkemesinde. Buraya kadar her şey normal. Sabıkası temiz, müvekkilim gözaltına alınıyor Antalya’da, İstanbul’a getiriliyor. Organize suçlarla mücadele şubesine gidiyoruz. Orada yaşadıklarım zaten içler acısıydı. Önce müvekkilime sordular Boğaç sabıkan var mı? Boğaç bana baktı bir tane vardı hani ne oldu. Dedim ki sabıkası yok temiz. Bana dediler ki sabıkası var. Bakın dedim bu dedim silinmiş eski sabıka yeni sabıka. Dediler ki hayır var. Efendim benim o sildirdiğim sabıka belgeleri dosyanızdadır geri işlenmiş. Bilmiyorum UYAP hatası olabilir. Müvekkilime soru sordular. Bedirhan Şinal diyor ki adı Emre olan, soy ismi bilinmeyen Boğaç lakaplı kişi. Yani parantez içinde siz, dedim ki o sizleri silin. 4 tane sizi sildirdim. Bir tanesini silmek istemediler. Bunu da silin dedim. Avukat Bey o zaman dediler ifade vermiyorum desin. Hayır dedim benim müvekkilim ifade verecek ifadeden kaçmıyor. Onu böyle yapıyorsanız dedim tamam kalsın bir sonraki soruda Boğaç dedi ki bahsettiğiniz Emre şahıs kişi dedi ben değilim. Ben dedim ki nüfus cüzdanı her şey ortada dedim. Kim bu? Boğaç Kaan Murathan bu dedim. Ama Bedirhan Şinal diyor ki, adı Emre, tamam dedi nüfus kayıtlarını üzerinde sağ olun. Bedirhan Şinal diyor ki, Boğaç Kaan Murathan ile C27’de beraber kaldım. Hayır dedim benim müvekkilim dedim B7’de kaldı, evrakları var. Bakanlık evrakı. Hayır, C27’de kaldı. Hayır, B7’de kaldı diyorum ama Bedirhan Şinal diyor ki, C27’de kaldı. Bunlar bizim emniyette yaşadıklarımız. Dedik kim bu Bedirhan Şinal neyse savcılığa sevk olduk efendim. Sayın Savcı Kadir Altınışık’ın önüne çıktık yanımızda da Avukat İpek Özenli var. Sorgudayız sorguları geçiyorum o safhaları üzücü şeyler oldu, üzücü sorular geldi onlar zabıtlarda geçmedi. En son dedim ki bakın Sayın savcım benim müvekkilim C27’de hiçbir zaman kalmadı, B7’de kaldı dedim. Sayın savcımız Kadir Altınışık bana dedi ki, Avukat Bey ben evrakların celbini istedim ancak Bayrampaşa cezaevi Silivri’ye taşındığından dolayı halen cevap dedi gelmedi. Eğer C27’de kalmadığı anlaşılırsa müvekkilinizi serbest bırakırım dedi. Aynen dediği laf bu serbest dedi. Ben dedim ki Bedirhan Şinal’dan şikâyetçiyiz. İftira davası açacağız. Dedi ki takipsizlik verirsem dedi ardından açarsınız. Peki, efendim o zaman ben dedim siz bana elden takip yetkisi verin, ben dedim bu evrakı alayım. Bana dedi ki benim 5 ayda alamadığım evrakı sen nasıl alacaksın Avukat Bey dedi. Dedim ki siz yetki verirseniz ben dedim o arşive illa dedim girer o evrakları buldurturum dedim. Yok dedi ben bekliyorum dedi cevabını. Müvekkilimi tutuklamaya sevk etti. Müvekkilimi tutuklamaya sevk ettikten sonra Sayın Ömer Diken dosyaları inceledi. Ha ben o arada ne yaptım? İstanbul 9 Ağır Ceza Mahkemesi Başkanına gittim, üyelerine dilekçe verdim. Sizin dosyanızdan dolayı benim müvekkilim tutukluydu o dönem lütfen yattığı koğuşu sorar mısınız diye. Onlarda cezaevine yazıyı yolladılar inanın efendim hani o 5 aydır gelmeyen o cevap var ya 2 saat içerisinde 9 Ağır Cezaya geldi. Dosyanızda var. Ben o evrakla beraber Sayın Ömer Diken’in karşısına çıktık, Sayın Ömer Diken soruları sordu. Ben dedim ki efendim öyle bir yerde kalmadı müvekkilim buyurun dedim evrakı. Sayın Ömer Diken baktı yüzüme dedi ki Avukat Bey ya dedi bu evrak niye dosyada yok sizler nereden aldınız? Dedim efendim böyle böyle. E dedi burada farklı. Efendim dedim onu dedim ben bilemem. Neyse müvekkilim tutuklamaya sevk edildi ben müvekkilim tutuklamaya sevk edilirken de ismini de burada vereyim organize suçlarla mücadele şubesinde Celil Candan isimli genç bir memur bana aynen şunu dedi müvekkilimin yanında organizede ifade arası verildiği zaman. Biz dedi müvekkilinizin bu konuyla alakası olmadığını, kendisinin o dönem Antalya’da olduğunu biliyoruz dedi. Bende Sayın Ömer Diken’in önünde aynen şöyle yaptım o Celil Candan denilen memura. Siz dedim bana böyle demediniz mi yüzüme baktı. Siz dedim bana böyle demediniz mi? Kafasını öne eğdi dedim dedi. Ömer Diken dedi ki Avukat Bey delilleri biraz daha dedi şey yapın şuanda dedi daha iyi toplayın, bir araya getirin dedi sunabileceklerinizi sunun dedi. İtirazınızı derhal dedi yaparsınız dedi yani eğer dediğiniz şekildeyse tamam efendim dedim. Yani biz burada gerçekten acınası bir süreç yaşadık. Şimdi efendim bu süreç içerisinde ben hangi noktaya geleceğim? Şimdi Bedirhan Şinal’ın hakkında ona imzalatılan ifadeler ya da tanzim edilen dosyaya bakıyoruz birtakım bilgiler. Bunları sıralayacağım. Bir de sizin huzurunuzda verdiği ifadeye bakıyorum ikisi arasındaki farkı şimdi size anlatacağım. Bedirhan Şinal dedi ki, ben dedi öncelikle dedi 2007 yılının ortalarında ilk defa dedi beni dedi kullanmaya başladılar dedi. Şimdi efendim 2007’nin ortalarında benim müvekkilim Türkiye’de değil. Bunu mahkemenizde iyi biliyor, herkeste iyi biliyor. Benim müvekkilim 2007’nin Temmuzunda Fethiye tarafından deniz, tekneyle giriş yaparken denizyolunda yakalanıyor. Ancak Bedirhan Şinal’ın hesabına dünde size söylediğim gibi daha doğrusu müvekkilime soru sorarak bunu anlattım. 2007’nin 4. ayında 53 bin TL birileri para yatırmış. 53 bin üç yüz atmış seksen yedi lira. Bakın bu para benim müvekkilim daha Türkiye’de yokken yatırılmış zaten ve o süreçte onunda beyanlarında dediği gibi kendisi devamlı diyor ki bana, bana devamlı Avukat Burak saldırıyor, 12 Ağır Cezada saldırıyor, bağırıyor. Hayır, ben saldırmıyorum. Ben dosya üzerinden okuduğum evrakları okuyorum, onları mahkemeye izah ediyorum ama kendisi dosya içerisinde bu evraklar olduğunu belki o dönem bilmiyor. 10 klasör oldu efendim bakın bu dosyanın klasörü 6 buçuk klasördü ben bu klasörü, dosyaları 10 klasör yaptım. Öyle evraklar girdi bu dosyalara. Şimdi efendim o parayı yatıran kim? İnanın ben sizden daha çok merak ediyorum. Ben çünkü birçok davaya giriyorum ama hiçbir zaman benim başıma böyle bir dosya gelmedi. Hiçbir dosyayı bu kadar araştırmak için kafaya takmadım. Çünkü ben en başından beri bazı şeyleri gördüm. İnanmak istemedim ama her şey başımıza geldi. Bu parayı efendim kim yatırdı? Bende bilmiyorum inşallah buluruz bütün gerçekler ortaya çıkar. Devam ediyorum. Bedirhan Şinal dedi ki, o dönemlerde dedi benim dedi anneanneme de dedi paralar yattı. Bakıyoruz şimdi efendim anneannesine de yatan paranın haddi hesabı yok. E benim müvekkilim nerede o zaman? Belli. Daha Türkiye’de bile değil. Ondan sonra dedi ki bana dedi silah dedi yakalattılar. Silah yakalatmış mı yakalatmış. Sonra dedi bakın bunların hepsi o para yattığı dönem oluyor. Ondan sonra dedi benim dedi yaşımı büyüttürmek için çeşitli girişimlerde bulundular bakıyoruz hakikaten bir yaş büyütme olayı var. Şimdi hani ben ana dosyayla Şinal’ın beyanları arasındaki farkı gerçeklik payını size anlatmaya çalışıyorum. Gene aynı şekilde dedi ki ben dedi İstanbul Cerrahpaşa’da dedi bana dedi el bombası verildi İstanbul Cerrahpaşa’da ben bu bombayı dedi verdiğim kardeşlerim dedi pimini çekmeden attı dedi. Bakın bunu Sayın mahkemenize söyledi. Bu olayın tarihi 2008. Böyle bir olayda var mı? Evet var. Ondan sonra dedi ki internet kafe bombalanması olayını benim üstlenmemi istediler dedi. Böyle bir olay var mı? Evet var. Devam ediyorum. Dedi ki, ben bu yargılamanın Ergenekon dosyası ile birleşeceğini çok öncesinden biliyordum 2008’deki anneannesiyle yapmış olduğu telefon görüşmelerinde bu var mı? Evet var. Biz bu terör örgütü hangi terör örgütü bu dosyada neden bahsediyorlar derken siz 2009 yılında bu dosyayı isteyip inceleyip geri göndermişken daha sonradan bu dosya tekrar buraya gelmişken siz kabul etmeyip Yargıtay’a uyuşmazlığa gidip bir günde geri dönmüşken biz daha neredeyiz derken Bedirhan Şinal’ın telefon görüşmelerinde bunun Ergenekon dosyası olduğunu söyleniyor ve olay daha da aşıyoruz müvekkilim Boğaç Kaan Murathan neden Sedat Peker’le aynı koğuşta? Öteki neden o Ergenekon sanığıyla aynı koğuşta derken şu cezaevi dosyasını bir isteyelim bakalım dedik. Bir baktık ki, 15.12.2008’de zaten müvekkilimin gıyabında yazışma olmuş. Neyle alakalı? Ergenekon terör örgütü üyesi Boğaç Kaan Murathan diye. Bedirhan Şinal burada da haklı çıktı. Ondan sonra geldi dedi ki benim polislerle alakalı sorunlarım vardı. Bunlar dedi beni kullandılar bana 3, 5 ayda çıkacaksın dediler. Bana vaatlerde bulundular birtakım paralar yatırdılar dedi. Bakıyoruz 15 Ağır Ceza Mahkemesinde verilen ifadelerde hiçbirimizin haberi dahi yok hakikaten komplolarla ilgili bu çocuk konuşmuş. Yalnız bu çocuk 15 Ağır Ceza Mahkemesinde bana polisler komplo yapıyor derken burada da Avukat Burak yalan söylüyor, Boğaç Kaan yalan söylüyor diye bağırıyor aynı anda. Demek ki, bu çocuğu birileri etki altına almışlar. Eğer bir insan aynı anda orada polisin komplosundan bahsedip sizin huzurunuzda Avukat Burak polislere suç atamaz diyorsa aynı anda bunu yapıyorsa aynı 2 hafta içerisinde burada bir sorun vardır. Gene efendim Bedirhan Şinal, Cumhuriyet savcısına neden kendisine ceza verildiğini iyi bildiğini söylüyor. Çünkü diyor ki birçok dosyadan benim ceza almam gereken dosyadan ben diyor ceza almadım. Ben diyor az cezalar aldım. Ama diyor ben ne zaman ki döndüm, ben ne zaman ki bunlara sıkıntı çıkardım e diyor bana ceza vermeye başladılar. Bakın hiç kimseyi zan altında bırakmak istemiyorum. Benim sorunum, bahsetmek istediğim şu; Sayın mahkemenizi tenzih ediyorum. Birçok makamı tenzih ediyorum. Emniyetin tamamı da suçlu değildir. Ama birkaç kişi vardır ki, gerçekten soruşturma makamlarının Sayın hakimlerimizin inisiyatiflerini tetikleyecek, etkileyebilecek birtakım bilgi notlarını sunmaktadırlar. Aynı bilgi notları benim müvekkilimle ilgili de dosyaya konulmuş. Bunun birazdan sayı ve numarasını da size söyleyeceğim. Ama bizim kendisine ulaşma imkanımız yok ancak siz bunlara ulaşabilirsiniz. E sonra Bedirhan Şinal şöyle dedi. Ben terörle mücadele şubesindeyken İstanbul Organize Suçlarla Mücadele Şubesinden dedi birileri geldi. Bana orada birtakım baskılar yaptılar. Ben dedi savcılığa götürülürken dedi bana dediler ki dedi, sen bizim sana söylediğimiz şeyleri söyleyeceksin. Bedirhan Şinal da tabi bu insanların ne yapmak istediğini güçlerini bilmiyor ya ona gazetede çıkacak bir Sedat Peker iddiasıyla alakalı anlatım yapıyorlar ve Bedirhan Şinal cezaevine gönderildikten 7 gün sonra Doğan Yayıncılığa ait hani ben müvekkilime sordum acaba benim bilmediğim ya da başkasının bilmediği Doğan Yayıncılıkla bir sıkıntı mı var? Yoksa bu adı geçen bu polis memurlarının Doğan Yayıncılıkla sıkı sıkıya mı? Çok merak ediyorum hala cevabını. Doğan yayıncılıkta, Posta Gazetesinde Sedat Peker iddiası diye bir haber çıkıyor. Ne zaman? 8 Nisan 2008’de. Bedirhan Şinal’ın ifadelerinde böyle bir şey yok. Dosyaya bakıyoruz. O tarihten önce öyle bir isim yok ve Bedirhan Şinal diyor ki hakikaten de gazetede bu haber çıkıyor. Buluyoruz bu haberi de buluyoruz bu da doğru ve sonra diyor ki ben bu haberden sonra diyor bu insanların gücünü anladım ve diyor Sayın savcılığa mektup yazdım. Yani bu insanların ne kadar güçlü olduğunu anlamış. Şimdi efendim ben bu insanların gücünü görebildiğim kadarıyla şöyle anlatayım. 2003, Adalet ve Kalkınma Partisi hükümetinden sonra bir devir 2003’den önce başka bir devir Türkiye yaşadı. Ama adı geçen kişiler her 2 farklı devirde de var olan kişilerdir. Eğer birileri her 2 farklı devirde de varsa bu işte bir iş var demektir açık konuşuyorum. Bedirhan Şinal işte bu kişilerin bu gücünü gördükten sonra ve bu kişilerde devletin vermiş olduğu resmi kimlik ve gücü kötüye kullanan kişilerdir. Savcılığa bir mektup yazarak gerçekleri anlatacağım iddiasında bulunuyor. İşte o noktada Sayın Savcı Kadir Altınışık’a bir ifade imzalıyor. O ifadeyi ben verdim, vermedim, imzaladım, imzalattırdılar oralarına girmek istemiyorum. Ama bu ifadeyi burada hep beraber dün en azından benim sorularım bağlamında inceledik. Mesela ifadede demiş ki, biz Bayrampaşa cezaevinde C27 blokta buradaki sanıklarla kalırken bir, benim müvekkilim C27 blokta kalmamış. Beyan gerçekdışı. Bir gün siyasi gündeme ilişkin konuşma yaptığımız sıralarda hatta o gün Ergenekon operasyonu ve Ergenekon operasyonu döneminde Sedat Peker’in ifadesinin alınması gündemdeydi diyor. Nerede? Bayrampaşa C27 de konuşulduğu zamanda. Bayrampaşa cezaevi C27 koğuşunda müvekkilim yatmadığı gibi Ergenekon operasyonunun olduğu 22 Ocak tarihi ya da Sayın Sedat Peker’in ifadesinin alındığı 19 Mart tarihinden çok önce 23 Ekim 2007’de benim müvekkilim zaten Kandıra cezaevine sevk olmuştu. Şimdi bir insan Kandıra cezaevindeyken hani şimdi ifadeler arasındaki çelişkiyi anlatıyorum. Nasıl aynı anda Bayrampaşa cezaevinde olacak bir. İki; şimdi Bedirhan Şinal demiş ki ben bu konuşmadan sonra 10, 15 gün sonra tahliye oldum demiş. Şimdi Bedirhan Şinal’ın gerçek tahliye tarihi 4.12.2007. Bakın Aralık ayı. 2007’nin Aralık ayı. Bu konuşmanın yapıldığı dediği tarih Ergenekon operasyonu 22 Ocak ya da Sayın Sedat Peker’in ifadesinin alındığı 19 Mart 2008. Bu konuşmadan 10, 15 gün sonra eğer tahliye olduysa Bedirhan Şinal’ın ya 22 Ocaktan 10, 15 gün sonra 2008 Ergenekon operasyonundan 10, 15 gün sonra tahliye olması lazım. Ya da Sayın Sedat Peker’in ifadesinin alındığı 19 Marttan 10, 15 gün sonra tahliye olması lazım ikisi de 2008 yılına denk düşüyor. Halbuki tahliye tarihi 2007’nin son ayı. E bunlarda tutmuyor. Müvekkilimin tutuklandığı ifadeye baktığımız zaman. Sonra devam ediyor diyor ki bu ifadede hatta benden 3, 5 gün sonra Boğaç yani adı Emre olan soy ismi bilinmeyen Boğaç lakaplı kişi diyor tahliye oldu. Şimdi efendim benim müvekkilimin tahliye tarihi 4 Mart 2008. Bedirhan Şinal’ın tahliye tarihi 4 Aralık 2007. Yani benim müvekkilim Bedirhan Şinal’dan 3, 5 gün sonra tahliye olmamış. Gerçek tahliye tarihine bakarsanız arada 4, 5 ay var. Ergenekon operasyonuna göre tahliye tarihine bakarsak arada 2 ay var. Sayın Sedat Peker’in ifade tarihine bakarsak zaten Sayın Sedat Peker’in ifade tarihinden 10 gün sonrası eylem tarihi 29 Mart. E bu da tutmuyor. Aynı ifadede devam etmiş. Ben bu olaydan sonra tutuklanmamın ardından tekrar Bayrampaşa cezaevine götürüldüm. Bana Özcan Uğur diye biri geldi bir şeyler konuştu demiş. E şimdi araştırmalar yapılıyor, kayıtlar geliyor. Özcan Uğur diye biri yok. E bu da yanlış. Ondan sonra deniliyor ki Bedirhan Şinal ben eylemden önce eylem günü oraya gittim İlhan Selçuk’un arabasının çıkışını bekledim. Ondan sonra molotofu attım. İlhan Selçuk’un arabası ne bilmiyorum da Siyah Mercedes falan dediler birileri bize. O sırada beyaz külüstür bir araba çıkarken molotof atılıyor. O esnada da İlhan Selçuk gazetede değil bildiğimiz kadarıyla. Onu da biraz araştırdık. Diyor ki, bana diyor eylemden önce Çaycı Cuma beni aradı. E şimdi Şişli adliyesindeki çaycıların araştırması yapılıyor öyle bir çaycı da yok efendim. İfadede Hapçı Yusuf demiş. Birtakım eylemlerden bahsetmiş. Hap, Hapçı Yusuf’un eylemi yok. Yani öyle bir eylemde yok. Vesaire, vesaire 3, 5 tane şey böyle. Gene aynı ifadeye bakıyoruz Sinan Çetin diye bir isim geçiyor. Bu Sinan Çetin’in dosyada bulunması gereken bir isim. Biz bu insan dosyada yok diye bir meslektaşımız tarafından tanık olarak yazılıyor. Aynı şekilde 2 mahkeme getirtiliyor dinlenmiyor. Hatta size şöyle bir şey söyleyeyim. İstanbul 12 Ağır Ceza Mahkemesinde bize şöyle dendi Sinan Çetin kim? Dedik ki tanık. Ne tanığı? Efendim dedik dosyadaki asıl tanık. Kapıda. Dinletemedik. Peki, niye Sinan Çetin dinlenmedi? Ya da Sinan Çetin niye bu dosyada sanık değildi? Çünkü Sinan Çetin eylemin olduğu tarihte yanlış hatırlamıyorsam askerdeymiş. Yani kendisi eğer bu dosyada sanık olsa dosya temelden ayrıca çökermiş. Sonra Sarı Serdar diye bir isim karşımıza çıktı. Bu Sarı Serdar’da müvekkilim Boğaç’ın adamıymış. Şimdi bakıyoruz Kelebek operasyonuna öncesine, sonrasına müvekkilimin öyle bir adamı ya da öyle bir yakını yok. Hatta Sarı Serdar bu yazan ifadeye göre ya da imzalatılan ifadeye göre ara ara gider Bedirhan Şinal’a gerekli talimatları iletirmiş. E şimdi efendim Serdar Çakar diye biri Sarı Serdar denildi. Sayın mahkemeniz yazı yazdı hala daha emniyetten cevap gelmedi ya da geldiyse benim haberim yok. Bu kişide dosyada yok. Niye; çünkü bu kişi de dosyada sanık olsa bu dosya gene çökecek. Biz müvekkilimizle ilgili her türlü yer, zaman, mekanı tarif edilemeyen her şeyi önünüze koyuyoruz ama bu Boğaç Kaan Murathan olduğu için niye çünkü emniyette birtakım kötü niyetli insanların hedefi olduğu için bu dosyaya sokuluyor. O kişiler sokulamazdı. Onların bir askerlik belgesi bile bu dosyaya girmelerini engellerdi. Bunu da herkes iyi bildiği için bu dosyada sanık olmadı bu kişiler. Devam eden süreçte efendim; tabi biz bütün bu hukuki zorlukları yaşarken, biz derdimizi anlatmaya çalışırken, biz evrakları okurken olduk burada Bedirhan Şinal’ın hedefi. Ama ben ne zamandan beri hedefi oldum? İstanbul 12. Ağır Ceza Mahkemesinin 2. duruşmasından beri. Bunları konuştuğum için ve sonuna kadarda bu böyle gitti. E şimdi Bedirhan Şinal’ın yazmış olduğu mektuplara bakıyoruz. Dosyanızda var. Diyor ki, bana diyor polisin uygulamış olduğu sindirme, baskı, korkutma bana diyor polis bunları söyletti. Benden diyor bunları imzalamamı istediler. Şimdi ben işte bunları okuyorum. Telefon görüşmelerinde anneannesine diyor ki anneanne; polislerden bahsediyor. El bombalarından bahsediyor. Biz bunları okuyoruz. Biz bunları söylüyoruz. Ama biz bunları söylerken de bir hukukçu olarak savunma yapmaya çalışırken hedef haline geliyoruz. Şimdi Sayın mahkemenizin Allah razı olsun celp ettiği evraklara bakarak konuşuyorum. Bedirhan Şinal’a bir gizli celse yapıldı. Bakın bu gizli celse yasada bana kimse şöyle bir hüküm gösteremez varsa da ben genç bir hukukçuyum, bilmiyorum öğretilsin bana. Gizli celsede hiçbir müdafii içeri alınmadı efendim. Bakın, ben bugün çıksam desem ki efendim ben salonun boşaltılmasını istiyorum, gizli celse istiyorum kimse bu salonu boşaltmaz. Bedirhan Şinal mahkemeye çıktı. 17, 18 yaşında ben dedi gizli celse talep ediyorum, bende şöyle bir baktım şaşırdım bu çocuk gizli celseyi nereden biliyor. Ondan sonra efendim bir gizli celse yapıldı, biz tabi içeri alınmadık. Bizim hakkımızda 50 tane şeyler söylendi. Allah, bir bakalım ki efendim hakkımızda soruşturma için yazı yazılmış. Bu gizli celsede söylenenlerle ilgili bize cevap hakkı dahi tanınmadan 250. maddeyle yetkili cumhuriyet savcılığına yazı yazılmış. Niçin? Bedirhan Şinal’ın vermiş olduğu ifadelerin bir terör örgütü eylemi olma ihtimaline binaen. Tabi hukukçu olarak yıkıldım efendim. Çünkü ben Sayın mahkemenizde bu tip şeylere mehil verilmediğini iyi biliyorum öncesinden. Tabi bu seferde dosyamız daha sonra sizin dosyanızla 2 kelimeden mütevellit birleşti. Siz istemediniz ama Yargıtay birleştirdi. Şimdi dosyada ismi geçip de hiçbir bilgisine başvurulmayan isimleri size okuyorum. Sinan Çetin bilgisine başvurulmamış. Emniyetin fezlekesi ki bu fezleke nasıl bir fezleke? Benim müvekkilim Boğaç Kaan Murathan gözaltına alındığı zaman savcılığa sevk olurken müvekkilimle aynı anda fezlekede gönderiliyor 5.12.2008’de ama bu fezlekede ne Bayram Demir’in ifadesi alınmış hani niye diyorum. Edirne cezaevine İstanbul organizeden gidip ifade alıyorlar ya. O giden arkadaşlar ne Bayram Demir’in ifadesini almış, ne Bora Ballı’nın, ne Seyhun Zayim’in derhal fezlekeyi müvekkilimle alakalı tanzim etmişler, derhal fezlekeyi müvekkilimle aynı anda savcılığa sevk ettiler. Efendim bu fezleke eksik. Bu fezlekede sanıkların ifadesi alınmamış. Burda olan sanıkların ifadesi yok. Birçok kişinin ifadesi yok. Bu fezlekede demiş ki İlhan Selçuk’un ifadesini bilahare alacağız. Daha İlhan Selçuk’un ifadesi alınmadı, Allah rahmet eylesin İlhan Selçuk vefat etti. E ondan sonra Bedirhan Şinal’ın anneannesi Allah rahmet eylesin 2 defa mahkeme çağırdı dinlenmeden vefat etti. E Bedirhan Şinal’ın teşhis etmiş olduğu Sarı Serdar diye Zülfü Açıkses dinlenmesi lazım Allah rahmet eylesin Eyüp’te kafasına sıkıp öldürdüler. Efendim bu dosyadaki herkes sırayla gidiyor, ömür yetmemeye başladı. Yani aynı dosyada diyor ki Sedat Peker’in bu konuyla alakalı ifadesi 19.3.2008’de alındı. Bakın efendim hangi konuyla ilgili ifadesi Sedat Peker’in 19.3.2007, 2008’de alındı? E zaten eylemin tarihi 29.3. 29.3 eylem tarihinden önce nasıl 10 gün sonra gerçekleşmiş eylemle ilgili ifade alıyorsunuz? Fezlekeden bahsediyorum. Yani Sayın Sedat Peker’in de ifadesini almadılar, alındı yazdılar. Hâlbuki alınan ifade Sayın mahkemenizde yürüyen yargılamayla ilgili olan ifade. Ondan sonra yazmışlar Emin Gürses vesaire vesaire Hüseyin Görüm falan filan bunlarında iadesi alınacak diye. E bu kişilerinde ifadesi alınmamış. Şimdi geçiyorum efendim Oğuz Alparslan Abdülkadir’e. Bedirhan Şinal Edirne F tipi cezaevinde yatarken Oğuz Alparslan Abdülkadir ile birtakım diyaloglar yaşamışlar. Sayın Oğuz Alparslan Abdülkadir bu dosyada da isminin geçtiğinden mütevellit devamlı ismi geçtiğinden mütevellit Bedirhan Şinal tarafından. Ben diyorum ki ben acaba bu kişi ile nasıl görüşebilirim, dosyaya tanık yazabilirim bir yandan da bu kişi aynı şekilde bana ulaşmanın yollarını ararken Allah’tan baromuz var oradan herhalde numarayı almış ofisime ulaşmış cebim derken geldi. Kendisiyle Caddebostan’da, Caddebostan’da buluştuk, telefonlaştık Caddebostan’da bir emlak işi mi ne açmış. Dedi ki Avukat Bey sizin dosyanızla alakalı anlatmak istediğim şeyler var. Tanık olmak istiyorum. Caddebostan’da da emlak işi yapmaya başladım. Eğer buradan geçerken uğrarsanız sevinirim. Bende akşamüstü geçerken uğradım kendisinin yerine buyurun dedim. Dedi ki ben Edirne cezaevinde böyle böyle şeyler yaşadım. Birileri dedi anladığım kadarıyla dedi Bedirhan Şinal üzerine baskı kurup onu bir şekilde bizlerle aynı koğuşa atmaya çalışıyor. Ergenekon sanıklarıyla aynı koğuşlara düşürmeye çalışıyorlar ve bu çocuk devamlı koğuşlardan çıkartılıyor. Bir şekilde birileri bu koğuşu… çocuğu koğuşlardan alıyor 3, 5 saat sonra ya geri getiriyor ya başka koğuşa gidiyor. Eee, biz bir gün uyurken dedi her gün mektuplarımızı dedi televizyonun üstüne koyarız, sabah bir kalktık dedi mektuplar yok. Sonra Bedirhan dedi ki bize dedi abi mektupları ben verdim. Daha sonra cezaevi müdürü geldi dedi ki dedi; ya işte Bedirhan Şinal mektup yazmış İlhan Selçuk’a tehdit mektubu, Tufan Yüce’ye tehdit mektubu dedi mektuplara el koyduk. Bizde dedi şaşırdık. Daha sonra savunmasını verdi dedi. E şimdi Bedirhan Şinal karşınızda dedi ki, ben dedi o mektupları cezaevi yönetiminin el koyacağını bilmiyor muydum dedi biliyordum. Yani zaten bunu bilerek yapmış. Neyle yapmış? Yönlendirmeye yapmış. E sonra bakıyoruz efendim benim müvekkilim tutuklandıktan sonra önce Metris cezaevine gönderiliyor ardından 10 gün sonra, 15 gün sonra Silivri 4 nolu cezaevine gönderiliyor. Silivri 4 nolu cezaevinde de Sayın Sedat Peker ile aynı koğuşa konuluyor. Şimdi efendim bu soruları aslında müvekkilime ya da Sedat Peker’e sormaktansa bence bir cezaevi yönetimine sormakta fayda var. Yani çünkü bende bu konulardan bir avukat olarak rahatsız olmaya başladım. Bu cezaevi yönetimleri kendi kendilerine birtakım fiiller meydana getiriyorlar. Soruları bizim müvekkillerimiz bu sorulara muhatap olmak zorunda kalıyor. Bedirhan Şinal Edirne F tipi cezaevinde yine devamla yatarken ben tabi müvekkilimin tutuklamasına itiraz yapıyorum ve bu itirazda diyorum ki, bakın benim müvekkilimin adı diyorum Boğaç Kaan Murathan’dır. İsimler insanları tanıtmak için konulan kelimelerdir ve benim müvekkilim B7 koğuşunda kalmıştır bunları tek tek itirazıma yazıyorum. Daha öncede defalarca kere söyledim. Benim bu itiraz dilekçem eklerini sunmak üzere gittiğim zaman ki eklerinde üzerinde tarihler var hangi tarihlerde gittiğim belli. Dilekçemin olmadığını görüyorum ve birden bire ben müvekkilim 5.12’de tutuklanırken 2008’de ben 12.12.2008’de itiraz ediyorum birden bire 19.12.2008 tarihli bir ifade ortaya çıkıyor. İfadeye bakıyorum bu sefer Bedirhan Şinal’a sorular aynen şöyle sorulmuş. Boğaç Kaan Murathan’ı tanıyor musun? İyi de Bedirhan Şinal’ın ifadesinde Boğaç Kaan Murathan hiç geçmiyor ki adı Emre olan Boğaç olarak tanınan soy ismi bilinmeyen kişi diye geçiyor. Ama sorular direk yönlendirici sorulmuş. Ha şimdi nereye geleceğim kendisi bunu imzalamamış belli zaten imzaları ben sözlü talepte bulundum, yazılı da bulunacağım bu imzaların farkı için Adli Tıp grafolojiye gönderilmesini de talep ediyorum ayrıca. Ondan sonra müvekkilimin aynı koğuşta kaldığı bir ki emniyet bu bilgilere vakıf koğuş listelerini iyi bildiğinden. Akın Büyükoğlu diye biriyle kaldı şeklinde yazmış. Bu seferde demiş ki aynı ifadede; ben C Blok 27’de kalırken Boğaç’la daha sonra B Blokta numarasını hatırlamadığım bir koğuşa geçtim. E şimdi efendim yani kötü bir şey olacakta adama sorarlar senin girişin C27, tahliye olduğun koğuş C27. E Boğaç sevk olmuş sen Boğaç C27’de kalmamış, sen C27’den tahliye olmuşken nasıl C27’den Boğaç’la beraber B7 koğuşunda yani B7’yi ben diyorum. Şimdi numarasını hatırlamadım diyor yani demiyor pardon ona imzalattırılmıyor bile yani imzalıyorlar onun yerine. Geçiyorsun e baktım ki; benim itiraz ettirdiğim tüm hususlar düzelttirilmiş bu ifadede. Sayın Semih Tufan Gülaltay ifadeye girmiş o ifadenin içine, yok bir avukatı suçlanmış. Sonra efendim çok ilginç bir şey daha var; bu dosyada Bedirhan Şinal’ın müdafiliğini yapan Sayın Avukat Ertuğrul Yılmaz onu ben bir tek çözemedim. Niye çözemedim? Çünkü bu dosyayı, bakın bu dosyada iddianamenin tanzimiyle birlikte ortadan kayboldu. Ben bu konuda yorum yapmak istemiyorum. Ben kendisiyle de görüştüm, ben kendisiyle görüştüğüm zaman yaşadığım burada isterseniz anlatayım. Konuyu daha bilmiyorum dosya gizli. Bu gizlilik kararı varken Ertuğrul Yılmaz Bedirhan Şinal’ın müdafiliğine girmiş, Seyhun Zayim’in ailesi duruşma salonunun önünde benim yanıma geliyor diyor ki; konunun ne olduğunu bizde bilmiyoruz Avukat Bey diyor Boğaç’la ikisi aynı anda alınmıştı çünkü biri Antalya’da birisi İstanbul'da sanki beraber alınmış gibi dosyaya sokulmuşlar, bir alakaları varmış gibi. İşte avukatı diyor Ertuğrul Yılmaz, bende İstanbul Barosunu arıyorum, Sayın Ertuğrul Yılmaz’ın telefon numaralarını buluyorum ve kendisini arıyorum. Diyorum ki; üstat sizinle bir görüşebilir miyiz? Konu nedir diyor. Diyorum ki bir dosyayla alakalı sizden bilgi almam lazım. Ben Sayın Ertuğrul Yılmaz’la buluşuyorum. Ertuğrul Yılmaz bana bir şeyler anlatıyor, anlattığı şeyler içler acısı. İşte biz terörle mücadeledeyken o sırada tanımadığım bir başkomiser geldi müdahalelerde bulundu baskıyı engellemeye çalıştım falan. Ee daha sonra bu baş komiserle atıştık. Sonra. Ondan sonra aramız iyi devamlı beni arıyor. Ee şimdi de beni Edirne’de bir ifadeye çağırıyor. Ee kim bu başkomiser? Ben size tarif edeyim mi Ertuğrul Bey, bu şahıs dedim hafif uzun saçlarda esmer falan aa dedi nereden biliyorsunuz adı da dedim Serdal mı? Zing telefonu çaldı Serdal Akça, Ertuğrul Yılmaz’ı arıyor. Meslektaşımın telefonu bende var hemen telefon kayıtlarının celbini isterseniz o görüşmeleri görürsünüz. Ondan sonra bir baktım ki bizim meslektaşla devamlı bir diyaloglar oluyor, kendisi de dosyadan kayboldu. E şimdi bu süreçleri yaşadık efendim. Devam ediyorum; dosyada ifadesi alınmayanlar ya da hiç bilgisine başvurulmayanlar. Sinan Çetin, İlhan Selçuk, Emin Gürses, Orhan Pamuk, Ahmet Genç, Rober Hatemo, Hüseyin Görüm, Oğuz Alparslan Abdülkadir, Sedat Peker, Akın Büyükoğlu, Nuri Ergin, Zeynel Ergin, Veli Küçük, Semih Tufan Gülaltay, Muhammed Yüce ve Avukat Ertuğrul Yılmaz. Bunların 1 tanesinin bilgisine mi başvurulmaz efendim? Yani bu dosya inanın keşke 3 sene önce sizin önünüze gelseydi benim müvekkilim şimdi tahliyeydi yani bugün tahliye olmuştu. Bu dosya adeta 2 buçuk sene boyunca sürüncemede bırakıldı. Adeta 2 buçuk sene boyunca belki hiçbir mahkeme deneyimi olmayan yani bu tarz Beşiktaş’ta görülen mahkemelerdeki deneyimi olmayan Bedirhan Şinal 2 buçuk yıl boyunca mahkemelere çıkartıldı, bizim savunmalarımız izlettirildi, mahkeme sistemini öğrendi, dosya sizin mahkemenize birleşti dakika bir gol bir gene hedef tahtasında 12’de ben varım. Bir baktık ki 12 Ağır Cezada ara ara konuşan daha çok dilekçe veren Bedirhan Şinal ki niye bunu diyorum? Bizim meslektaşlarımız şimdi kendisi bana dün biraz fazla şey yapıyor ama meslektaşlarımız devamlı Bedirhan Şinal’ın Adli Tıp'a sevkinin, kendisinin deli olduğunu, aklı melaikelerinde teşebbüs oluştuğuyla alakalı çeşitli savunmalar yaptılar. Kendisi de hakaretvari birtakım şeyler söyledi, onunla ilgili yargılamalar devam ediyor ama ben hiçbir zaman kendisine bunu demedim. Ben sadece gelen Edirne Cezaevinden bir raporu okudum o raporda da bir şey değil seraqual meraqual uyku ilacı kullanıyormuş. E şimdi gördüm ki orada 3 kelime konuşup, 3 kelimesi karar gibi yazılan bu insan bir baktım ki çok zeki konuştu mu konuşuyor. Huzurunuzda bir ifade verdi vermiş olduğu ifade baştan aşağı tüm belgeleriyle beraber doğrulanmakta ayrıca mahkemeniz huzurunda vermiş olduğu ifadede de Muzaffer Uslu diye birinden bahsediyor bakın şimdi Sayın Başkanım. Muzaffer Uslu diye gerçekte var mı böyle biri? Evet var. E peki müvekkilimin tutuklanmasına neden olan ifadedeki isimler var mı? Hayır yok. Muzaffer Uslu’nun cep telefonu kim kullanıyor? Bedirhan Şinal’ın anneannesi. Bedirhan Şinal’a 53 bin TL yatmış mı, daha benim müvekkilim Türkiye’de yokken, yatmış. Bir de Muzaffer Uslu eylemden bir gün önce 28.03.2008 tarihinde saat 15:01’de bakın eylemden 1 gün önce. Bedirhan Şinal 534 4018743 numaralı telefonuyla görüşülmüş mü? Görüşülmüş. Efendim eylemden 1 gün önce bu vatandaş görüşmüş. Nerede bu vatandaş? Ya da Bedirhan Şinal diyor ki; Hakan ismindeki tekstilci işadamı. E basın araştırma yapmış Hakan isminde tekstilci işadamını Bedirhan Şinal’ın vermiş olduğu adreste bulmuşlar. Şahıs kendi beyan etmiş. Gazeteler yazıyor. Ben polislik sınavına girdim 2002’de kazanamadım. Ee çok polis çevrem var. 2002 yılı tarihinin sınava giriş polis Akademisinden listesi istensin bu şahısla beraber kimler sınava girmiş görelim. Bu çocuğun bu beyanı da doğru mu efendim? Doğru. Şimdi aslında birazda bunlara sormak lazım bu telefon görüşmeleri ne diye. Diğer bir yandan bakıyoruz gizli celseyle aynı zamanlar içerisinde Bedirhan Şinal’ın hesabına 990 milyon TL ya da 990 TL diyelim 2 defa Seyfi Öztürk diye biri para yatırmış. Ne zaman? Gizli celseden önce. Efendim Bedirhan Şinal şöyle bir şey dedi mahkemenizde. Dedi ki; ben gizli celseye çıkarken dedi pardon çıkmadan önce ben gizli celse talep etmemi söylediler zaten bana dedi. E bu paralarda zaten o zamanlar yatmış efendim. Bu Seyfi Öztürk kim? Birazda bunları araştırmak lazım yani Sayın mahkemeyi tenzih ediyorum ben dışarıda bu işlerden sorumlu olan bu soruşturmalarda sorumlu olan görevlileri devamlı kastediyorum. Bakın mahkemeler milletin vicdanıdır daha öncede söyledim. Ama millet ender durumlarda sanıkları değil mahkemelerin vereceği kararları yani kendi vicdanını yargılar. İleride tarih ve toplum bütün bu durumları yargılayacaktır. Ama ben Sayın mahkemenizin en adil kararı vereceğini, en doğru kararı vereceğini, en azından bugüne kadar celp etmemiş evrakları kendi gözleriyle gördüklerinden doğru kararı vereceklerini ve bu çocuğun en son vermiş olduğu ifadelerle önceki ifade ve belgelerin kıyasını çok iyi yapacağına eminim. Bunun dışındaki geri kalan taleplerimiz zaten efendim Cuma günü bildireceğiz sağ olun.”

Sanık Boğaç Kaan Murathan’dan müdafiinin beyanı karşısında diyeceği soruldu.

Mahkeme Başkanı: "Katılıyor musunuz avukatınızın beyanlarına?”

Sanık Boğaç Kaan Murathan söz istedi verildi: “Avukatımın beyanlarına katılıyorum, Yüce mahkemeye teşekkür ediyorum efendim, sağ olun.

Duruşmaya kısa bir ara verildi.

Duruşmaya kaldığı yerden devam olundu.

Mahkeme Başkanı: “Sedat Bey buyurun. Sedat Bey uzun uzadıya değil de kısaca özetle size, sizinle ilgili bölümleri açıklayacak şekilde savunma yapabilirsiniz çok uzun olmamak kaydıyla. Buyurun.”

Sanık Sedat Peker söz istedi verildi: “Saygıdeğer Başkanım Saygıdeğer Üyeler, kesinlikle amacım vaktinizi almak değil. Birkaç gün boyunca ismim devamlı surette geçti ancak ben yinede mahkemenizin yoğunluğunun farkında olduğum için kelimeleri sadece ruhumda etki bırakan konulara birer kaçar cümleler değinerek arzımı tamamlayacağım. Saygıdeğer Başkanım Sayın Üye, Boğaç Kaan Murathan’a soru sorarken; 2. Ergenekon davası sanıklarından Levent Temiz isimli bir kişinin ismini sormuş, bu kişiyle de Sedat Peker tanışıyor mu diye kendisine soru yöneltmiştir. Ben bu sorunun soruluş amacını biliyorum Sayın üye, tabi ki davanın anlaşılabilir hale gelmesi için böyle bir soruyu sormakta uygundur. O zamanlar Levent Temiz ismindeki şahısla Aydınlık Grubu olarak bilinen Doğu Perinçek’in oğluyla beraber bir görüşme yapıp, basın açıklaması yapıp Kızılelma Koalisyonu diye bir koalisyon, basında o şekilde yer almıştı. Bahsi geçen bu oluşumla ilgili benim ne yakından, ne uzaktan Sayın üyem hiçbir ilgim söz konusu olmamıştır. Ayrıca da bu bahsetmiş olduğunuz şahıs iddianamedeki telefon konuşmalarında veya ek delillerde benimle ilgili konuşurken birçok küfürlü şeyler söylemiş, bunu da başka sanıklardan öğrendim. Ben hayatımın bazı dönemlerinde küfürlü konuşmalar yapmış bir insanım. Ancak mahkemenize olan saygımdan, buradan o şahsa tabi ki küfür etmeyeceğim. Yani hayatımın hiçbir döneminde ben küfür etmedim, çok mübarek bir insanım hiçbir zaman demedim hem de çok sıkı küfür ettiğim dönemler hayatımda olmuştur ancak o şahsa küfür etmeyeceğim. Ama o şahıs konuşmalarında benimle ilgili argovari şeyler söylemiştir. Bu dosyanın içerisinde Sayın üyem, Saygıdeğer üyem mevcuttur. Bu konuşmalardan bu şahsın beni tanımadığını, benim bahsi geçen oluşumla da ilgimin olmadığını anlayabilirsiniz önce bu arzımı yapmak istedim. Ayrıca Aydınlık Grubu olarak bilinen insanların benden çok daha iyi insanlardır olabilir, yani konumuz bu değil iyidirler, kötüdürler, benden iyidirler kötüdürler konumuz bu değil. Ancak biz ayrı dünyaların insanlarıyız efendim. Hayata bakışımız, ideolojik duruşumuz bu yüzden dolayı böyle bir şeyin olabilmesi eşyanın tabiatına aykırı. Burada sanık olarak hepimiz aynı davanın içerisinde yargılanıyor olabiliriz. Ancak burada birçok insanın hayata bakışı, hayatı duruşu birbiriyle aynı değil. Bunu özellikle zabıtlara geçmesi için tekrarlamak istedim Saygıdeğer Başkanım. Ayrıca bu Serdal Akça konusuna değinmek istiyorum. Şimdi mahkemenizin dikkatini çekmiştir, Sayın savcılarımızın da dikkatini çekmiştir. Demişlerdir ki ya bir tane adam bu kadar etkin nasıl olabilir? Yani bu olayları yapabilir şimdi Sedat Peker çıkıyor bu adamla ilgili anlatıyor bir şeyler falan, yani bir adamın böyle bir şeyi yapabilmesini siz haklı olarak inanmamanız gerekir, ben olsam inanmazdım. Ancak müsaade ederseniz bu beyefendiyle ilgili son zamanlarda yaşamış olduğum birkaç anekdotu anlatayım ondan sonra bu şahsın nasıl bir şeyler yapıp yapamayacağına siz kendiniz takdir eder, karar verirsiniz. Saygıdeğer Başkanım, bu arkadaşla ilgili mahkemeler peş peşe ceza vermeye başladılar. İşte Fatih’te 4 Asliye Ceza Mahkemesi verdi, para cezası vermiş olsa bile Polis Selayeti Kanununa göre mutlaka görevden atılmasını gerektiren suç kapsamında çünkü faili firar bir kişiyi yakalayıp gıyabi tutuklanmasını vicahiye çevirmiyor. Diğer işkence davaları filan, bana cezaevinde yatarken bu kadar seneme mal olmuş bir insanla ilgili bazı işadamı arkadaşlar, bazı hatırını kıramayacağımız değerli insanlar geldiler dediler ki; bu insan devlet memuru, yakınlarının çoluğunun çocuğunun bu insanlar dediler birkaç kişi daha var. Yakınlarının çoluğunun çocuğunun geçimini buradan kazandığı parayla sağlıyorlar, sana yakışmaz dediler. Tamam, sen hayatının bazı dönemlerinde aksiyoner, şiddete matuf olayların içerisinde olmuş olabilirsin ama senin bir duruşun var dediler. Bu insanın ekmek parasıyla, bu insanla oynaman gelecekte senin duruşunun sorgulanmasına sebep olabilir dediler. Bizde bunun üzerine bunu kendimize görev bildik ayriyetende gelecekte de bizim sevdiklerimize de sıkıntılar yaratmasınlar düşüncesiyle de bunun yanına artı olarak belirtip işte ifadeler yazmaya başladık. Onların avukatlarının istediği yörüngede savunmalarını ona göre yapacaklar bizimde çok sıkıntıya girmeyeceğimiz şekilde bunları affederseniz kurtarmak için Yargıtay aşamasında çünkü Yargıtay’da onanma sürecine girmiş, ifadeler hazırlamaya başladık. Bunların verdiği ifadeleri ama bana nasıl ricalar, bana ne kadar insan rica ediyor. Yani öyle bir anlatıyorlar ki efendim yani bir anda kendimi yani çok kötü bir adam olarak gördüm yani ben bu insanlara bunu yapmamalıyım falan demeye başladım. Velakin kelam efendim bu insanların şu aşamada işte Yargıtay’dan tekrar dosyalar geldi ama atılma durumu olmadı. Geçenlerde bana bir mahkeme celbi geldi 3, 5 gün önce. Şimdi bu mahkeme celbinde diyor ki; bunların yazıp bana şu ifadeyi verirse biz Yargıtay’da savunmamızı yapabiliriz dedikleri ifadeyi asliye ceza mahkemesine, savcılığa suç duyurusunda bulunmuşlar. Bana iftira atmaktan dava açmışlar efendim celp geldi cezaevine. Şimdi iftira davasına gideceğim. Şimdi hepimizin bildiği halk öğretileri vardır Saygıdeğer Başkanım, bu halk öğretileri 2 kelimeyle insanlara ansiklopedilerin öğretemeyeceğin şeyi öğretir. Bir akrep hikâyesi vardır bütün herkes bilir. İşte akrep karşıya geçmek için kurbağadan yardım istemiş, kurbağada demiş ki; ya beni sokarsın bu senin huyun. Demiş ya olur mu sen beni karşıya geçiriyorsun, ben seni sokar mıyım demiş. O da tamam demiş tam karşıya geçirirken tam son hamlede zehirlemiş kurbağayı. Demiş ki; bu benim yapım doğru söyledin. Bu arkadaşında yapısının bu minvalde olabildiğini yani bunu özellikle anlatmak istedim. Son günlerde kamuoyunda şike soruşturması diye bir soruşturma oldu efendim biliyorsunuz ki ben cezaevinde ilgim olmayan her olayla ismim devamlı geçerdi, bu şike soruşturmasıyla ilgili beni ifadeye çağırmıyorlar böyle suçlanmıyorum kendi kendimde bir eksiklik duymaya başladım yani saptan mı düşüyorum dedim. Çünkü beni tanıyan herkesin yaptığı her olayla ilgili tahkikatlar bu arkadaşlara verilir. Bu arkadaşlarda tahkikatları yapar ve ben o dosyalara ya gizli tanık konumuyla ve bir ifadeyle sanık olurum. Ben neden bu şike soruşturmasında sanık değilim diye merak ettim. Çünkü her dosyada bir numaralı sanık olarak geçiyorduk. Sonradan öğrendim ki bu arkadaşlar organize suçlar şube müdürlüğünden ayrılmışlar. Onlar ayrıldıktan sonra yapılan ilk soruşturmada sanık olmadım efendim ve kanunen bunu araştırdım merak ettim. Yani bu kadar aramızda 10 senedir sorun olan bir insanın benimle ilgili her tahkikatın neden bu kişiye veriliyor? Bir de bu kişinin sınıfları emniyet müdürü olmuş kendi komiser rütbesinde kalmış, benim mahkemelerim yüzünden yani kanuni bir husumet var. Ben gene söylüyorum Saygıdeğer Başkanım hayatımın hiçbir dönemde işte çok sakin, çok kibar, çok medeni böyle çok çok çok iyi olan hiçbir şeye sahip olduğumu söylemedim. Ama benim bir iddiam var; yani ben buyum ve yaptığım şeyleri söylerim benim bir duruşum var. Ama bu insanların yapmış oldukları şeylere bakıyorsunuz, yani bir olaylarla karşılaşıyoruz, ismimiz geçiyor Sayın Savcım tabi ki gizli tanık ifadesi diyor, okuyor okuduğu sürece.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Açık tanık, açık tanık.”

Sanık Sedat Peker: “Özür dilerim Sayın Savcım. Açık tanık mesela okuyor şimdi devamlı bir şeyler geçiyor, sizde dinliyorsunuz işte birileri arabanın içinde yakılarak öldürülüyor. Birileri bir şeyler oluyor ve bir şeyler var. Bakıyorsunuz bu şahıs kim diyorsunuz. Yani benim daha öncede arz ettim burs verdim ben şuanda da burs veriyorum efendim. Şuanda da benim burs verdiğim birçok öğrenci var ama bu burs verdiğim öğrencilerin hepsi resmi olarak verilir, bunların hepsinin banka dekontu vardır, benim burs verdiğimi kanıtlayabilirler. Bu şahıs, sözde ben milliyetçi-muhafazakar ruhlu öğrencilere burs veriyormuşum buna da senelerce vermişim. Ama ben bu şahsa burs vermedim böyle bir şahsa, o zaman bir banka dekontu getirsin. Anlatıyor benim yanıma sık sık gidip geldiğini bir kere bunu kanıtlayacak bir evrak sunulsun.”

Mahkeme Başkanı: “Serhat İnce’nin ifadesinden bahsediyorsunuz değil mi?”

Sanık Sedat Peker: “Evet Sayın Başkanım. Şimdi bu Serhat İnce denilen arkadaşta mutlaka ki şöyle bir şey olduğunu zannediyorum. Çünkü bir iki tanesinde böyle olmuş bir gizli tanıkta böyle olduğunu gizli tanığın muhabbetlerinden duyuyorum. Bir suçla efendim gözaltına aldığında diyelim ki; o suçla ilgili tolerans gösteriyor. Ancak diyor ki şu şekilde bu neden sana karşı diyeceksiniz biraz önce anlattığım gibi efendim artık kronikleşmiş çocukluğumuzdan beri bu kişilerle oluşmuş artık bir problemler yumağı olmuş. Şimdi sizin hafızanızda devamlı bu şekilde cinayetler ve benim ismim yan yana kalıyor. Ama bahsi geçen bir cinayet olmamış, arabanın içinde o şekilde bahsedilen kişi yakılarak öldürülmemiş. Bana diyor bunu Ali Şahin Gürman anlattı. Ben Ali Şahin Gürman’la ilgili vermiş olduğum şikâyet dilekçesi var. Bununla ilgili hakkında tahkikat yapılmış. Yani ben cezaevinde bir odanın içinde ayrı bir dünyada yaşıyorum dışarıda da ayrı bir dünya var bir ayrı bir Sedat Peker var. Yaşatılan, herkesin kafasında oluşturduğu. Ama ben bir odanın içerisinde ayrı, buraya bile gelmek istemiyorum. Devamlı sizden müsaade istiyorum çünkü geldiğim zaman buraya bile gelsem ruhumda böyle bir yorulma, bir yıpranma, bir gerginleşme yaşıyorum. Ancak 50 küsur kişiyle ilgili Saygıdeğer Başkanım, Saygıdeğer üyeler 50 küsur kişiyle ilgili bunların biri de benim öz abim. Savcılıklara şikâyet dilekçesi verdim ismimi kullanmak suretiyle menfaat temin ediyorlar falanca kez kişiden filanca kez şekilde bunu gerçekleştirmişler diye. Şimdi normal bir yaşam için verilen bir mücadele var çok uzun zamanlardan beri ki benim telefon konuşmalarımda da var Sayın Başkanım diyorum ki; ülke değişti bunu kaç sene evvel söylüyorum. Ben bunu görebilecek kadar zeki bir insanım. Değişmek lazım diyorum, ben bunu söylediğimde daha 2000 senesi olmamış telefon tapelerinde bunlar var. Ülke değişiyor, değişmek lazım. Bunu anlatan ben, bunu görebilen ben böyle saçma şeyleri, böyle aptalca hataları yapacak aptalca hataları sizinde takdir edeceğiniz üzere ben yapmam. Efendim müsaadenizle bir de bahsi geçen bir 3 milyar dolar konusu var. Bunu özellikle anlatmak istiyorum. Çünkü bu ruhumda gerçekten sıkıntı meydana getirmiş bir hadisedir. Saygıdeğer Başkanım ben para konusunda hayatımın her döneminde çok şanslı oldum. Öncelikle varlıklı bir ailenin çocuğu olarak dünyaya geldim, öncelikle anne ve baba tarafından varlıklı sülalelerin çocukları olarak dünyaya geldim. Bizim ailelerimizde bir çocuk başbakan olacaksa onunla o kadar çok gurur duyulmaz efendim, lütfen yanlış anlamayın bu bizim öğretimiz. Böyle adil olan, kendi çapında vurdusu kırdısı olan ama işte kimsenin namusuna, ırzına bakmayan hatta bunlar için mücadele eden böyle gençler tipler bizim sülalemizde, aile büyükleri tarafından daha çok sevilir, daha çok beğenilir, daha çok desteklenir, daha çok gurur duyulur. Yani gene özür dilerim mahkeme başkanı olunca mesela veya hakim olunca o kadar çok etkilenmez bizim sülale büyüklerimiz, yaşlılarımız. Bu kültürden gelmişiz efendim, bu hikayelerle çocukken büyümüşüz. Bu bizim yapımız. Ben hayatımın her döneminde para konusunda çok şanslı oldum. Ancak benim ertesi güne sarkan param olmadığını beni tanıyan herkes bilir. Ama buna sizin inanmanızı beklemem size saygısızlık yapmak olur. Sayın Savcının bu anlattığım şeye inanmasını beklemem yine saygısızlık olur. Çünkü bu gerçek olmayacak kadar saçma bir hikaye. Yani bunun gerçek olmasına kimsenin inanmasını bekleyemem bu mahkeme salonunda da ama benim yapım ve benim çocukluk hayalim. Ben böyle yaşadım ve benim ertesi güne sarkan param olmamıştır. 3 milyar dolar diyorlar efendim, 3 milyar dolar ülkeler arasında savaş çıkıyor. Yani bu rakam söylenirken söyleniyor ama bu çok ayrı bir şey ve ben gene söylüyorum benim her zaman param oldu şükürler olsun kazandığım ve ben gene şükürler olsun ki bu parayı her zaman harcadım. Ben bu cezaevine girdiğimde bana organize şube müdürüyle, yardımcısı dedi ki ya neden böyle bitkin duruyorsun ya sen sonucunda Sedat Peker’sin, ne olur cezaevine giriyorsun. Dedim ki; ekonomik olarak sıkıntılı bir döneme denk geldim onu düşünüyorum ne kadar yatarım bu süreci çıkartabilirim miyim onu düşünüyorum? Ya dedi sen gerçekten dedi böyle böyle konuştuk, uzun muhabbet ettik neyse dedim ki Cevizli’de bir arsa var, ben bu arsayı satarım bu sürecide herhalde bununla geçiştirebilirim. Saygıdeğer Başkanım Cevizli’deki arsaya ben cezaevine girince satmak için uğraştık, üzerine mahkeme kararıyla tedbir konulmuş. Satamadık zor süreçler yaşandı. Yani sizin inanmanızı beklemeyeceğim zor süreçler yaşadım ekonomik olarak. İşin içinden çıkamıyorum. 96 senesinde aldığım bir arsa işte 1 buçuk milyon dolara filan satacağım işte süreci o parayla tamamlayacağız. Ancak dışarıdan eşimin, dostumun yapmış olduğu yakınlarımın vefasızlık yapanların haricinde dostluk yapan yakınlarımın yolladığı paralarla da tabi hayatımıza devam ediyoruz. O arsaya konulan tedbir kararı hep cezaevinde dua ederken Yüce Allah’ım beni mahcup etme hiç kimseye diyordum ne maddi, ne manevi olarak. Şükürler olsun sizin Adalet Bakanlığınız beni zengin yaptı Saygıdeğer Başkanım. Avrupa’nın en büyük dedi mahkeme salonunu Kartal’da şu arsaya yapıyoruz diye açıklamada bulundu benim arsamın yan tarafınaydı, mahkemede tedbiri kaldırdı 9 Ağır. 1 buçuk milyon dolara satılamayan arsa oldu 20 milyon dolar. Biz gene şükürler olsun ama Haiti’ye ama Pakistan’a ama Filistin’e ama nereye olursa olsun en çok verenlerden gene fazlasını verdik. Bunu böyle anlatmamın sebebi ben çok iyi bir insanım işte ben çok kibar böyle bir derdim yok. Benim mahkemeyi bu şekilde inandırma gayretimde yok, buna ihtiyacımda yok ayriyeten. Ancak 3 milyar dolar bir parası var böyle kapitalist bir adam portresi çiziliyor böyle paraları sağda solda istifleyen bir adammışım gibi görülüyor. Yani ben çocukluk hayalleri olan ve o hayalleri gerçekleştirmiş olan bir kişiyim. Benim hayallerimin içinde Saygıdeğer Başkanım cezaevine girmekte vardı, o yüzden dolayı benim mutluluğumu cezaevine girmekte engelleyememiştir. Ben çocukken hayaller kurdum ve bu hayallerimin içinde de cezaevi vardı. Vaktinizi almamak için bu konuyu burada kapatıp Sayın Başkanım devam etmek istiyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Sedat Bey size sorulan sorularla hakkınızdaki iddialarla bu Bedirhan Şinal’ın.”

Sanık Sedat Peker: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: “Yargılandığı davada iddialarla ilgili olarak beyanda bulunursanız.”

Sanık Sedat Peker: “Evet oraya geliyorum Sayın Başkan. Efendim bu bir Edirne Cezaevi konusu devamlı işleniyor Edirne Cezaevinde insanların varlığından bahsediliyor. Ama demin dedim ya efendim bir insanlar var yani bir anlatılan, yaşatılan bir Sedat Peker konusu var ama bir de gerçekte olan bir konu var. Şimdi ben bu adamın cezaevine girmesini sağlamışım şikâyet etmişim ismimi kullanıyor demişim. Ama dosya kapsamında benim adıma pardon benim adıma değil Boğaç’ın adına bu adam şikâyeti vazgeçirmek için uğraşıyormuş ve bunun gibi devamlı satırlarda bu konular geçiyor veya bir Hamdi Güzel denilen bir şahıs. İnanın samimiyetle ismini ilk defa duyuyorum, tanımıyorum. Diğer Kelebek operasyonu kapsamında örgütün sorumlusu Ümraniye sorumlusu diye geçen bir arkadaş var. Samimiyetliğime lütfen inanın Başkanım belki 1, 2 cemiyette karşılaşmış olabiliriz ama yüz yüze bir konuşmamız bile bu arkadaşla olmamış. Gene söylüyorum varsa bir resim, varsa bir telefon konuşması, varsa bir muhabbet dosyanın içine savcılık makamı tarafından, kolluk güçleri tarafından temin edilip koyulmak durumundadır. Emniyet, Kelebek operasyonu kapsamında 500 kişilik bir liste hazırlamış daha önceki konuşmamda 1, 2 dakika değinmiştim. İşte bu kişilerden birisi Türkiye’nin en büyük deniz filosunun sahibi olarak geçen yaşça çok büyük bir insan. Mesela diğer filosu uçak şirketleri var onun sahibi olarak geçen insan. Yine başka bir şey sağlık sektörüyle Türkiye’nin en büyük gurubunu sayıyor diyor ki bunlar örgütün diyor menfaatleri doğrultusunda çalışan diyor yapılardır. Efendim zaten bu saydığımız 3 şey ülkenin maddi bütçesini oluşturan 3 büyük holdingden bahsediyor yani bu holdinglerin sahibi olsam zaten efendim benim burada ne işim var? Ben ayrı bir dünya olur yani o paralarla insan biraz aklı olan insan neler yapabilir ama bu listeyi gerçek olarak kabul edeceksek bu 500 kişilik listesi o şahsın benim Ümraniye sorumlum olduğu listeyi kabul edeceksek o zaman mahkemeye bunun arzı yapılmalıdır. Birçok telefon konuşması arz ediliyor değil mi Sayın Başkanım dosyaya? Saygıdeğer Başkanım o zaman bir telefon konuşması istiyorum bu şahısla benim aramda veya bu şahısla aramızda çekilmiş bir resim veya bir diyalog bunların hiçbiri yok ama bir Edirne’de dönen bir hikâye var ve benim adım burada var. Şimdi İlhan Selçuk diyor ki; Saygıdeğer Başkanım; benim, Sedat Peker denen kişiyle bir ilgim yok, sorunum yok. Benim İlhan Selçuk denen rahmetliyle bir ilgim yok, sorunum yok, daha önce söz aldığımda anlatmıştım vaktinizi almamak için anlatmıyorum. Sayın Üyemiz işte diğer sanığın söylemiş olduğu bir diyalogu geçiriyor orada diğer sanık diyor ki işte Sedat Peker bu olaydan dolayı niye tutuklanmamıştır? Herhalde İlhan Selçuk'la aramızda bir sorun olsa İlhan Selçuk deseydi Sedat Peker yaptırdı herhalde o zaman bir sorun olduğu mahkemece kabul edilir, bunun üzerine gidilirdi. Benim bu konuyla ilgili ifadem alınmamış. Bu konuyla ilgili iddianame açılmamış, hiçbir şey olmamış ama şimdi bir Cumhuriyet’e molotof atılma olayı bir konuşmalar bir hengame 2 gündür burada beynimin içi gene arı kovanı gibi gerilmeye gerilmeye başladı. Ben bu dosyayla ne ilgim var Saygıdeğer Başkanım anlamıyorum. Adam ölmeden önce Allah’tan söyleyip öldü. Ya söylemeden ölseydi böyle bir şeyi kayıtlara geçti. Dedi ki; ben Sedat Peker’i tanımam, bir ilgim yok, bir sorunum yok yani ya bunu söylemeden ölseydi bu soru işareti Saygıdeğer mahkemenizin diğer üyelerinin de kafasında kalabilirdi. Müsaadenizle birkaç dakikayla toparlayıp tamamlamak istiyorum. Yine Sayın üyemiz tespih konusunda soru sormuştunuz Sayın üyem onu açıklayayım eğer isterseniz tespih kimlere veriyor demiştiniz ya. Çocukluğumuz, gençliğimizin ilk yıllarında altın tespihle ilgili bir konu olmuştu. O zaman içimden geçirmiştim, dua ederken de geçirmiştim. Bir yerde maddi bir problem olmuştu demiştim ki tanıdığım, dostum diyebileceğim veya sevdiğim veya hediye etmek istediğim bütün herkese altın tespih hediye edebilmeyi bana inşallah nasip edin diye Yüce Mevla’ya dua etmiştim ve şükürler olsun bunu gerçekleştirebildim. Yani bundan da hiç ismini bilmediğim birçok kimseye de verdim yani siz bana şu kişiye verdiniz mi diye sorarsanız Saygıdeğer üyem ben ismini bilmediğim o kadarda çok kişiye verdim ki. Ben bu cezaevinde yatarken de ayriyeten bu tespihlerden gene yolladım, gene hediye ettim, bunu da bilgilendirmek amacıyla arz ediyorum. Bu diğer koğuşta kalmış olduğumuz kişilere para yatırma konusu geçti efendim Seyhun Zayim ve Boğaç Kaan Murathan’a benim avukatım para yatırmış. Efendim benim avukatım normal günlük konularımızı takip edebilmek açısından bir de benim mecburiyetim var. Dışarıdan gelen benim mektuplarıma yazılan cevapları cezaevi idaresindeki harcama limiti karşılayamıyor. Çok yoğun oranda mektup, telgraf ve şey geldiğinden bunların avukatlara verip telefon numaralarını yazıp avukat arkadaşlarımız bunları dışarıda arıyorlar, kendilerine benim selamlarımı iletiyorlar veyahut onları postane kanalıyla mektupları gönderiyorlar bu cezaevi idaresinin bilgisi dahilinde. Bu yüzden dolayı benim günlük olarak avukat ziyaretlerim yapılmakta. Aynı koğuşta kaldığımız diğer arkadaşların eşyaları olduğunda, aileleri ziyarete gelemediğinde sadece insani durumlarla ilgili bizim avukata bırakmıştır o paraları.”

Sanık Hikmet Çiçek söz almadan konuştu anlaşılmadı.

Sanık Sedat Peker: “Biraz yoğunluk oluyor bir şey yapabilirsek Hikmet Abi. O paraları avukatlara bıraktığında avukatlarda yatırmıştır. Cezaevlerine talimat verir sorarsanız orada zaten haftalık bütçenin dışına çıkılıyor çünkü hazır protein tozu ve amino asitler spor yaparken kullanılmak için alınıyor. Haftalık limitin dışına çıktığı için bazen benim yatırtmış olduğum vardır bazen de ailelerinin yatırtmış olduğu vardır. Bir de efendim yani Seyhun Zayim’le, Boğaç Kaan Murathan benim koğuşuma niye geldiği konusu çok konuşuldu. Lütfen yanlış anlamayın ama ben zaten böyle yani çok sevsem de insanları böyle yan yana yaşayabileyim tarzında bir insan değilim. Bir cezaevine gittiğimde ilk 2, 3 hafta ortak kullanım alanı denilen yerlere çıkarım veya sportif faaliyetlere çıkıp orada insanlara kendimi gösteririm. Çünkü hiç çıkmazsam bu sefer canından endişe ediyor, çıkmıyor derler diye cezaevlerinde de eski yattığım için cezaevi düşünce sistemini biliyorum. Bu yüzden birkaç kez çıkar oralarda görünürüm canımızdan endişemiz olmadığını insanlara anlatırız ben bir daha da oralara gitmem. Bunlar cezaevi idaresi kayıtlarında vardır efendim. Ben koğuşun içindeki odadan, normal koğuşun içerisindeki diğer alana bile geçmem. Kendi bir dünyam var orada okurum kendimce, ibadetimi yaparım şeyimi yaparım. Ayrıca bende ses ve temizlik konusunda biraz hassasiyet var ve çok eskiden tanıdığımda daha farklı tanıdığım mesela cezaevindeyken belki aynı yerde kaldığımız için psikolojik olarak kafamda sorun haline gelmiş olabilir mesela Boğaç Kaan Murathan’a karşı böyle bir soğukluk bir şey hissettim. Daha sonrada mesela koğuşlarımızın ayrı olmasını çok iyi olacağını kanaat getirdik ve bir daha da ondan sonra zaten yan yana da gelmedik, bir yerde görüşmedik veya gelsek de selamlaşmadık. Bir de efendim şöyle bir şey var, bu şike soruşturması kapsamında mesela Giresunspor Başkanı Sedat Peker’in manevi oğlu Sedat Peker’in manevi oğlu. Şimdi efendim adam 73 doğumlu ben 71 doğumluyum. Bana bu sefer dışarıdan herkes mektup yazınca Sedat Amca, Sedat Baba diyor. Yani bu sefer psikolojik şeye de girdim yani ben o kadar yaşlı bir insan değilim. Ama yani aramızda 2 yaş var,

Sanık Sedat Peker: “Yani aramızda 2 yaş var.”

Mahkeme Başkanı: “Mecnun Odyakmaz’dan mı bahsediyorsunuz.”

Sanık Sedat Peker: “Yok.”

Mahkeme Başkanı: “Kimden bahsediyorsunuz.”

Sedat Peker: “Olgun Peker.”

Mahkeme Başkanı: “Olgun Peker’den bahsediyorsunuz.”

Sedat Peker: “Manevi kardeşi deseler yok ben tanıdığımı filan inkar etmiyorum manevi kardeşi deseler ben o kadar sorun haline getirmiyorum ama manevi babası olunca şimdi ben otomatikman böyle yaşlı bir adamış gibide bir insanların kafasında şey oluşuyor. Efendim mutlaka herkesin bir hayat gayesi vardır, bir hayat çizelgesi vardır, herkesin bir mücadelesi vardır. Ben mutlu bir insandım çünkü mutlu insanı tüm bilim adamlarını toplayıp sorduklarında hepsi kendi branşlarında en iyi insanlar mutlu bir insanı tarif eder misiniz dediklerinde hepsinin ortak teması çocukken kurmuş olduğu hayalleri gerçekleştirebilen insanlar mutlu insanlardır demişler. Ben tam çocukken kurmuş olduğum, kurgulamış olduğum adamım. Bu yüzden dolayı ben hiçbir surette mutsuz değilim, yani ben ah niye şöyle oldu böyle oldu filan, hiç Türk filmi çevirecek durumda da değilim ve ancak şunu da biliyorum ki efendim cezaevinde parti başkanı olarak yatan insanlar var, Türkiye’nin tanımış olduğu gazeteci olarak yatan insanlar ve birçok kişi var. Sırf bana gelen mektup bütün hepsinin toplamına gelen mektuptan daha fazla. Şimdi ben suç örgütü lideriyim. Şimdi bu açıdan yola çıktığımız zaman o zaman sosyolojik olarak düşünürsek bizim milletimizde suç örgütü liderlerine karşı bu kadar aşırı yoğun bir sevgi mi var yani bunu da sorgulamak gerekir. Yani dediğim gibi bir insan var birkaç gazete grubunun işte Doğan Grubunun geçmişten beri veya ona benzeyen bir iki tane daha varlıklı ailelerin sahip olduğu medya organlarında onlarında bunu yapmasının sebebi şu. Yani bir tane kötü adam göstermeleri lazım veya birkaç kötü adam göstermeleri lazım ki, kendi yapmış oldukları çok fazla görülemesin diye. Bunu anlatmamın sebebi efendim tamamlamadan önce gene söylüyorum yani ben işte çok suçsuzum, çok masumum hiçbir zaman demedim. Ancak şunu söylüyorum ben huzurda bulunan telefon konuşmaları huzurda bulunan telefon konuşmaları benim delilimdir diye ben daha önce arz ettim. Çünkü orda ki konuşmaların hepsinde benim söylediğim şeyler bir insanın samimi olarak düşünceleridir. Zaten okunduğunda bu anlaşılıyor. Yine ben aynı konuşmalardan dolayı 4 buçuk sene zaten ceza almışım efendim. Şimdi ama ceza suç olduğu için değil şu şeyde bu kişilerle diyor sosyal muhabbetinin olması hayatın olağan akışına aykırıdır gibi bir yorum yapılıyor. Şimdi e konuşmalarla ilgili ben zaten yargılanmışım, ceza almışım. Şimdi tekrardan aynı konuşmalardan dolayı ortada ekstra olarak çünkü sunulabilmiş bir şey yok ama bir gayret var geçmişten gibi mahkemenizi tenzih ederim, Sayın Savcılığı da tenzih ederim lütfen dediklerim yanlış anlaşılmasın efendim. Ama geçmiş şuan son zamanları demiyorum ama bundan 3 sene önce, 2 buçuk sene önce, 2 sene önce böyle bir gayret varmış gibi bir durum var. Efendim savunmamı müsaade ederseniz bir iki konuya değinip.”

Mahkeme Başkanı: “Toparlayın lütfen.”

Sanık Sedat Peker: “Toparlayacağım. Şimdi bizim dosyamızda bir gizli tanık ifadesi var efendim. Bu gizli tanık ifadesinde diyor ki, bir vefat etmiş olan benim manevi kardeşimin ağzından ölmeden önce bir telefon görüşmesi yapıyor bir kişiyle. Bu kişiye anlatmaya başlıyor 50 sayfa anlatıyor diyor ki, işte Behçet Çantürk’lerin şunların, şunların öldürülmesinde diyor bizzat diyor bizim teşkilatın işi. Ben diyor bizzat bu işin içerisinde görev aldım şimdi pişmanım sana anlatıyorum ben diyor ölürsem diyor bunları şey yap anlatıyor anlatıyor anlatıyor anlatıyor anlatıyor efendim bütün bunları anlatıyor hiçbir sorun yok. Ancak şans eseri özel harekatçı polisler tutuklanıyor, bu cinayetleri onların yapmış olduğu, delilleriyle, ispatlarıyla şey yapıyor kamuoyuna çıkıyor. Şunu özellikle söylemek istiyorum efendim bu nasıl olmuş. Ben gizli tanığın ismini söylemeyeceğim ancak bu kişinin sağda solda konuşmalarını duyuyoruz. Yani diyor ki bana bunu diyor zorla yaptırdılar diyor. Bana diyor bunu şu şu şu şekilde diyor eziyet ettiler diyor ben diyor 50 küsur yaşına gelene kadar adam gibi yaşadım diyor. Olmayan şeyleri bana anlattırdılar diyor. Şimdi lanet olsun ne demiş demiş hiç ilgilenmi… çünkü o dosya yapılırken kendisine daha önce buluşulup buluşulup anlatılıyor, ezberletiliyor ancak ifade alınma bölümüne geçince tabi orda kendi başına diğer insanlarda var. İfadeyi verirken efendim öyle bariz hatalar yapıyor ki mesela geçmiş tarihte evet öyle bir olay olmuş, ancak vefat etmiş olan kişi mesela diğer vefat etmiş olan kişiyle olay yerlerini ya o kadar bariz hatalar yapıyor ki o vakit geldiğinde mahkemeye tabi arzımı yapacağım. Yani çok komik bir durum ortaya çıkıyor çünkü karıştırmış olayları ve de çok bariz efendim yani birkaç anekdotu o zaman geldiğinde şimdi anlatmıyorum vaktinizi almak için. Siz zaten kendiniz kanaat getireceksiniz ama bunun neticesinde ne oluyor? O insanların aileleri şimdi o vefat eden insanların resimleri benim odamda asılı efendim cezaevi odamda. Ben cezaevinden çiçekçi tutmuşum her ay düzenli olarak onların gidip mezarlarında çiçekleri yapılıyor bunlar benim çocukluk arkadaşlarım. Şimdi bunların kardeşleri benim mektup arkadaşım ilkokula gidiyor, ben okutuyorum bursları var. Şimdi bu çocuk büyüdüğünde kanunen bir dava açılmıyor çünkü dava açılabilecek bir şeyde yok yani zamanı gelince siz arz edeceğim dedim ya efendim hani o kadar bariz hatalar, o kadar bilinçsiz hatalar yani hukuken hiçbir değeri olmadığı zaten huzurunuza gelindiğinde anlaşılacak ama bunlar insanı yaralıyor efendim cezaevinde yatmak yemin ediyorum beni yaralamıyor ve yaralamaz ben savaşçıyım. Yani buralarda hayatım tamamlanırsa da ben diki dikine hayatımı tamamlarım, onurlu bir şekilde tamamlarım ama bunlar beni inceltiyor bir gizli tanık ifadesinde beni şeye sokuyorlar Alevi vatandaşların kahvesini tarattırıyorlar. Diğer bir gizli tanığın ifadesinde bana Sivas’ta yapılan olayın içerisinde başkahraman olarak beni sokuyorlar. Bunları lütfen okuyun. Diğer bir gizli tanığın ifadesinde diyor ki bu adam diyor geçmişte bizim semtimizde torbacıydı diyor, biz diyor bunu diyor döverdik diyor gizli tanık. Bizim çocuklar diyor solcular Gülsüyun’da diyor bunu döverlerdi diyor.”

Mahkeme Başkanı: “Sedat Bey konuyu dağıtmayalım.”

Sanık Sedat Peker: “Tamam efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Bahsettiğim konularla ilgili yani iddialarla bu Bedirhan Şinal’ın yargılandığı dosyadaki iddialarla.”

Sanık Sedat Peker: “Tamam, tamam.”

Mahkeme Başkanı: “Ve sorulan sorularla ilgili beyanda bulunun.”

Sanık Sedat Peker: “Tamam. Bunları arz etmemin tek sebebi vardı Saygıdeğer Başkanım hepsinin birbiriyle bağlantısı olduğunu anlatmayı arz ettim. Başkaca bu dosyayla ilgili söyleyebileceğim bir şey yok, vaktinizi aldığım için özür dilerim. Ayrıca efendim eğer benimle ilgili bölüm tamamlandıysa ben sağlık tedavilerimin devamı için cezaevinde kalmak istiyorum uygun görürseniz Saygıdeğer Başkanım, Saygıdeğer Üyeler.”
Mahkeme Başkanı: “Tamam. Buyurun Bedirhan Bey kısaca alalım.”

Sanık Bedirhan Şinal söz istedi verildi: “Aziz Başkanım benim öncelikle not al deyip daha sonra söz vereceğim dediniz, verdiğiniz için teşekkür ediyorum. Benimde kısa kısa notlarımla aktaracağım aktaracaklarım ve düzelteceklerim var. Müsaadenizle; şimdi efendim öncelikle bu Oğuz Alpaslan Abdülkadir denen şahıstan başlamak istiyorum. Şimdi bu şahısla ne yaşadığımızı ben detaylı olarak aşağıda görülen duruşmalarda, aşağıdaki büyük salonda görülen duruşmalarda açıkça anlattım, beyan ettim size. Orda gerekli şeyleri söyledim ancak şimdi bu şahıs benim hakkımda hala olumsuz şeyler konuşmaya devam ediyor yani ben Avukat Burak Bekiroğlu’nu nasıl buldu, nasıl etti, nasıl şey… bulunur her insan bulanamayacak diye bir şey yok. Her istediğimizi her yerde bulabiliriz yeter ki bulma iradesi olsun. Şimdi efendim bu şahıs Hüseyin Görüm’lerle işte Muhammed Yüce’lerle aralarında bir problem var. Ben bu şeyi hani detayı vermeyeceğim size. Bu Muhammed Yüce zaten Sayın Savcı okumuştu verdiği ifade de işte bu şahıslar yaptırdı falan filan diyor aralarındaki problemlerden dolayı. Yani bu şahıs oraya bize 12. Ağır Ceza Mahkemesinde geldi ama kendi olaylarıyla alakalı gelmedi hani bak kardeşim burada benim ismim geçiyor gel şöyledir böyledir falandır, filandır. Oraya geldi şunu söyledi Sayın Başkanım, Muhterem Başkanım; dedi ki, ya dedi Bedirhan Şinal dedi bana bir mektup yazdı, bu mektupta da bu meşhur mahkemenizce malum olan V ismini geçirdi ve bana dedi ki, Kandıra’daki abim V’nin sana çok çok selamları var falan işte aramızda böyle diyalog başladı dedi. Geldi bu hani kendi olayından çok geldi mahkemede işte bana abisinin V isminde selam yolladı şöyle oldu, böyle oldu hani bir yerleri suçladı V kim ordan Başkan dedi ki kim bu V işte bana dedi ki Vedat Ergin’in sana selamını işte bana selamını iletti falan gibi şeyler söyledi hani bu bizim mahkememize tanık olarak geldi ama kendi olayıyla alakalı bir şey değil yani. Geldi sadece dedi ki ya Bedirhan Şinal bak bana mektup yazdı V, V, V, V Allah’tan Veli Küçük demedi yine Vedat Ergin dedi orda da bir şey çıkmadı. Şimdi bu olay bu hani ben diyorum yani Burak Bekiroğlu bulmuş, bulmamış orası beni ilgilendiren bir konu değil ama geldi sadece bu adam beni suçladı hani kendini şey yapacak, şey değil yani geldi dedi ki bu adam dedi bana mektup yazdı bundan öte bir şey anlatmadı mahkememizde. Bu adam biraz bana herhalde takıntılı bu kamuoyuna çıkıp benimle alakalı son günlerde de abuk subuk şeyler konuşuyor. Yani bu şahıs hakkında fazla bir şey demeyeceğim o mahkeme şeyiyle alakalı açıklık getireyim dedim. Şimdi efendim diğer bir konu; Sayın Boğaç Kaan Murathan dedi ki huzurda bu tehdit olayıyla alakalı. Bu memur ifadesi okudu Sayın Üye Sedat Sami Haşıloğlu, bir memur demiş ki ben kesinlikle öyle bir şey konuştuğumu hatırlamıyorum, konuştuğumu da zannetmiyorum çünkü böyle bir olay olmadı. İşte Boğaç Kaan Murathan’la biz mahkemeye gitmişiz o olayda bu şey olayı benim hakkımda dava açtıkları bu kendisine sorduğum sorularla beyan etmiştim Sultanahmet Adliyesinde benden şikâyetçi olduğu için Savcı Beyde ne yapsın işte bizi beraber çağırmış askerlerde mecburen bizi aynı ringde götürdüler. Ama yani bu askeri hani burada bulanan askeri şeyin bırakın bizi yan yana getirmesini yani adamlar bizi yüz yüze bile getirmediler. Aramızda bırakın tehdit olayını ben Boğaç Kaan Murathan’ı görmedim orda ringde olduğundan bile haberim yoktu. Efendim yani şimdi ben burada ifademi neden değiştirdim müsaadenizle kısa kısa anlatacağım vaktinizi almayacağım bende. Ben ifademi neden değiştirdim, neden size gerçekleri anlatma gereğini duydum? Bunu size açıkladım detaylarıyla tekrar açıklama gereği duymuyorum ancak bazı eklemeler yapacağım. Efendim, Muhterem Başkanım, Aziz Başkanım şimdi ben ifademi, ben zaten şimdi diyelim ki kamuoyundaki algıyla hani gidecek olursak bir mantık yürütecek olursak şimdi bu işbirliği içerisinde olduğum polislerin zihnindeki artık veya gerçekteki ne oldu şeyi bilmiyorum ama şimdi Boğaç Kaan Murathan’ı ben birey olarak bilmiyorum. Boğaç Kaan Murathan bana birey olarak lanse edilmiyor. Hani dedim ya burada anlattım. Bu malum medyada Boğaç Kaan Murathan ismi geçmeden önce bir satır önce işte Sedat Peker’in baş adamı Boğaç Kaan Murathan olarak. Şimdi bu adamlar işte Sedat Peker benim zihnimde hani bana öyle anlatıldı ki şimdi ben Sedat Peker’i işte Boğaç Kaan Murathan’ları o anlatımla ayrı bir devlet, öyle anlayın siz; öldürüyor, istediğini öldürüyor, istediğini yaşatıyor istediğine 300, 500 milyar canı sıkıldı mı para dağıtıyor böyle adamlar olarak bize bana anlatılıyor. Şimdi bu anlatımın şeyi de hani şu amaçla Sayın Başkanım. Şimdi kafamda benim böyle bir şey yaratıyorlar ki hani bu adamlar öcüdür bak işte şöyledir, böyledir, kötü adamlardır. Hani bu adamları iyi tanı, bu adamlar hakkında işte işe giriştiğinde bu adamların ne olduğunu, ne yapmak, ne güçte olduklarını, nasıl insanlar olduklarını bilerek hareket et babında. Şimdi efendim ben bu insanları böyle bana yerleştirilen izlenim buydu. Şimdi ben bu işe girerken içimde bir korku var mıydı evet. Bu kişilerin anlatımlarıyla evet içimde biraz bir endişe, bir korku vardı. Ancak ben bu şahısların bu işbirliği içerisinde olduğum Serdal Akça’ların işte bu ismini açıklamadığım ve açıkladığım ve açıklamadığım kişiler polisler, bu örgütün gücünü gördükten sonra yani inanır mısınız artık mahkemelere çıkıp dalga geçmeye başladım Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Mahkemelerle kimse dalga geçemez (1 kelime anlaşılmadı).

Sanık Bedirhan Şinal: “Yok hayır mahkeme değil, bu şeylerle alakalı bana anlatıldı ya.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Mahkemenizi tenzih ediyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Toparlayın, toparlayın beyanınızı.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Efendim müsaadenizle bu biraz uzun.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam kısaca ifadenizi niye değiştirdiğinizi anladın, onun sebebini söyleyin.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tamam şimdi, şimdi ben artık bu insanların gücünü gördükten sonra yani dedim bana anlatılanla aradaki fark dağlar kadar fark var yani. Şimdi bu adamlar bana anlatıyorlar, bu adamlar devlet ama kendileri 5 tane devlet eder. Yani öyle bir güçteler. Şimdi ben burada Boğaç Kaan Murathan’dan veya şimdi benim arkamda olan insanlar bu insanlardan kat kat daha güçlü hani arkalarında devlet var sonuçta yani. Bu insanlar bir şey yapabilir ama bir yere kadar yapabilir ama öbür insanların adımı sınırsız, istedikleri yere kadar adım atabiliyorlar. Şimdi Boğaç Kaan Murathan gelip istediği zaman cezaevine gelip ve girip benimle görüşebilir mi, görüşemez ama bu insanlar gelip görüşür. Şimdi Muhterem Başkanım ben kesinlikle ya bir kere bir insanın bir şeyden korkması için hayatta kaybedecek bir şeysi olması lazım. Bu adamlar bana vaat ettiklerinin çoğunu hani çoğunu demeyeyim de yarısını bana verdiler. Para verdiler, beni, bana vaat ettiklerinin yarısını verdiler. Güçlerini de gördüm. Şimdi ben Sayın Başkanım kaybedecek bir şeyimde yok hani desem ki ulan bu adam gelse dese ki senin aileni öldüreceğim, şunu yapacağım ortada bir şey yok ki, neyi öldürecek ki? Yani bana nasıl bir zarar verebilir, beni tehdit ederek nasıl yıldırabilir yani? Şimdi ben size bu tehdit mehdit olayları fiyasko yani ben bir de hani korktum çekindim ama şimdi ben kola… ha benim kişiliğimde hani kolay kolay böyle şeylere şey yapıp etkilenip etki altında kalıp hani bu tür şeylerde olaylarda şey yapacak bir insan değilim hani ifadeyi değiştirecek hani Boğaç Kaan Murathan’ın lehine veya menfaat dolayısıyla lehine şey yapa… şeyine ifade verecek bir insan değilim. Ortada kesinlikle tehdit veya menfaat, çıkar herhangi böyle bir şey yok. Bu iddianın ortaya atılmasının gerçek sebebi benim anlattığım gerçeklerin bu huzurunuzda yeminli olarak verdiğim ifadelerin hani gerçekliğini kafalarda bir soru işareti bırakmak amaç sadece bu. Yani Boğaç Kaan Murat… nerden nerden duymuş? Yani ben o bana öyle böyle şeyler söylemiş nerde yanımızda mıymış öyle bir şey söylediği zaman bana? Öyle bir şey söylemedi. Ben kesinlikle tehdit altında veya yok öyle bir şey yok kimse beni tehdit etmiyor, bir şey yapmıyor. Ben hür irademle, yeminli olarak huzurunuza çıktım, itiraflarımı yaptım, gerçekleri anlattım, gerçeklerinde ortaya çıktığını gün yüzüne çıktığı açıkça ortada. Şimdi efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Toparlayın beyanınızı.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tamam kısa kısa not al dediğiniz zaman o biraz uzun oldu notlar.”

Mahkeme Başkanı: “Kısa kısa toparlayın.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tamam kısa kısa. Şimdi ben Sayın Boğaç Kaan Murathan’ın bu polislerle alakalı işte bu şeylere alakalı kendisine bu tür olayları yapan şahıslarla alakalı verdiği bir beyanına itiraz hani itiraz mı derler artık. Şimdi dün bana burada kendisi bazı şeyler söylemişti işte 3 yıldır yatıyoruz nezaketen sorularına cevaplar veriyorum falan diye. Şimdi efendim ben bu olayda hani burada insanlar mağdur ama en mağdur olan insan benim. Yani en mağduru açık benim yani benim kullanıldığım anbean ortada. Şimdi benim hakkımda şikâyette bulunan insanın, insanların ben Sayın Boğaç Kaan Murathan’dan şunu söylemesini beklerdim hani mahkemenin takdirine tabi bırakacağız, son söz sizindir, heyetinizdir. Ancak kendi iradesini de ortaya koyması lazım. Şimdi e ben efendim sizin takdirinizde yav arkadaş bu adamlar sana kafayı takmış, senin sizin takdirinize eyvallah ama yani siz buna müsaade ederseniz ya ben bu adamları şikâyet etmeyi düşünmüyorum yarın gene aynısını sana yapacak e yarında etmeyecen. E hayatının sonuna kadar bu böyle devam edecek yani Muhterem Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Kimlerden bahsediyorsun kafayı takmış diye?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Polislerden bahsediyorum hani kendisi dedi ya ben kesinlikle işte şikâyette bulunmadım, sizin takdirinize bıraktım, gereğini siz yapacaksınız diye. Şimdi efendim ben bir mağdur olsam bu olayda, ben bunlarla işbirliği yapmışım, ben bir mağdur olsam şu şeyi söylemem, kendisi mağdur bunu kabul ediyorum ancak.”

Mahkeme Başkanı: “Kendi adınıza konuşun başkası adına konuşmayın.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tamam yok ben kendi adıma konuşuyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Son beyanınızı alalım. Son cümlenizi alalım.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Efendim bir saniye cevap vereceğim şeyler var.”

Mahkeme Başkanı: “Hayır son beyanınızı alalım buyurun.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yani peki kısa kısa gideyim o zaman bir müsaade edin. Ben bu beyanı doğru bulmuyorum kendisi de beni de şikâyet etmesini istiyorum yani tek polis, burada bende suçluyum gereği neyse bende yatarım. Ben dedim burada 40 sene ise ben yeter ki o insanlarla birlikte gerçek suçlularla birlikte 40 sene yatmaya razıyım. Kısa kısa efendim bir diğer konu; şimdi ben bu son olarak tamam vaktinizi almamak açısından Sayın Sedat Peker’in bu verdiği cevaba şimdi efendim bende bir cevap vermek istiyorum. Ben kendisini burada itham etmek açısından 3 milyar dolar gördüm şöyle yap… ben bu parayı gördüm demiyorum veya ben kendisine kapitalist veya başka bir şeyde demedim. Ben dedim ki bu ben bir soru sordum Sayın Boğaç Kaan Murathan’a. Dedim ki böyle böyle yani ben bu polisler bana öyle şeyler anlattılar ki, öyle belgeler gördüm ki Sedat Peker’in Türkiye’de işte adamlarının adına kurduğu şirketlerde işte kulüplerde bilmem işbirliği yaptığı insanların adlarına hani kendi adına değil başkalarının adına şirket kurup bu şirketlerde parasını aklıyor diye bana beyanları oldu. Bende bunun belgelerini gördüm o Bostancı’daki merkezde. Şimdi efendim ben ayriyeten kendisini itham etmediğimi kanıtlamak şey yapmak açısından. Şimdi ben bu insanlar bana efendim öyle hani tek bu şeyler belgelerde değil. Hani öyle şuraya şimdi hafıza şey değil efendim kusura bakmayın. Şimdi ben bu polisler özellikle organize memurları, o terörle mücadeledeki şahıslardan bu şeyleri duymamıştım hep organize içerisinde gelişen sohbetler, görüşmelerdi. Şimdi bu şahıslar bana öyle şeyler anlatıp öyle hani bu para şeylerini belgelerinin haricinde fotoğraflar mı dersiniz, şeyler ne isterseniz aklınıza ne gelirse öyle şeyler gösterdiler ki, yani buraya burada anlatmaya kalksam amacımı aşmış olurum Sayın Başkanım. Benim dediğim gibi insanları rencide etmek gibi bir amacım yok. Ben sadece ne gördüysem, bana ne anlatıldıysa bana insanlar şahıslar işte şeyiyle ne gösterildiyse ben burada soruma zem… zemin hazırlamak açısından bu hani bu gördüğüm şeyi aktararak sorumu sordum yoksa benim babamın parası değil yani 3 milyar, 5 milyar beni ilgilen…”

Mahkeme Başkanı: “Son cümlenizi alalım, bağlayın.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bunun beni ilgilendiren bir durum yok varsa Allah bereket versin 3 milyar, Allah bir 3 milyar daha versin yani. Biz bizlik, benlik bir şey yok. Ben şunu istiyorum Sayın Başkanım ben dediğim gibi gerçeği anlattım sizden son olarak rica ediyorum diyorum ki efendim artık bazı adaletsizliklere vicdanınızla, kalbinizle artık ne ne şekilde karar veriyorsanız verip.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Burada bazı insanların mağduriyetini giderip bu anlattığım örgütü artık bir soruşturma açın yani Sayın Başkanım yani.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bir şey açınki bu insanlar artık icraat yapmaktan vazgeçsinler.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam anlaşıldı. Buyurun.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Teşekkür ederim, saygılar sunarım.”

Mahkeme Başkanı: “Doğu Bey buyurun.”

Bir kısım sanıklar müdafilerinden Av. Hasan Gürbüz ile Av. Tolga Akalın’ın da geldiği görüldü. 

Huzurdaki yerlerine alındı.
Sanık Doğu Perinçek söz istedi verildi: “Efendim söz almamın sebebi sorgu, sorularda ismim geçti o konuda bende gerçekleri söyleyeyim. Benimle görüşmek isteyen herkesle görüşürüm. Ben kendime güvenirim, kişiliğimi, karakterimi kendim biliyorum ve mücadelemi de, fikirlerimi, felsefemi, partimi hepsini biliyorum. Onun için Türkiye’de hangi yurttaşım benimle görüşmek isterse onunla görüşmüşümdür ve görüşürüm. Zaten görüşmek diye bir suç yok, suçu bir kere tanımlamak lazım. Ancak Sedat Peker’le hayatımda ne görüştüm, ne bir görüşme talebiyle karşılaştım, ne yüz yüze geldim, ne bir rastlantı aynı salonda veya toplantıda bulundum. Hiçbir görüşmem olmamıştır. Şunu da söyleyeyim yani bunu gerçek olduğu için söylüyorum yoksa Sedat Peker’le görüşmek bir suç oluşturmaz. Bu iddianame çerçevesinde de Sedat Peker’le, Veli Küçük’le sanıkların birbirleriyle görüşmeleri, konuşmaları irtibatları bir suç değil, irtibat diye bir suç yok önce suçu tanımlamak lazım. Abdullah Gül’le de görüştüm ve görüşürken Abdullah Gül, Amerikalılarla 2 Nisan 2003 tarihinde 2 sayfa 9 maddelik gizli bir anlaşma yapmış, bunu itiraf etmiş. Abdullah Gül’le görüşürsem acaba itibarım ne olur, Amerika ile ilişkiler içerisinde ve bu tür 2 sayfa 9 maddelik gizli anlaşmalar içinde olan bir zatla görüşmek bana hangi sorumlulukları getirir. Ben bunları sormadım kendime, onunla da görüştüm. Benim görüşmeyi reddettiğim, şuanda hatırladığım daha önceki duruşmada da söylediğim bir tek Fethullah Hoca olmuştur, Fethullah Gülen olmuştur. Bakın onu burada duruşmada söyledim bütün gazeteler yazdı. Hiçbir ses çıkabildi mi o zaman şu bu gazetelerden çünkü 13 kişi geldiler başlarında Yazarlar Birliği Vakfı Latif Erdoğan, 13 kişi geldiler inkâr edemezler, ertesi günde telefon ettiler 5 milyon dolardan başlar dediler bir görüşme ama onu reddettim. Onunla da görüşürdüm. Niçin reddettim? Çünkü o günkü siyasi ortamda başka amaçları olduğu için reddettim ve Türkiye’yi bu günlere sürüklediklerini bildiğim için reddettim. Sayın Veli Küçük, General Veli Küçük’le biraz evvel soruldu, Doğu Perinçek’in görüşmeleri şeklinde. Sayın Veli Küçük bir Türk generali şerefle görüşürdüm, bugünde görüşüyorum değer verdiğim bir insandır ama benim Veli Küçük’le bir görüşmem olmadı. Onları da daha önceki biliyorsunuz savunmalarda konuştuk hatta iddianamede ne yazıyordu? Deniyordu ki Tuncay Güney’in mülakatını göre Doğu Perinçek, Veli Küçük falanca Suphi Karaman vesaire Bilecik’te Ergenekon’un kuruluş toplantısını yaptılar. Ne oldu bu yalanları? Tuncay Güney’in mülakatını açtık, böyle bir şey yok. Yani kendi dayandıkları mülakatta bile olmayan dediler ki efendim o mülakattan yalan yere polis 19 sayfalık bir özet yapmış, biz yanlışlıkla ona dayandık. E peki sen niye o mülakatı okumadın? Savcılığın bu yalanları da bu yalan iddiası da kendi mahkemenize yolladığı 4 sayfalık açıklamayla saptandı. Bilecik’te bir toplantı olmamış, Veli Küçük’le bir görüşmemiz olmadı buna da tekrar tespit ediyorum. Fakat şurası çok önemli; hatırlayacaksınız Sanık Ümit Oğuztan’ın sorgulanması işkenceli olduğunu beyan ediyor Sanık Ümit Oğuztan ve sizde de bunun yoğun diskleri var yani sorgu yoğun diske alınmış TEM şubedeki. Orda bahsettiğiniz Ahmet İhtiyar galiba veyahut da diğer polisler ne diyor? Doğu Perinçek’le Sedat Peker arasında irtibat kur, irtibat kur. Bakın hala kuramadıkları o yalan irtibat burada bu kürsüye geliyor. Orda kurulamayan, o da diyor ki ben kimsenin günahını alamam böyle bir şey yok, zaten bunlar bir araya gelemezler, bunlar başka dünyaların insanları. Sonra ne diyor polis memuru Ümit Oğuztan’a? Doğu Perinçek, Veli Küçük şimdi 3. adı da unuttum üçgeni kur, üçgeni kur. Bu soruşturma böyle, üçgeni kur diye yapılan mülakatlarla başlıyor. Bunlar sizin dikkatinizi çekmiyor mu, bunlar çok önemli kanıtlar değil mi, üçgeni kur üçgeni kur. Nasıl kurarım diyor çocuk bunlar diyor aynı davanın ideolojilerinde, aynı örgütün insanları olamaz falan filan bunların hepsi burada aydınlandı ve ortaya çıktı. Tekrar sorulduğu için mahkemenizi meşgul etmiş oldum ve gazeteden okuyorum dün Habertürk’de Mehmet Eymür diyor ki; MİT Müsteşar Yardımcısı Miktat Alpay ile Doğu Perinçek’in ilişkisi olduğunu duydum. Duyabilir. Yalan mı söylüyor duymuş… Böyle bir ilişki yok. Miktat Alpay MİT Müsteşar Yardımcısı hayatımda ne gördüm, ne elini sıktım, ne karşılaştım, karşılaşabilirdim de. MİT müsteşarlarıyla vesaire çeşitli yerlerde karşılaşmada mümkün, karşılaşabilirdim de. Ama ne gördüm, ne bir irtibatım oldu, ne bir telefon görüşmem oldu olsa burada bütün açıklığıyla söylerim siz bak biliyorsunuz. Benim tek bir kelimem yanlış çıkmadı. 80, 90 sayfalık emniyet ifadem, 30, 40 sayfalık savcılık ifadem binlerce sayfalık mahkeme ifadem. Efendim 1000 küsur İşçi Partisinden falan el konan belgeler bir tekini reddetmedim bir nokta, bir virgül reddetmedim bu benim için şerefsizliktir ve hepsi doğru çıktı, hepsi ne dediysem burada bir bir soruşturma sırasında, kovuşturma sırasında doğru çıktı. Ha şimdi.”

Mahkeme Başkanı: “Toparlayın lütfen.”

Sanık Doğu Perinçek: “Son nokta. Sedat Peker’in biraz evvelki beyanatında geçtiği için söylüyorum. Ülkü ocaklarının o zamanki başkanı Levent Temiz ile İşçi Partisi Öncü Gençliğin İstanbul Başkanı Mehmet Perinçek arasında bir birlikte bütün ülkücü ve solcu gençleri toplayarak İstanbul’da bir mitingi yaptılar TUYAP şeyin önünde yani ülkücü gençler, solcu gençler birleştiler ve bir miting yaptılar, çok doğru yaptılar, çok güzel yaptılar, benim bilgim var bakın ben bir şeyi inkar etmem. Çok doğru bugün yapsınlar alkışlarım ve yapmaları gerekir. Türkiye, Amerika tarafından ateşlere sürülürken bunu yapmak gerekir. Eskiden hepimiz şikâyet etmiyor muyduk? Solcular, milliyetçiler, solcu yurtseverler, sağcı milliyetçiler birbirlerini vurdu, kırdı 10 bin evladımız öldü diye. Ha bu çocuklar beraber vatanı savunuyorsa bunu alkışlamak gerekmez mi? Kim bundan büyük endişe duydu? Kızılelma diye Amerika. Amerika bu ismi koydu Kızılelma, korkuyor. Amerika’nın büyük korkusu bu. Peki burası niye korkuyor, niye Amerikan’ın korkuları paylaşılıyor, Amerikan’ın hangi korkusunu paylaşıyoruz? Yani Türkiye bağımsız, başı dik olacak bundan mı korkuyoruz? Ha onunda bir sorumluluğu varsa Levent Temiz, İşçi Partisi öncü gençlik bunu basının önünde yaptı, efendim bütün gazeteler yazdı, yaptıkları mitingi geniş geniş basında yer aldı, arkasından Amerika’dan o feryatlar geldi, bunun bir sorumluluğu varsa şerefle üsleniyorum, şerefle üstleniyorum. Bunu, bunun sorumluluğunu üstlenmeyen adam namussuzdur zaten vatanını sevmiyordur, bunu da şerefle üstleniyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Buyurun.”

Sanık Veli Küçük söz istedi verildi: “Sayın Başkan bugünkü sorguda ve ifadelerde bazı konular geçti.”

Mahkeme Başkanı: “Kısaca alalım. Buyurun.”

Sanık Veli Küçük: “Çok kısa tabi benim. Dendi ki efendim Sedat Peker, Boğaç Kaan Murathan’a telefonda söylemiş Veli Küçük’ün toplantısı var oraya arkadaşları gönderelim falan diye doğrudur. Bu toplantı şimdi soru işaretli kalır gibi ortada ben onun için kısaca şey yapacağım. Ben emekli olduktan sonra emekli olmadan öncede çalışmalarım vardı emekli olduktan sonra 2000’de emekli oldum. Türk Dünyası Araştırmaları Vakfında da zaman zaman oraya giderdim haftada bir konferanslar olurdu ve yalnızca orada değil ben yurtdışında da Amerika’da, ATA kuruluşun Amerikan Türk Asamblesinin ki tamamı demesem bile yurtdışında yaşayan, Amerika’da yaşayan Azerilerin oluşturduğu, Azeri Türklerin oluşturduğu bir şeydir topluluktur. Oraya da senede bir iki kere gidip konferanslar veriyordum. Benim konferanslarım gerek Türkiye’de, Türk Dünyası Araştırmaları Vakfında, Süleymaniye Vakfında kürsüsünde gerekse yurtdışındaki yaptığım toplantılarda verdiğim konferanslar Almanya’da diğer yerde bir şeye endekslidir. Ben prensip olarak ve uzun süre doğuda da çalıştığım için, istihbaratta da çalıştığım için ben bir şeye halen inanıyorum. Benim memleketimde, benim vatanımda hiçbir zaman Kürt, Kürt sorunun olmadığı, Kürt sorunu adı altında bir Ermeni sorumumuz oldu benim ve benim Çanakkale’de beraber savaştığım, şehit verdiğim Kürtlerimde sözde (1 kelime anlaşılmadı) cihetine gidildi tabi bunların ne olduğunu ben şuanda açıklamak istemiyorum çok uzun çünkü. Bu konuda, doğu sorunumuz konusunda Türkiye’nin konumu konusunda yabancıların Türkiye üzerindeki emelleri konusunda konferanslar veriyordum ve verdiğim konferanslarda halka açıktı, herkes geliyordu, basında geliyordu ve bir yanlış anlaşma olmasın. Ha Sedat Peker bu konuda hassas, milliyetçi duyguları üstün olan bir kişi belki ben hatırlamıyorum ama belki de söylemişimdir Sedat bak konferansım var isterseniz gelin demişimdir de. Ama demesem bile benim konferans vereceğimi her Cumartesi günü konferans vereceğim zaman gazetede ilana çıkardı Veli Küçük’ün şu konuda konferansı var şeklinde. Konu bu yani gizli bir şey değil. Bir diğer konuda bir isim geçti Harun muydu, Harun Çakır.”

Mahkeme Başkanı: “Harun Çakır evet.”

Sanık Veli Küçük: “Harun Çakır. Ben Harun Çakır diye birisini hiç duymadım da tanımıyorum da. Böyle birisi var mı bilmiyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Çakır soyadıyla birini tanıyor musunuz?”

Sanık Veli Küçük: “Nurettin Çakır var emekli general jandarmadan Ankara’da ama emekli.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Veli Küçük: “Başka tanıdığım yok.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam. Buyurun.”

Saatin 16:42 olduğu görüldü. 
Oturuma bugüne mahsus olmak üzere son verildi.
GEREĞİ DÜŞÜNÜLDÜ: 
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